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avtošole na tržnici v Šentjurju!
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Informacije na telefon: 
051 300 265 - Krajnc Robi 

031 821 042 - Boštjan Lipovšek 
070 643 338 - Jože Vračun
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Jager Franci s.p., Vrbno 17, Šentjur 
Tel.: 03/574-02-78, GSM.:041/632-147 
E-pošta: avtomehanika.jager@siol.net

- servisiranje osebnih in dostavnih vozil
- priprava in vožnja vozila na tehnični pregled
- diagnostika vseh vrst vozil
- servisiranje in polnjenje klimatskih naprav

Tel.: 03/574-02-78, GSM.:041/632-147

KROVJTVO - KlEPAR/TVO
BOŠTJAN LONČARIČ s.p.

Boštjan Lončarič s.p., Planina pri Sevnici 68c, 3225 Planina pri Sevnici 
Tel.: 03/ 748 10 23, Gsm: 041/ 593 633, E-mail: bostjan.loncaric@siol.net

www.gostisce-bohorc.com
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Bohorč Marjan s.p., Dušana Kvedra 44,3230 Šentjur pri Celju,
Tel.: 03 746 14 30, GSM: 041 666 726
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TEHNIČNI PREGLEDI 
v ŠENTJURJU

zraven VULKANIZERSTVA MULEJ

OTVORITEV 1. marca
PRI NAS LAHKO OPRAVITE:

- TEHNIČNI PREGLED
- REGISTRACIJO VOZILA
- OSNOVNO IN KASKO ZAVAROVANJE VOZILA
- PREPIS VOZILA (identifikacijo podpisa)
- KONTROLO SKLADNOSTI VOZILA (homologacija) 
(osebna, tovorna, priklopna vozila, motorna kolesa, traktorje,...)

- KONTROLO SKLADNOSTI PREDELANEGA VOZILA 
(vlečne naprave - kljuke, pnevmatike, platišča, zatemnjena stekla,...)

- PREGLED TAHOGRAFOV

AVTO j
<X<i\

Ulica Tončke Čečeve 18, ŠENTJUR

Z veseljem vam opravimo brezplačni 
preventivni tehnični pregled!

Ob opravljenem tehničnem pregledu in sklenjenem zavarovanju 
vašega vozila v Šentjurju, vam v mesecu marcu, aprilu in maju 

podarimo brezplačno podaljšanje registracije.

AVTO KRKA d.o.o., je podjetje s 15-letno tradicijo na področju 
tehničnih pregledov ter registracije motornih in priklopnih vozil.

Delovni čas: pon. - pet. od 7. do 19. ure 
sobota od 7. do 12. ure

tel.: 03/74 89 450 
fax.: 03/ 74 89 460
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Bomo Šentjurčani do leta 2014 dobili 
nov Kulturni center?

Novo vprašanje:
Se gospodarska kriza pozna tudi na 

vašem žepu?
www.sentjurskenovice.si

Februar...
... je zagotovo najkrajši mesec v grego

rijanskem koledarju in četudi smo mu 
v letu 2012 dodali še dodaten dan, je še 
vedno krajši od povprečnega meseca. Vsi 
vemo, da planet Zemlja obkroži Sonce v 
365 dneh, nekaj manj ljudi pa ve, da je 
ta čas 365 dni, 5 ur in 49 minut. Logična 
posledica dodatnih ur je, da moramo 
vsake štiri leta dodati še en dan. Prvič so 
se meseci, kot jih poznamo v koledarju, 
oblikovali v julijanskem koledarju, ki je 
nosil ime po slavnem rimskem voskovodji 
Juliju Cezarju. Sprva so bile dolžine mese
cev izmenjajoče 31, 30, 31, 30... vendar so 
že takrat vedeli, da nekaj »ne Štirna«, in 
posledično je februar, ki je takrat še imel
30 dni, prvič izgubil svoj dan.

Še bolj zanimiva meseca sta julij in 
avgust. Po julijanskem koledarju bi moral 
prvi imeti 31, drugi pa 30 dni. Zapletlo se 
je, ker sta oba meseca bila poimenovana 
po rimskih cesarjih Juliju Cezarju, kot 
smo že omenili, in po cesarju Augustusu. 
Zadnjemu »manjša vrednost« dni v mese
cu avgustu nikakor in bila po godu in je 
zahteval, da je število dni v avgustu vsaj 
tolikšno, če ne že večje, kot jih ima julij, ki 
je poimenovan po njegovem predhodniku. 
Tako je mesec avgust dobil namesto 30 kar
31 dni. Bistroumne glave tistega časa so 
ponovno odščipnile dan februarju in ga na 
željo Augustusa dodale k mesecu avgustu. 
Kratko je ponovno potegnil februar, ki se 
je revež res nekomu zelo zameril.

Nismo pa pozabili, da še 11 minut na 
leto manjka, zato le redko kdo ve, da je 
prestopno tudi vsako četrto stoletno leto, 
torej 1600, 2000, 2400 ...

Toliko o februarju, mesecu kulture, 
pustnih šem in zaljubljencev!

www.sentjurskenovice.si

Tajfun s Planine je zgodba 01
Iztok Špan. Za drzne poslovne 

načrte je prejel nagrado Managerski 

izziv.

Rast. Za Tajfunom je zelo uspešno 

leto, saj so prodajo povečali za zavi

dljivih 40 odstotkov.
Piše: Nina Krobat

V času, ko so mnoga slovenska podjetja ujeta 
v rdeče številke, je Bonitetna hiša 'i' podjetje 
Tajfun s Planine uvrstila med 50 najbolj za
upanja vrednih slovenskih podjetij. Vodilni 
evropski proizvajalec gozdarskih strojev že 
več let vztrajno raste, lani pa je doživel pravo 
eksplozijo. Drzne poslovne načrte direktorja in 
solastnika enega najbolj uspešnih podjetij pri 
nas, Iztoka Špana, so konec januarja nagradili 
z Managerskim izzivom.

Cilj: vodilni na svetu
Nagrado je že šesto leto zapored podelila 

revija Manager. Komisijo so v Tajfunu prepri
čali zaradi usmerjenosti v razvoj, inovativnosti, 
poslovne okretnosti, predvsem pa z načrti, 
da postanejo vodilni svetovni proizvajalec 
gozdarskih strojev. So namreč izrazito izvo
zno usmerjeno podjetje, saj kar 94 odstotkov 
izdelkov lastne blagovne znamke izvozijo v 
40 držav po vsem svetu. »Naši glavni trgi so 
Nemčija, Avstrija, Norveška, Francija in druge 
evropske države. Svoje moči usmerjamo tudi v 
Južno Ameriko, v Rusijo, tam smo svoje podjetje 
odprli leta 2008 in v Združene države Amerike, 
kjer smo podjetje odprli lani,«je za Radio Rogla 
in Šentjurske novice povedala Branka Gračner 
iz Tajfuna. V prihodnje bodo v tujini verjetno 
odprli tudi lastno proizvodno podjetje.

Pomen lastnega razvoja
Tajfun je vodilni evropski proizvajalec goz

darskih vitlov in vse bolj priznan proizvajalec

Iztok Špan podjetje vodi zadnjih deset 
let. Fotografija je s podelitve nagrade 
Managerski izziv, ki jo podeljujejo uspe
šnim slovenskim podjetnikom.

V Tajfunu podpirajo tudi življenje v 
domačem kraju in skrbijo za oživljanje 
kulturne dediščine.

v

Brezposelnost v Šentjurju precej narasla
Konec prvega letošnjega meseca so na šen

tjurskem uradu za delo vodili 1.104 registrirane 
brezposelne osebe. Od tega je bilo šentjurskih 
občanov 1.060, dobjanskih pa 44. Decembra 
je delo iskalo 1.082 ljudi, lanskega januarja pa 
1.081. Konec januarja 2010 je bilo takih »le« 
1.008 oseb.

Na šentjurskem uradu za delo je največ iskal
cev zaposlitve tistih s 1. stopnjo izobrazbe (298). 
Sledijo jim tisti s IV. In V. stopnjo (288 in 272). 
147 iskalcev ima najmanj VI. stopnjo izobrazbe.

Med starostnimi razredi je največ iskalcev 
starih nad 50 let (346), 271 iskalcev pa je mlajših 
od 30 let. Najbolj razviden vpliv Alposa je v ka
tegoriji trajanja brezposelnosti, saj je v skupini, 
ki delo išče do 2 meseca, kar 330 ljudi. Stopnja

dejstva novice
Brezposelnost žensk
Dobje 54,5 %
Šentjur 51,3 %
Savinjska statistična regija 49,2 %
Slovenija 46,8 %

registrirane brezposelnosti v Sloveniji se je po 
zadnjih podatkih Statističnega urada Republike 
Slovenije, ki veljajo za december v primerjavi 
z novembrom zvišala za 0,2 odstotne točke na 
12,1 odstotka. Število delovno aktivnih oseb se 
je zmanjšalo za več kot 6.000, brezposelnih pa 
je postalo skoraj 1.700 oseb. Uradno je brez
poselnih 112.754 oseb.(B. R.)
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uspehu
rezalno-cepilnih strojev, saj pokri
va približno tretjino evropskega 
trga. Oba izdelka so razvili sami, 
ju zaščitili s patenti, prodajajo pa 
ju izključno pod lastno blagovno 
znamko. Prav slednje je po direk
torjevih besedah temelj poslovne
ga uspeha, saj sčasoma omogoča 
višjo dodano vrednost. V podjetju 
tako nenehno iščejo nove rešitve, 
kar je tudi eden od vzrokov, da 
krize v Tajfunu niso občutili. Pri
bližno deset odstotkov zaposlenih 
se ukvarja z razvojem in izdelavo 
prototipov, pri čemer sodelujejo 
tudi z ljubljansko strojno fakulte
to. Že letos bodo predstavili serijo 
novih izdelkov. Direktor o njih še 
noče govoriti, je pa napovedal, da 
bodo močno povečali produktiv
nost dela v gozdu.

Jubilejno leto
Kaj več bo najbrž znanega naj

kasneje poleti, ko bodo v Tajfunu 
obeležili 45 let delovanja in obe
nem odprli tudi novo halo. Tajfun

C
Tajfun v številkah
S prodajo vitlov ustvarijo 
približno polovico prihod
kov. Zadnjih nekaj let so 
rasli po 13 odstotkov na leto, 
lani pa so prodajo povečali 
kar za 40 odstotkov, to je s 
16 na 21,5 milijona evrov. 
Letos in prihodnjih nekaj let 
načrtujejo 15-odstotno rast 
prodaje. Na Planini imajo 
170 zaposlenih, v tujini 
še 5. Plača je po podatkih 
Gračnerjeve nad slovenskim 
povprečjem v proizvodnji.

je v vseh teh letih od majhne 
obrtne delavnice do vodilnega 
evropskega proizvajalca prehodil 
dolgo pot. Družinsko podjetje je 
leta 1967 ustanovil direktorjev oče 
Jože Špan, ki je v svoji obrtni de
lavnici najprej izdelal puhalnik za 
spravilo sena in kasneje še obračal
nik. Proizvodnja kmetijskih strojev 
je sčasoma postala tako velika, da 
so podjetje v sedemdesetih letih 
nacionalizirali. Po osamosvojitvi 
je podjetje spet prevzela družina 
Špan in začel se je Tajfunov po
novni vzpon.

Povezanost s krajem
Domačini dobro vedo, da pod

jetje skrbi tudi za razvoj kraja. 
In to ne le s 170 delovnimi mesti, 
temveč tudi s podporo številnim 
domačim društvom in dogod
kom. Med drugim upravljajo grad 
Planina in si skupaj z Zavodom 
za varstvo kulturne dediščine pri
zadevajo za njegovo oživitev. Jože 
Špan je v intervjuju za Šentjurske 
novice pred petimi povedal, da 
mora grad postati priljubljena 
turistična točka. V zadnji fazi 
obnove bi na gradu uredili tudi 
več visokocenovnih apartmajev 
za petične goste. Če bo temu res 
tako, bo Tajfun podpisal še eno 
zgodbo o uspehu. To je vsekakor 
njihov cilj. Takole o gradu Planina 
namreč pišejo na svoji spletni stra
ni: »Odločili smo se. Varovali bomo 
njegove skrivnosti in hkrati pisali 
novo zgodbo. Skupaj z Zavodom za 
varstvo kulturne dediščine smo v 
letu 2004 začeli s konservatorskim 
posegom. In naš cilj? Vrniti življe
nje med stoletne zidove in napisati 
zgodbo s srečnim koncem.«

dejstva novfce

Tudi Občina želi pomoč nazaj

Država na Šentjurskem še ni zahtevala vračila izplačane po
moči, Občina pa to stori približno desetkrat na leto.

Socialna pomoč. Po

smrti prejemnika jo 

lahko država ali Občina 

zahtevata nazaj.

V javnosti je znanih že kar 
nekaj primerov, ko država 
izplačano socialno pomoč po 
smrti prejemnika zahteva nazaj. 
Zakonska podlaga za omejitev 
dedovanja sicer obstaja že od 
sedemdesetih let.

Okoli 10 na leto
Državno pravobranilstvo, 

ki v sodnih procesih zastopa 
državo, je v celi Sloveniji vložilo 
417 predlogov za omejitev de
dovanja premoženja osebe, ki 
je prejemala socialno pomoč. 
Na Šentjurskem takšnega 
primera po podatkih sodišča 
in državnega pravobranilstva 
v zadnjih letih ni bilo, je pa 
država vračilo izplačane social
ne pomoči že dvakrat zahteva
la denimo pred konjiškim 
sodiščem. Dediči so se v obeh

primerih dedovanju odpove
dali, premoženje pokojnika 
pa je prešlo v last Republike 
Slovenije.

Pogosti pa so primeri, 
ko vračilo pomoči zahteva 
Občina, seveda le, če je denarna 
pomoč pritekla iz občinskega 
proračuna. Začasna preds
ednica Okrajnega sodišča v 
Šentjurju Lidija Zidanšek nam 
točnih podatkov o številu teh 
primerov ni mogla posredovati, 
saj o teh postopkih ne vodijo 
računalniških evidenc. Ocenju
jejo pa, da v povprečju prejmejo 
okoli 10 zahtevkov Občine 
na leto. Občina sodišču torej 
predlaga omejitev dedovanja, 
ki se skoraj v vseh primerih 
nanaša na nepremičnine. Če 
dediči izplačane pomoči Občini 
ne vrnejo, se lahko dedovanju 
odpovedo, del premoženja 
pokojnika (v višini izplačane 
pomoči) pa preide v občinsko 
last. Nekateri tovrstni postopki 
se zelo hitro končajo, drugi 
trajajo tudi po več let, pravi 
Zidanškova. (N. K.)

Zala Koleša in Lea Jan plesalki 
v preobrazbi baleta Možiček 

Foto: Jure Godler
M 3/Z/lJ M7/M1 IJOteze// Ufc/M, T//

9 nepreslišano noviče

Urška Arlič Gololičič, slavnostna 
govornica ob kulturnem prazniku:

»Menim, daje sedaj napočil čas, 
da pogum in vizija premagata 

omahovanje in nekoncentriranost 
pozornosti, ki sta bila sedaj glavna 

krivca za odlaganje projektov na 
prihodnost, kipa nas je dohitela.«
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Iztok Špan, direktor planinskega podjetja 
Tajfun. Revija Manager mu je podelila na
grado Managerski izziv 2012.

Boštjan Korošec, profesor solopetja. Izka
zal se je z organizacijo multimedijske preo
brazbe prvega slovenskega baleta Možiček.

Danijela Romih, medicinska sestra. Že tri 
leta prostovoljno enkrat tedensko po celotni 
občini izvaja meritve holesterola v krvi.

Drago Jazbinšek, entuziast. Vsako leto 
razveseli Planinske otroke z urejenim step
tanim smučiščem in vlečnico.

Matilda Erjavec. Zgornjetržanka v teh 
dneh obhaja 100. obletnico rojstva.

Stanka Kodrnja, organizatorka tradicional
nega pustovanja na Mestnem trgu, ki vsako 
leto privabi večje število mask.

Boris Čujež, pomočnik ravnatelja OŠ 
Hruševec Šentjur. Izkazal se je s tekočo 
organizacijo državnega tekmovaja FLL.

JASNOVIDKE - PREROKOVANJE

09 04216
0,95 EUR/o,5 min

Zaupajte nam težave 
v ljubezni, zdravju, financah in 
skupaj bomo poiskali rešitev. 1
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Meja za največja jajca

Kokoši se v obogatenih kletkah počutijo bolje.

Jajca. Šentjursko 

podjetje Meja je v 

preteklem obdobju 

vlagala v sodobno 

proizvodnjo.
Piše: Jure Godler

Šentjurska jajca so zagotovo 
ena najbolj prepoznavnih 
šentjurskih blagovnih znamk, 
znana po vsej Sloveniji. Podjetje 
klub gospodarski krizi posluje z 
dobičkom, zato smo povprašali, 
kje je ključ do uspeha.

Vlaganje v razvoj
Meja Šentjur d. d. je v zadnjih 

treh letih vlagala v sodobne 
tehnologije. Tako so na kurji 
farmi v Slivnici namestili hlevsko 
opremo z obogatenimi kletkami, 
torej opremo, kijev skladu z EU- 
direktivo o zaščiti rejnih živali po 
letu 2012. Zaradi obogatenih kletk 
s sodobno tehnologijo za rejo 
kokoši nesnic se te počutijo bolje. 
Kletke so prostornejše - 750 cm2 
na kokoš, imajo gnezda, brskališče 
in gredi. Krmilni in napajalni 
sistem sta zasnovana tako, da 
imajo kokoši vedno na razpolago 
dovolj vode in krme, poraba za 
vsak hlev posebej pa ves čas pod 
nadzorom. Celotna tehnologija je 
informacijsko podprta. Za dobro 
počutje ob visokih temperaturah 
v hlevu so v Meji poskrbeli s 
klimatsko napravo, ki deluje po 
sistemu vodne zavese ter hladi in 
vlaži zrak.

Sušenje gnoja
Vgradili so tudi opremo za 

sušenje gnoja - MDS, ki bistveno 
poveča delež suhe snovi v gnoju 
ter za svoje delovanje koristi 
ogret zrak iz hleva. Sistem za 
izgnojevanje in sušenje gnoja 
predstavlja velik prispevek k 
varovanju okolja. S tem so se 
precej zmanjšale emisije NH3 
v zrak. Tudi emisije neprijetnih 
vonjav so se z uvedbo te teh
nologije zmanjšale. Tehnologija 
sušenja gnoja ima pozitivne 
učinke neposredno na okolje, 
ljudi in živali.

Investicije
V zadnjih treh letih je podje

tje investiralo 4 milijone EUR 
v prenovo hlevov na farmi 
Slivnica. Zamenjali so opremo 
v skladu z uredbo, investirali 
v hleve pri kooperantih in v 
tehnologijo za sušenje gnoja. 
Kandidarali pa so tudi na 
razpise EU, kjer je teoretično 
možno dobiti do 50 % povr
njene investicije.

dejstva rioflce

Osebna izkaznica
Podjetje Meja Šentjur d. d. 
ima 63 zaposlenih in 10 
pogodbeno zaposlenih. Ob 
sezonskih viških v sadjarstvu 
pogodbeno dela za njih tudi 
300 delavcev iz tujine. Letni 
promet v letu 2011 je znašal 
8 milijonov EUR.
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Koliko hrane zavržemo?

Ob nakupovanju živil se premalo zavedamo, da hrana postane 
odpadek.

Do pol kilograma.
Tako je pokazala 

raziskava konjiškega 

Okoljsko raziskovalnega 

zavoda.
Piše: Nina Krobat

Na Šentjurskem povprečna 
družina odvrže od četrt do 
pol kilograma hrane na dan. 
Tako so v decembrski raziskavi 
o navadah ravnanja s hrano 
ugotovili na konjiškem Okolj
sko raziskovalnem zavodu. 
Za vzorčno območje so izbrali 
Šentjur, vendar lahko zaradi 
podobnih življenjskih navad 
rezultate posplošimo za večino 
podeželja. »V večjih mestih bi 
ta številka bila še precej višja,« 
pravi okoljska svetovalka iz 
Okoljsko raziskovalnega zavoda 
dr. Marinka Vovk.

Akcija dobra priložnost?
Dobljene rezultate o zavrže

ni hrani so primerjali z rezulta
ti iz Evropske unije. Ugotovili 
so, da Slovenci prednjačimo 
po količini odvržene hrane. 
V evropskem vrhu smo tudi 
po količini kupljene hrane 
na osebo, ki kasneje postane 
odpadek. »Slovenci zavržemo 
največ pokvarjene hrane in 
hrane s pretečenim rokom. To 
pomeni, da zelo radi naku
pujemo na akcijah, kjer nas 
z napisi v slogu 'plačaš 5, 
dobiš 10' trgovci spodbujajo 
k nakupovanju tistega, česar 
pravzaprav ne potrebujemo. V 
resnici pa takšno nakupovanje 
povzroča odpadke in ljudje

svoj denar dobesedno meče
mo proč,« ugotavlja Vovkova. 
Bistveno manj hrane denimo 
odvržemo zato, ker ostane 
na krožniku ali ker jo preveč 
skuhamo. V tem primeru 
Šentjurčani največkrat hrano 
pogrejemo naslednji dan ali

Koliko zberemo?
Na Šentjurskem biološke 
odpadke ločujemo od leta 
2008. V letu 2009 so v 
podjetju Simbio zbrali skoraj 
195 ton teh odpadkov, leto 
kasneje 242 ton, lani pa 
že več kot 357 ton. Pozimi 
prevladujejo olupki sadja in 
obrezline zelenjave, poleti pa 
trava od košnje. V prihodnjih 
mesecih bodo biološke 
odpadke sicer morali začeti 
ločevati tudi tisti občani, ki 
jih doslej še niso.

jo ponudimo svojim hišnim 
ljubljenčkom.

Mala šola ločevanja
Najpogosteje zavržemo mleko 

in mlečne izdelke, že pakirane 
sveže obroke in kruh. »Ljudi je 
treba ozavestiti, da ne nasedajo 
akcijam. S tem, ko kupijo več, 
namreč ne privarčujejo nujno, 
saj se nekatera hrana hitro po
kvari in je ne uspemo pojesti,« 
opozarja Vovkova. Še vedno pa 
Šentjurčani hrano pogosto od
ložimo napačno - med mešane 
odpadke, v straniščno školjko 
ali jo pustimo kar v embalaži, 
namesto da bi jo dali domačim 
živalim, v zabojnik za biološke 
odpadke ali na kompostnik. 
Tadej Ferlež, vodja enote za 
ločeno zbiranje odpadkov pri 
podjetju Simbio, sicer ugotavlja, 
da smo Šentjurčani pri ločevanju 
vse bolj vestni, saj količine teh 
odpadkov vztrajno naraščajo.

Z biomaso na 
Planini?

V tem mesecu so krajevnemu 
vodstvu na Planini predstavili 
idejni projekt o daljinskem 
ogrevanju Planine z biomaso. 
To je projekt, ki je v trendu in 
izkorišča obnovljive vire - les, 
ki ga je na Planini ogromno. 
Izračuni so pokazali, da 
je Planina ena izmed bolj 
primernih lokacij strnjenih 
naselij v Občini Šentjur za 
ogrevanje z biomaso. Poleg 
tega ima v neposredni bližini 
okoli 4.000 ha gozdov. Za 
ta projekt se zanima tudi 
občina, saj je na Planini kar 
nekaj občinskih objektov - 
zdravstveni dom, osnovna 
šola, dva stanovanjska bloka 
... Pozimi bi se s to energijo 
ogrevali, poleti pa bi na objekt 
postavili voltaične celice in 
proizvajali še električno 
energijo.

Če bi ta projekt zaživel, bi 
bil največji odjemalec podjetje 
Tajfun, ki naj bi na leto porabil 
okoli 100.000 litrov kurilnega 
olja za ogrevanje. Moč peči 
za ogrevanje naselja Planina 
naj bi bila okoli 1 MW, skupaj 
s Tajfunom pa 3 MW. Po 
izračunu se bi investicija 
obrestovala že po 15 letih, saj 
bi bil letni prihranek samo pri 
ogrevanju okoli 50.000 EUR. 
Če bo ta projekt vendarle 
kdaj ugledal luč sveta, je 
odvisno od skupnega sestanka 
predstavnikov krajevne 
skupnosti, Občine Šentjur in 
podjetja Tajfun, ki se bo zgodil 
v teh dnevih. (J. G.)

SCS odprl vrata dijakom in študentom
Na Šolskem centru Šentjur so 

drugi konec tedna v februarju odprli 
vrata bodočim dijakom in študen
tom. Predstavili so jim izobraževalne 
programe, delovišča in dijaški dom 
ter jih seznanili s potekom praktič
nega pouka.

Na srednji poklicni in strokovni 
šoli bodo naslednje šolsko leto 
sprejeli največ 154 dijakov, na Višji 
strokovni šoli, kjer letos obeležuje
jo 10 let delovanja, pa 346 rednih 
in izrednih študentov. Dijaki in 
študenti lahko izbirajo med različ
nimi programi kmetijske, živilske

in tehnične smeri. Kot je povedal 
direktor ŠC Šentjur mag. Branko 
Šket, pričakujejo stabilen vpis. Na 
nekaterih programih, kot je denimo 
pek, zadnja leta sicer zaznavajo 
slabši vpis, čeprav pekov v celi Slo
veniji primanjkuje. »Pride leto, ko 
je zanimanje za določene programe 
slabše, za druge pa boljše. Lani 
smo denimo morali celo zaprositi 
za povečanje števila prostih mest 
na programu mehanik,« je povedal 
Šket, kije prepričan, da so kadri s po
dročja kmetijskih in živilskih strok 
še vedno dobro zaposljivi. (N. K.) Vsako leto Šolski center Šentjur razpiše 500 vpisnih mest.
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Zadnja bitka »šolske vojne«?

Svetniki so zamenjali vse predstavnike občine v svetu OŠ Dobje

Na razpis z 
dvema cestama

Dolgoletna prizadevanja 
Občine Dobje za dokončanje 
rekonstrukcije regionalne ces
te Loke-Dežno so rodila us
peh. V prihodnjem mesecu se 
bodo namreč pričela dela na 
mostu čez Dobjanski potok, 
ureditev križišča v Lokah z 
izgradnjo pločnika in avtobus
nega postajališča. Po dogovoru 
z Direkcijo RS za ceste bodo 
dela končana do jeseni, investici
jska vrednost pa znaša okvirno 
500.000,00 EUR.

Pripravljajo se tudi na razpis 
Obnova in razvoj vasi ukrep 
322, in sicer s projekti: Rekon
strukcija JP Jezerce-Suho- 
Repuš, odseka Repuš-Suho v 
vrednosti 334.585,60 EUR in 
JP Loke-Jesenik-Dežno na 
odseku Loke-Jesenik v vrednosti 
241.521,16 EUR. Odsek Loke- 
Jesenik bi obnovili v dolžini
l. 125 m in razširili na 3,20 m 
ter uredili bankine in avtobusno 
postajališče za šolski avtobus. 
Cesto Repuš-Suho bi uredili v 
dolžini 525 m in razširili na 3,5
m. (J. G.)

Župan Franc Leskovšek stavi 
na dve cesti.

Svet Osnovne sole Dobje je 
na seji, 13. februarja, odprl dve 
ponudbi za razpisano mesto 
ravnatelja, ki sta prispeli 
pravočasno na šolo. Na razpis 
sta se tako prijavila stari ravnatelj 
mag. Vincenc Frece in profe
sorica razrednega pouka Suzana 
Plemenitaš. Oba izpolnjujeta vse 
pogoje za to delovno mesto. Seve
da pa tovrstni razpisni postopek 
drugod ne bi dvignil toliko prahu, 
kot ga je, saj se na prizorišču 
osnovne šole odvija bitka med 
županom in županovo opozicijo

Nezaupnica. Občinski 

svetniki Dobja so 

izglasovali nezaupnico 

Jožici Salobir.
Piše: Jure Godler

Župan Občine Dobje Franc 
Leskovšek je bil primoran 
na pobudo petih občinskih 
svetnikov Natalije Plemenitaš 
Fuchs, Karla Čadeja, Edija 
Kovačiča, Magdalene Doberšek 
in Mateja Gračnerja sklicati 
izredno sejo sveta. Predlagatelje 
seje je pozval k razlogom za 
sklic izredne seje in izrazil 
nezadovoljstvo za povzročanje 
nepotrebnih stroškov. Gračnar 
je kot vzroke za izredno sejo 
navedel, da je bila prošnja za 
razrešitev člana OŠ Dobje podana 
že v juniju 2011 in jo je župan 
namenoma zavlačeval. Drugi 
vzrok je zamujanje roka, ki je 
bil 30. januarja, za imenovanje 
novega člana v svet JSKD, 
tretji vzrok pa je, da svetniki 
niso bili seznanjeni, s katerim 
projektom se bo Občina Dobje 
prijavila na razpis za razvoj 
podeželja. Župan se je branil, 
da so bile seje sklicane, kot jih 
določa zakonodaja, kot razlog je 
navedel tudi, da že od decembra 
občinska uprava funkcionira le z 
dvema zaposlenima.

Stari grehi
Kljub temu, da je bila Jožica 

Salobir prisotna na seji, so 
svetniki naštevali vzroke za 
njeno zamenjavo v svetu OŠ 
Dobje v neolepšani obliki. 
Gračnar je trdil, da je bil predlog

v občinskem svetu.
Župan Dobja Franc Leskovšek 

je zadržal sklep o zamenjavi 
članice sveta Jožice Salobir zara
di pravnega tolmačenja, kot je 
navedel na seji. Pravno tolmačenje 
bi predstavil občinskemu svetu na 
marčevski redni seji, ki bi bila po 
zaključenem izboru za ravnatelja 
šole. S tem bi zadržal tudi glas
ovalne pravice Salobirjeve - torej 
glas za Freceta. Opozicija pa je že 
oddala pobudo za izredno sejo 
občinskega sveta, na kateri naj bi 
se svetniki odrekli sejnine. (J. G.)

za razrešitev Salobirjeve podan 
s strani zasebnih tožilcev. V 
tožbi, kjer je Salobirjeva 
tožena za pisanje anonimk, 
ne more istočasno nastopati 
tudi svetu zavoda, kjer ima 
neposreden vpliv tudi na tožnico 
v pravnem postopku, ki je zaradi 
proceduralnih zapletov ponovno

Svet šole
Predstavniki delavcev 
šole so Jelka Krampi, 
Suzana Plemenitaš 
Centrih, Boža Jazbinšek, 
Nataša Robič, Kristina 
Farkaš, predstavniki 
staršev Edvard 
Rajh, Drago Čadej, 
Mateja Žavski Bahč, 
predstavniki ustanovitelja 
pa Sabina Maček, Matej 
Gračner in Olga Jager.

vrnjen na prvo stopnjo. Zato je 
sporno, da lahko Salobirjeva 
odloča o ljudeh, s katerimi je v 
sodnem sporu.

Čadej ji je oporekal, da pred 
petimi leti niso svetniki dovolili 
zaposlitve domačega kadra za 
ravnatelja, Kovačič je navrgel, 
da se je tudi njemu godilo 
podobno, saj je moral predčasno 
zapustiti svet šole ... Besedo je 
dobila tudi Salobirjeva, ki pa je 
namesto obrambe izpovedala 
svojo življenjsko zgodbo in 
svoje večletno prizadevanje za 
Dobje. Kljub temu, da jo je v 
bran vzel župan, so svetniki 
izglasovali njeno zamenjavo. 
Tako je na njeno mesto bila 
potrjena Olga Jager. Še zadnjega 
asa iz rokava je potegnil župan, 
ki je svetnikom povedal, da bo 
sklep zadržal zaradi pravnega 
mnenja do naslednje seje. Je na 
obzorju nova izredna seja?

■■■■■■■■■■

krovstvo in kleparstvo
knauf

Gregor Trnovšek, s.p.
Šedina 8, 3222 Dramlje

GSM:041 731 073

Elbatrade d.o.o. sss
Ljubljanska cesta 26, 3230 Šentjur GSM: 041/771 151

Vse za ogrevanje na bio maso, plin in olje 
Klimatske naprave - toplotne črpalke 
Meritve dimnih plinov

Dve kandidaturi za ravnatelja
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Šentjurju lahko pomagam kot poslanec
Štefan Tisel o vlogi 

vladnega poslanca, 

aktualnem krčenju števila 

ministrstev, sodelovanju 

z županom Diacijem, 

šentjurskih projektih ... 

»Ne verjamem, da lahko 

zgradimo kulturni center,« 

nekoliko presenetljivo 

razlaga ob jutranji 

parlamentarni kavici za 

pol evra.

V poslanski pisarni v Ljubljani 
ima Štefan Tisel še naprej obešen 
koledar Občine Šentjur. V svojem 
slogu odgovarja diplomatsko 
in previdno, tudi s kritiko 
župana Diacija se zadržuje, 
le med vrsticami jo »podkuri« 
svojemu nasledniku. Zdi se, da 
mu je s slovesom z županskega

stolčka tudi malo odleglo, delo 
v parlamentu je operativno 
zagotovo manj naporno.
Tisel v Ljubljani ne velja za ravno 
glasnega in se iz poslanskih 
klopi le redko oglasi. »V politične 
debate se nerad spuščam, bolj me 
zanima strokovno delo v odborih. 
Znotraj vlade ali ministrstev ne 
nameravam prevzeti nobene 
funkcije, aktiven bom kot 
poslanec,« pravi Tisel, ki ga je 
na volitvah lanskega decembra 
podprlo skoraj 38 % volivk in 
volivcev. Po fiasku na županskih 
volitvah je politično »vstal od 
mrtvih«.

Kako komentirate aktualne 
politične razmere v Sloveniji?
► Slovenija je na pravi poti, zdaj 
imamo možnosti za vzpostavitev 
normalnega stanja. Potrebno je 
ustaviti zadolževanje in ustvariti 
nova delovna mesta. Zelo sem 
zadovoljen s svojim rezultatom 
v Šentjurju, čeprav je zmaga 
najprej imela bolj grenak priokus.

Toda relativni zmagovalec 
volitev Zoran Jankovič je naredil 
kar nekaj napak, morda celo 
namerno, saj prevzeti vlado v 
takšnih okoliščinah ni mačji 
kašelj. Očitno je, da ni imel 
pravih sodelavcev, svetovalcev in 
strankarskih kolegov. Janez Janša 
ima dovolj izkušenj, da Slovenijo 
popelje iz krize, koalicija petih 
strank je sicer lahko težavna, 
a mislim, da bo šlo. Vesel sem 
tudi, da sta se srečala in ponovno 
zbližala s predsednikom Turkom, 
ki ni ravnal modro, ko Janši ni 
zaupal mandatarstva.

Menite, da mora Janša 
odstopiti, če bo spoznan za 
krivega v aferi Patria?
► Prav gotovo, sodstvo je 
potrebno spoštovati. Tudi Janša 
sam je povedal, da bo odstopil 
kot predsednik vlade, če bo 
pravnomočno obsojen.

Vi ste tudi kulturnik, pevec, 
vam gre kaj v nos ukinitev

ministrstva za kulturo?
► Ne gre za ukinjanje, ampak 
predvsem organizacijsko 
združevanje. Birokracija bo 
prizadeta, vsebina pa ne. Kultura 
se bo odvijala naprej. Vladaje zelo 
dobro sestavljena, še najmanj 
ministrov je iz Ljubljane, imajo 
izkušnje iz različnih strok, tako 
da ni strahu za razumevanje in 
kakovostno pokrivanje različnih 
področij iz prakse. Tudi kulture.

Ali predstavlja dejstvo, da 
pripadate vladni koaliciji 
tudi prednost za Šentjur? 
Kje in kako lahko konkretno 
pridobimo?
► Upam, da bo boljše kot v 
prejšnjem mandatu, predvsem 
na področju notranjih zadev in 
sodstva. Ciljam na novo policijsko 
postajo in sodišče. Prepričan sem, 
da bomo dobro sodelovali tudi 
pri črpanju evropskih sredstev, 
predvsem glede vodooskrbe. 
Nekaj projektov je že napeljanih, 
na primer v Loki pri Žusmu,
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Štefan Tisel prisega na program stranke.

Dobju in Planini. Nadaljevati 
je potrebno s projekti čiščenja 
odpadnih voda in tudi z razvojem 
druge infrastrukture. Imamo še 
nekaj nedokončanih državnih 
cest, kot so med Planino in 
Sevnico, Dramljami in Žičami 
ter med Planino in Lesičnim.

Gre praktično zgolj za 
»asfaltne projekte«, nikjer 
ne omenjate gradnje novega 
kulturnega centra. Mu 
nasprotujete?
► Sem previden. Projekti se že 
dolgo pripravljajo, toda dejstvo je, 
da si z lastnimi sredstvi, v trenutnih 
razmerah pa tudi z državnim 
denarjem, takšnega razkošja ne 
moremo privoščiti. Bom pa skušal 
sodelovati, če bo mogoče, in za ta 
projekt v Šentjur pripeljati kakšna 
druga sredstva. Z vidika poslanca 
pa bi težko rekel, da je kulturni 
center moja prioriteta. Poleg tega 
vemo, da potrebujemo tudi novo 
športno dvorano, na Kalobju bi 
imeli novo šolo...

Ste se po decembrski izvolitvi 
v parlament že sestali z 
županom mag. Markom 
Diacijem?
► Srečala sva se dvakrat ali 
trikrat. Analizirala sva projekte, 
ki so že v teku in tiste, ki so še 
predvideni. Aktualna sta gradnja 
vrtca v Hruševcu in obnova šole 
na Planini, kar smo zastavili že v 
mojem mandatu.

Kako ocenjujete delo župana 
Diacija?
► Vesel sem, da večina projektov 
teče naprej in da tudi večina 
zaposlenih na občini še naprej 
dobro dela. To dokazuje, da ni 
šlo za meni verne ljudi, ampak 
v prvi vrsti za kakovostne kadre. 
S tega vidika se pod Diacijem ni 
kaj dosti spremenilo. Nedvomno 
pa gre za drugačen način dela, za 
drugačen pristop do ljudi.

Bi vi obdržali novoletno 
okrasitev in razsvetlitev 
Šentjurja, ki jo je Diaci ukinil?
► To pa prav gotovo! Gre za zelo 
majhno zadevo, ki pa ljudem 
veliko pomeni. Strošek nikakor 
ni tako velik, da ne bi občanom 
privoščili nekaj prazničnega

vzdušja. Mnogi mi pravijo, kako 
so se prej radi samo peljali skozi 
Šentjur in občudovali razsvetljeno 
mesto in so zdaj negativno 
presenečeni. Gre za malenkost, 
ki pa kaže na Diacijev način dela 
in stil njegovega vodenja.

Kako gledate na politična 
razmerja na občinski ravni?
► Škoda je, da Diaci ne sodeluje 
z najštevilčnejšo skupino v 
občinskem svetu, čeprav je v 
dobrih odnosih z nekaterimi 
našimi predsedniki krajevnih 
skupnosti. Sam zaradi tega

dejstva pri pomoči občini, ki jo 
lahko prispevam kot poslanec, 
ne vidim težav. Vedno bom v 
Ljubljani pripravljen pomagati po 
svojih najboljših močeh.

Diaci vam je v predvolilnem 
boju očital kar nekaj projektov, 
najbolj je odmevalo domnevno 
sporno obnavljanje zgradbe 
na Ipavčevi 17. Kako zdaj 
gledate na zadnje lokalne 
volitve?
► Če bi bilo karkoli spornega, 
bi to pravosodni organi že 
nedvomno dokazali. Bil sem 
ovaden in tožen na različnih 
ravneh, a vse je bilo zavrženo! 
Moja dva županska mandata sta 
popolnoma čista, večina očitkov 
je bilo privlečenih za lase. Do

Diacija nimam zamer, saj to 
ni v moji naravi. Je pa dejstvo, 
da me je premagal z agresivno 
kampanjo, ki se mu je obnesla 
že v njegovi karieri v študentskih 
organizacijah v Mariboru.

Kaj pa višina komunalnega 
prispevka? Vi ste ga močno 
dvignili, Diaci ga je znižal. Je 
bila objektivno to vaša velika 
županska napaka?
► Strinjam se, da je bil 
komunalni prispevek za 20 
odstotkov previsok, tako da 
gre za logičen ukrep Diacijeve 
ekipe, tudi mi bi ga v nekoliko 
manjšem odstotku znižali, če 
bi ostali na oblasti. Gre pa za 
dvorezne odločitve. V Šentjurju 
so se prispevki znižali, ponekod 
na periferiji pa so ostali enaki. 
Morda so zdaj bili na boljšem 
samo določeni ljudje.

Kako gledate na propad 
Alposa?
► Pri reševanju Alposa sem 
se angažiral tudi osebno in 
morda kdaj tudi vplival, da se je 
podjetje vsaj dlje časa držalo nad 
gladino. V prvi vrsti je odgovoren 
menedžment, kazalo je, da je ta 
v Alposu dober, a očitno temu ni 
bilo tako.

Kako boste glasovali na 
referendumu o družinskem 
zakoniku 25. marca?
► Glasoval bom proti. Vrednote 
družine in otrok so tradicionalne, 
čeprav spoštujem tudi drugačne 
in jim pripadajo vse pravice. 
Nikomur ničesar ne odrekamo, 
na prvo mesto pa moramo 
postaviti nekoliko idealizirane

zakone, saj ljudje vedno znižajo 
norme.

Pa vendarle tudi v 
številnih tradicionalnih 
družinah vladajo nasilje, 
alkoholizem, nesporazumi 
..., pa to dežurnih političnih in 
cerkvenih moralistov ne moti 
kaj prida.
► To vlada povsod, lahko tudi 
med istospolnimi. To ne more 
biti opravičilo, da lahko zakon 
dovoljuje kar vse. Naša stranka 
in tudi osebno se aktivno v 
predreferendumsko kampanjo 
ne bomo vključevali. Cerkev je 
civilna družba, ki to področje 
dobro obvladuje, zato ima po 
mojem mnenju vso pravico, da 
predstavi svoje mnenje.

Zakon vam preprečuje, da bi 
bili še kdaj župan in poslanec 
hkrati. Bi zamenjali udobno 
poslansko funkcijo za tretji 
mandat na Občini?
► Stvari se vedno postavijo 
na pravo mesto. Zdaj sem 
poslanec in o županovanju ne 
razmišljam več. Verjamem, 
da imamo v šentjurskem SDS 
nekaj dobrih kandidatov, ki 
bi se čez dobri dve leti lahko 
potegovali za županski stolček. 
Prav mogoče je, da bo Diaci 
dobil še en mandat, seveda, 
če bo izvedel vse obljubljene 
projekte. Osebno bi za odhod v 
penzijo potreboval še izvolitev v 
parlament čez štiri leta, a se s tem 
ne obremenjujem. Z veseljem še 
vedno petinsko delam v celjski 
bolnišnici. Medicina me še 
naprej zelo veseli. (L. H.)

»Do župana Diacija nimam zamer, saj to ni v moji naravi. 

Je pa dejstvo, da meje premagal z agresivno kampanjo, 

ki se mu je obnesla že v njegovi karieri v študentskih 

organizacijah v Mariboru.«



KDO ZNA BOLJE KOT RENAULT 
VZDRŽEVATI VAŠ RENAULT?

Metlice
brisalcev
z vgradnjo

Zavorne
ploščice
z vgradnjo

www.as-strasek.si

RENAULT
STORITEV

Avto servis Strašek
Krtince 15 
3241 Podplat 
Tel.: 03/818 29 00

RENAULT

AVRi
Cent
AVRORA,
Center za nego telesa in duha 
Sara Josič s.p.
Ulica frankolovskih žrtev 1 7a 
3000 Celje

GSM: 031-723-848
avrora.studio@gmail.com
www.avrora-center.si

V SPOZNAJTE EDINSTVEN PROGRAM 
M S 100 % GARANCIJO USPEHA!

BODI SIT! POSTANI FIT!
Potrebujete VEČ ENERGIJE, DOBRO POČUTJE,

ZDRAVJE IN POSTAVO, 
ki ste si jo od nekdaj želeli? 

Pridružite se nam in spoznajte program,
ki vam to omogoča!

SAMO V MESECU MARCU PODARJAMO POSEBNO UGODNOST:

iil PDA KAVITACIJE V VREDNOST1100 €.
Kavitacija je najnovejša metoda odstranjevanja celulita in maščobnih 
oblog. Vidni rezultati so že po eni sami terapiji, saj se obseg zmanjša 

najmanj od 2 do 6 cm, nadaljni posegi pa še dodatno zmanjšajo obseg
tretiranega dela telesa, učinki so dolgotrajni.

VEČ INFORMACIJ IN NAROČILA SPREJEMAMO NA 
031 -723-848, avrora.studio@gmail.com,

www.avrora-center.si.
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ŠKMŠ pod 
drobnogledom

Gašper Andrinek bo predstavnik 
ŠKMŠ v svetu ŠOLS

Prvo soboto v februarju so bili 
klubovci na Študentskem klubu 
mladih Šentjur v pričakovanju 
dveh za njih pomembnih do
godkov. Prvi je bil obisk dveh 
predstavnikov Zveze Študentskih 
klubov Sloveije (ŠKIS), organi
zacije, ki je namenjena zasto
panju interesov in povezovanju 
študentskih klubov na nacionalni 
ravni, izobraževanju, informiran
ju in organiziranju projektov. 
Predstavnika ŠKIS sta prišla z 
namenom, da bi izvedla revizijo 
delovanja in programa kluba. 
Po pregledu več fasciklov sta 
podala končno mnenje, ki je bilo 
pozitivno, saj sta ugotovila, da 
ima ŠKMŠ urejene vse ključne 
društvene akte in poročila, de
luje transparentno in zelo za
dovoljivo.

Predstavnika sta zvečer pris
ostvovala tudi na klubskih 
volitvah za predstavnika ŠKMŠ 
v Svetu Študentskih organizacij 
lokalnih skupnosti, za katerega 
je bil kot edini kandidat izvoljen 
Gašper Andrinek s Ponikve. 
Gašperje študent 1. letnika Faku- 
letete za družbene vede, smer 
novinarstvo. (N. M.)

Država za podjetnike nima posluha
Priznanja
podjetnikom.
Območna obrtno- 

podjetniška zbornica 

(OOZ) Šentjurje 

podelila jubilejna 

priznanja obrtnikom, ki 

so v 2011 obhajali 20, 

30 ali 40 let delovanja 

svoje obrti.
Piše: Jure Godler

Zadnjo januarsko soboto je 
OOZ Šentjur povabila svoje

Srečko Pušnik je v obrtništvu 
že 30 let

Od 34 obrtnikov je za dvajsetletnico obrti prevzelo nagrado le 18

člane - obrtnice in obrtnike 
- na tradicionalno prireditev 
s podelitvijo priznanj 
jubilatom. Po tradiciji so 
podelili nagrade za okrogle 
obletnice delovanja v obrti ter 
upokojenim obrtnikom za leto 
2011. Slavnostni govornik je bil 
predsednik zbornice Zdenko 
Horvat.

Mala podjetja 
v težavah

Poudaril je, da je večina 
podjetnikov končala leto z 
grenkim priokusom in nekateri 
celo prej, kot so načrtovali. 
»Majhna podjetja so hitreje 
prilagodljiva, a so vezana na 
enega ali nekaj kupcev. Če 
večji kupci zaidejo v težave, 
posledično v te zaidejo tudi 
majhna podjetja«, je nadaljeval

Horvat. »Ravno zaradi tega 
tudi na obrtni zbornici slišimo 
prepogosto skrb vzbujajoče 
zgodbe malih podjetnikov.«

Obrtniki so prav tako naleteli 
na gluha ušesa pristojnih 
ministrstev, ki pa namesto, 
da bi gospodarstvu pomagali, 
mu celo otežujejo delo, na 
primer z znanimi omejitvi 
gotovinskih plačil. Zato se bo 
v prihodnosti lahko zgodil tudi 
protest obrtnikov.

Obrtnikom, ki še vztrajajo 
v obrtništvu, je čestital župan 
Občine Šentjur mag. Marko 
Diaci. Za nastalo situacijo je 
v veliki meri odgovorna tudi 
država, ki bi morala poskrbeti za 
primerno gospodarsko okolje. 
Izpostavil je, da ima lokalno 
okolje premalo pristojnosti, 
da bi samo vzpodbudilo rast 
gospodarstva. Župan vidi

težave v gospodarstvu tudi 
pri plačilni nedisciplini in 
bančnih krčih.

Nagrade
vztrajnim

Predsednik OOZ je skupaj 
z županom podelil priznanja 
obrtnicam in obrtnikom. 
Tako so za dvajsetletnico 
delovanja prejeli plakete: Alojz 
Arzenšek, Pavel Borovšak, 
Božidar Centrih, Sašo Cvek, 
Magdalena Grdina, Nada 
Gutsmandl, Zdravko Jereb, 
Marjanca Kopinšek, Erika 
Koželj, Irena Križnik, Martin 
Majcen, Mirko Mlakar, 
Rafael Oset, Dominik Peci, 
Anton Podkrajšek, Roman 
Polšak, Zvonko Rajh, Janez 
Rečnik, Franc Salobir (1), 
Franc Salobir (2), Stanislav 
Sitar, Drago Škoberne, 
Mateja Soline, Anton Tanšek,

Branko Tuhtar, Branko Uduč, 
Miran Urbanček, Mojca 
Vengušt, Rajko Verbič, Alojz 
Zidar, Tatjana Budiša, Mirica 
Kokot, Ivan Tojnko in Stonex 
d. o. o..

Slike za tridesetletnico 
sta prejela Milan Gaberšek 
in Srečko Pušnik, sliko za 
štiridesetletnico pa Alojz Lajh. 
V letu 2011 so se upokojili 
Herman Gradič, Marjan 
Pirih, Ivan Podkrajšek, 
Jožef Bračko, Alojz Kolar, 
Syiejman Bytyqi in Božidar 
Jeršič. Prejeli so spominske 
ure.

Za kulturno popestritev 
proslave so poskrbeli člani 
gledališke skupine Kulturnega 
društva Bistrica ob Sotli s 
komedijo Vse o ženskah. 
Po štiriurnem programu za 
zbrane obrtnice in obrtnike je 
sledila še pogostitev v Gostišču 
Bohorč.

Leta 2011 seje upokojilo sedem obrtnikov

PD Zarja s starim vodstvom 
in novimi cilji

V društvu si želijo zamenjati fasado in izolirati dvorano 
Kulturnega doma

Občnega zbora prosvetnega 
društva Zarja Šentvid pri Planini 
se je konec januarja udeležilo 34 
članov ter ostali gostje. Imajo 
dve zelo aktivni skupini: mešani 
zbor in dramsko skupino. Preds
ednica MePZ Zarja Akvonij, 
Martina Zapušek, je poročala, 
da se je zbor leta 2011 udeležil 
srečanja kozjanskih pevskih 
zborov, Jurjeve revije, gos
tovali so v Moskvi in na srečanju 
zborov Šentvidov Slovenije. 
Poleg teh večjih nastopov so izv
edli več priložnostnih nastopov. 
Zamenjali so vodstvo zbora, 
Primoža Krajnca je zamenjala 
Zapuškova.

»Dramska skupina je v letih

2010/2011 kar štirinajstkrat 
uprizorila igro Ljubček, ti si 
na vrsti. Prav tako smo prvič 
organizirali Pohorsko coklo in 
prenovili garderobo,« je na zbo
ru poročala Katja Pliberšek. 
Ker je društvo tudi upravljavec 
šentviškega kulturnega doma, je 
poročal še Ivan Koželj. Uredili 
so kurilnico in zamenjali gorilec 
za peč, vseskozi so skrbeli za 
zadostno količino kurilnega 
olja, zamenjavo luči ... Preds
ednica društva Anka Luskar je 
še dodala, da so kupili projektor 
in platno. Po poročilih so izvolili 
tudi nov upravni odbor ter za 
nov mandat ponovno potrdili 
Luskarjevo. (J. G.)

Sentjurčani na sejmu Alpe-Adria
Konec meseca januarja je na 

Gospodarskem razstavišču v 
Ljubljani potekal sejem Alpe- 
Adria z naslovom Turizem in 
prosti čas. Na tem osrednjem 
turističnem sejmu v Sloveniji 
se je predstavila tudi zasedba 
s Šentjurskega. Naši turistični 
ponudniki so svoje turistične 
prednosti predstavili pod 
okriljem Turistične zveze 
Slovenije. Predstavili so se 
Turistično-informacijski 
center občine Šentjur, Zavod 
Etno-Eko, Dobrinske predice,

Blaže in Nežica iz Turistično- 
olepševalnega društva Ponikva, 
dogajanje pa so občasno 
popestrile tudi degustacije 
Rosandinih dobrot s kmetije 
Ploštajner.

Na stojnici Regionalne 
destinacijske organizacije Dežela 
Celjska smo lahko prepoznali 
orehe, oblite s čokolado, orehovo 
olje z ekološke kmetije Romane 
Rečnik, VVelness Aspara, podjetje 
Sama Navitas pa je predstavljalo 
Poletne in Zimske Guzajeve 
pustolovščine. (J. G.)

Cerkvenik med regijske nevladnike
Tretji februarski petek se je izteklo 

dvotedensko obdobje, v katerem so 
lahko nevladne organizacije, kot so 
društva in zasebni zavodi, glasovale 
za svoje predstavnike v Razvojni 
svet Savinjske regije.

V dveh od osmih upravnih 
enot Savinjske statistične regije 
sploh ni bilo kandidata, v šmarski 
UE pa je bil le eden. Povprečje 
smo dvignili Sentjurčani, saj so 
se za položaj potegovali štirje 
kandidati. Kandidirali so trije 
predsedniki lokalnih odborov 
političnih strank, ki so jih sicer

podprla različna društva, Jože 
Artnak - Športno društvo Prevorje, 
Janko Cerkvenik - Gasilska zveza 
Šentjur, Cveto Florjan Erjavec - 
Združenje borcev za vrednote NOB 
Šentjur ter celjski okoljevarstvenik 
Boris Šuštar, ki ga je predlagala 
Civilna iniciativa za varstvo okolja 
iz Planinske vasi. V RSRR je bil s 83 
glasovi izvoljen Cerkvenik, Šuštar 
je prejel 74, Artnak 42 in Erjavec 40 
glasov. Skupno je glasove oddalo 
213 organizacij, kolikor jih imamo 
na papirju zgolj v šentjurski UE. 
(B. R.)

»Pustna seja« občinskega sveta za 5.000 €
Imenovanje občinskih članov 

svetov OŠ Hruševec (Saša 
Zidar za SD, Aleksandara 
Šuster Močnik za SDS, 
Monika Cerkvenik za NSi) 
in OŠ Planina (Špela Kovač 
za LDS, Tatjana Tisel za SDS, 
Marjana Kaiserberger za 
GOŠ) je bilo manj kot gola 
formalnost, zapletlo pa se je 
pri imenovanju šentjurskega 
člana Sveta Savinjske razvojne 
regije. Edini kandidat za to 
funkcijo je bil župan mag. 
Marko Diaci. Svetniki SDS z

Jožetom Koržetom na čelu 
so hoteli v razpravi dokazati, 
da župan ni spoštoval določil 
Poslovnika. Komisija za 
mandatna vprašanja namreč 
sploh ni pozvala strank, da 
predlagajo svoje kandidate, 
kot je na primer storila za obe 
manj pomembni imenovanji 
v svete osnovnih šol. Sledila 
je debela ura prerekanja 
med podporniki župana in 
svetniki SDS »Vsebinsko ne 
nasprotujemo županovemu 
članstvu v Svetu SRA, vseeno

pa od njega zahtevamo, da 
se pusti izvoliti po veljavnih 
pravilih. Tako kot je bil sklic 
te izredne seje nezakonit, je 
bilo nezakonito tudi županovo 
imenovanje,« je na tiskovni 
konferenci povedal predsednik 
SDS Korže. (F. K.)

Kdo se norčuje iz občinskih 
svetnikov?
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Silvo Užmah novi 
predsednik

Matej Planko, Mirko Žagar, 
Manja Rajh in Silvo Užmah
Spremembe. Zaradi nezdru
žljivosti funkcij se je dolgo
letni predsednik Matej Planko 
poslovil.

Precej novega se je dogajalo na 
občnem zboru Planinskega društva 
Slivnica. Planinsko vzdušje sta s 
kitaro in prepevanjem pričarala 
Patricija in Janez Palčnik. Tilen 
Cmok in Janez Palčnik pa sta 
na humoren način postavila pod 
drobnogled detajle mednarodnega 
mladinskega tabora v Italiji, ki so si 
ga prislužili kot nagrado za zmago 
na tekmovanju Mladina in gore.

V 2011 kar 34 izletov
V uradnem delu so posamezne 

sekcije društva, med drugim tudi 
novo ustanovljena komisija za 
varstvo gorske narave in markacijski 
odsek, ter predsednik Matej Planko 
predstavili delovanje v preteklem 
letu. Če nanizamo samo nekaj 
najbolj zanimivih podatkov: 
34 izletov, 1038 udeležencev, 8 
registriranih vodnikov, 3 mladinski 
voditelji, 143 članov društva, 
državni prvaki v tekmovanju 
Mladina in gore, najvišje priznanje 
za delo z mladimi Mladina in 
gore...

Novo vodstvo
3. februar je prinesel tudi novo 

vodstvo društva, kajti funkcija 
Mateja Planka v PZS ni združljiva 
s funkcijo predsednika društva. 
Društvo je v 10 letih pod njegovim 
vodstvom vsekakor naredilo velike 
korake navzgor, kar so številne 
zahvale in pohvale vodnikov ter 
gostov iz cele Slovenije samo 
potrjevale. Največja sprememba v 
društvu je tako novi predsednik 
Silvo Užmah, ki je tudi predstavil 
plan delovanja društva za leto 2012, 
ki ga je vodstvo skupaj zasnovalo 
že oktobra na delovnem vikendu v 
Tamarju. Glede na to, da glavnina 
ekipe ostaja enaka oziroma se 
je samo še okrepila, se lahko še 
naprej nadejamo inovativnih idej 
in izvedb slivniškega planinskega 
društva. (S. J.)
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Vodenje največje krajevene skupnosti je naporno
Planina pri Sevnici.
Pogovarjali smo se 

s predsednikom KS 

Rihardom Stopinjškom.
Piše: Jure Godler

Kakšno zapuščino ste dobili 
od prejšnjega vodstva KS z 
Markom Voukom na čelu?
► Prejšnje vodstvo KS je imelo 
kar težko delo, ker je imela 
KS velik finančni dolg iz 
prejšnjih let, ki ga je bilo treba 
odplačati. Čestitati jim je treba, 
da so v svojem mandatu ta dolg 
odplačali. Krajevno skupnost 
smo prevzeli v odličnem stanju. 
Pozna se tudi, da imamo tajnika 
Martina Luskarja, ki je domačin 
in dobro pozna vso lokalno 
problematiko, poleg tega pa nas 
tudi razbremeni administracije.

Katere večje projekte ste 
izvedli v preteklem letu?
► Lani smo začeli z modernizacijo 
krajevnih cest. Prednost so dobile

Ceste v 2012
Modernizacija ceste 
Planinska vas-Jevše, 
posodobitev krajevnih cest 
in odsekov v vrednosti 
18.000 EUR, ureditev 
ceste proti Bohorju, ki bo 
morala biti zelo utrjena, 
ker vozijo po njej ogromne 
količine lesa, se nadaljuje. 
Občina ima namen urediti 
navezovalno cesto med 
občino Laško in Šentjur, 
preko vasi Visoče, ki pa je 
verjetno najslabša cesta med 
dvema občinama.

Rihard Stopinjšek

ceste, kjer so s prispevkom 
pomagali tudi krajani. Za to smo 
porabili okoli 18.000 EUR, razliko 
pa so morali zagotoviti krajani.

Na vsakih 100 m ceste krajevna 
skupnost financira 2.000 EUR 
za asfalt. Dva izmed večjih 
projektov sta bila novo šolsko

Letos se bo asfaltiralo še 500 m ceste Planinska vas-Jevše

igrišče in ureditev dovozne ceste 
do igrišča. Posodobili smo 500 
m ceste Planinska vas-Jevše, s 
katero smo se prijavili na razpis 
občine. Še 500 m modernizacije 
te ceste bomo realizirali letos.

Večkat po medijih slišimo 
o cesti Planina-Sevnica, ki 
je še vedno rak rana Občine 
Šentjur.
► Prve ideje za modernizacijo 
te ceste so bile že v letu 1975. 
Projekt se je nato iz leta v leto 
prestavljal. Drži, da bi za ta 
še neasfaltiran odsek, ki ga 
je okoli 2.500 m, potrebovali 
ogromna finančna sredstva, saj 
je cesta na eni strani omejena 
s potokom, na drugi strani pa 
s skalo. Rekonstrukcija te ceste 
teče počasi, skoraj po metrih. 
Letos naj bi se uredilo še 400 m.

Planina vsako leto gosti 
množično prireditev 
KI u m p a n j e. Kako gleda 
krajevna skupnost na to?
► Klumpanje je projekt Kluba 
mladih Planina in Tajfuna na 
Svetem križu. Je turistična 
prireditev, ki pritegne mnogo 
mladine, žal pa je ta prireditev 
enkrat letno in ti mladi ne obiščejo 
Planine do novega Klumpanja. KS 
vsako leto sofinancira Klumpanje 
in Angelsko nedeljo kot najbolj 
odmevni prireditvi. Organizatorji 
Klumpanja so že drugo leto 
žal imeli nesrečo z vremenom. 
Klumpanje na Svetem križu je 
toliko odmaknjeno od naselij, da 
ni moteče za krajane. Lahko smo 
ponosni, da še imamo nekaj ljudi, 
ki za ta projekt zastavljajo svoje 
ime in delo. Drugače pa je Sveti 
križ zelo primeren za tovrstne

prireditve. Dokumentacija o 
prvih množičnih prireditvah sega 
že v leto 1920, ko so tamkajšna 
srečanja organizirali še Sokoli.

Kako je s turizmon na Planini?
► Turistično društvo Planina 
živi samo še formalno. Pred 
15 leti je začelo počasi usihati. 
Je volontersko društvo in mu 
manjka entuziazma. Zadnja 
tri leta Angelsko nedeljo 
organizirajo gasilci. Zanimivo 
je tudi to, da je bila Planina 
znana po sejmih, vendar tega 
sejemskega prostora ni več. Na 
sejem so hodili kupovat govedo 
celo Italijani, med prepoznavnimi 
blagovnimi znamkami so bili 
planinski voli. Takrat je obiskalo 
Planino ogromno trgovcev in 
drugih obiskovalcev, da je bila 
skoraj vsaka druga hiša na planini 
»ošterija«. Celo Marija Terezija je 
dva sejma letno oprostila vseh 
davščin.

Če bi imeli neomejeno 
finančnih sredstev, kaj bi 
prioritetno uredili na Planini?
► Zagotovo bi najprej 
modernizirali cesto Planina- 
Sevnica. Uredili bi tudi 
vodooskrbo na Planini. Zajetje 
imamo na dveh koncih, iz 
Praprotnega in pod Svetim 
križem. Planina porabi okoli 70 
kubikov vode. Sedaj se Občini 
Šentjur in Dobje dogovarjata 
za skupen projekt iz vodnega 
zajetja iz Vejic, ki bi rešil veliko 
težav z vodo. Kot tretje bi uredili 
pravo turistično ponudbo, ne 
samo na volunterski ravni, 
ampak z zaposelnim. Planina 
ima zagotovo velik neizkoriščen 
turistični potencial.

Planinska smučarija
Povezanost med ljudmi je ena 

izmed prednosti manjših krajev. 
Čeprav je že tradicionalna smučarska 
proga na Golobinjeku, so jo letos 
ponovno odprli, pa čeprav z nekaj 
kapljicami znoja. Planinski ratrak je 
letos zatajil, zato so »štamfanje« snega 
vzeli v roke starši. Dvanajsterica 
staršev je smučarsko progo v nedeljo, 
12. februarja, utrdila do te mere, 
da bo proga na voljo vsaj do konca 
zimskih počitnic. Vodja in pobudnik 
smučanja je upokojeni učitelj Drago 
Jazbinšek, ki vsako leto skupaj 
s starši postavi tudi vlečnico. Na

tej progi večina planinskih otrok 
naredi svoje prve smučarske korake 
pod vodstvom Jazbinška in drugih 
učiteljev telesne vzgoje s Planine. 
Dopoldanski dnevi so rezervirani 
za vrtčevske otroke, medtem ko 
so popoldnevi rezervirani za nižjo 
stopnjo učencev osnovne šole. V 
petek, 17. februarja, so organizirali 
pravo smučarsko tekmo za vse 
kategorije, na kateri so začetniki 
in tisti, ki smučanje že obvladajo, 
pokazali svoje znanje. Med šolskimi 
počitnicami je bila smuka odprta za 
vse otroke. (J. G.) Smučišče je zmerom polno.

Martin Laubič s.p.

Kava bar Pošta Tomaž Dni 
Mestni trg 7, Šentjur

nu-v... 'ja mvojiJi^S^SElSSSSi

ZTo3\ GSM:
-m,;,.- ZSL***«, 041 672 302

Naša kava diši 
nepozabno!

AVTODELI
ŠTURBEJ

Rosa team d.o.o.
Drofenikova 16, Šentjur

03/574-30-16
031/622-220

PIZZERIJA OSMICA
Bar Osmica Žnidar Istok s p. 

Ritnik 17, 3230 Šentjur

(0590)200 33 
^F(041) 954 509
NAROČITE HRANO NA DOM
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Piše: Franc Kovač

Le zakaj javni dialog?

Nekoč je bil Šentjurski forum 
(ŠF) ..., to je uvod za tiste, ki 
ste že pozabili ali pa sploh 
niste vedeli, da si je pred 
štirimi leti neformalna skupi
na bivših in sedanjih javnih 
Šentjurčanov zadala nalogo, 
v občini oživiti in vzdrževati 
javni politični dialog. V okviru 
dejavnosti Šentjurskih novic 
smo kot ŠF izvedli nekaj več 
kot deset javnih debatnih ve
čerov, potem pa je vse skupaj 
ugasnilo. Organizatorjem, ki 
smo dve leti motivacijsko in 
finančno držali ŠF nad vodo, 
se je zdelo enostavno podce
njujoče, da občinska oblast, 
ki samo delovanju političnih 
strank letno namenja okrog 
50.000 EUR, za razne druge 
društvene in podobne projek
te, nekaj je med njimi tudi 
domala »humorističnih«, pa 
še dodatnih preko 250.000 
EUR, ni bila pripravljena za ŠF 
prispevati niti centa. Resda so 
nam brezplačno dali prostor, 
toda druge stroške (obvešča
nje, potne stroške povabljenih 
gostov in njihovo vljudnostno 
pogostitev v Žonti) smo porav
navali sami. Dobro, saj nas 
res ni nihče silil. Po dveh letih 
pavze in potem, ko je prišel na 
oblast GOŠ, je bilo pričakovati 
preobrat. Idejo Foruma sem 
županu poskušal previdno 
»prodati« preko njegovih ož
jih oblastnih sopotnikov in 
ko to ni obrodilo sadov, sem 
štartal neposredno na njega. 
S kakšnimi 1.000 EUR bi ŠF 
obdržali pri življenju. Po enem 
mesecu čakanja je po elektron
ski pošti prišel njegov odgovor 
v obliki suhoparnega stavka, 
da naj se prijavimo na razpis! 
Razumel sem, da župan Fo
rumu ni ravno naklonjen, a 
sem vseeno upajoče čakal na 
razpis, kajti možno bi bilo, da 
je vsaj v pristojnih komisijah

kakšna bolj odprta duša. Ker 
pa ŠF ni pevski zbor, skupina 
ljudskih pevcev, upokojensko 
ali turistično olepševalno dru
štvo, še manj politična stranka 
ali kaj podobnega, v razpisih 
zanj ni bilo ponudbe. Prav, 
pa ne.

Gotovo ni najbolj všečno, da 
se sam, ki sem bil v ŠF dejan
sko najbolj vpet, sedaj repen
čim, če nas občinska oblast ne 
mara, vseeno pa lahko javno 
razmišljam, kaj se v šentjurski 
javni sceni pravzaprav dogaja. 
Moja ocena je, da se nič ne do
gaja, ker javne politične scene 
praktično nimamo. Gibanje za 
občino Šentjur in strankarski 
forumi, ki se praviloma prebu
dijo le pred volitvami (včasih 
tudi pred kakšnim referen
dumom). Z organiziranim 
javnim dialogom, kot smo si 
ga zamislili v ŠF kot kaže ne 
simpatizira občinska oblast. 
Šentjurska politična scena se 
je pomaknila nekaj desetletij 
nazaj vsaj v čas »Grdinovega 
prosvetljenega absolutizma«, 
če ne še dlje. Nam vsem se 
na prvi pogled vsaj zdi, da v 
kriznih časih ne potrebujemo 
teoretičnih razprav, temveč 
predvsem trdo roko, toda ne 
smemo pozabiti, da so vedno 
bili le sproščeni demokratični 
odnosi prvi pogoj družbenega 
napredka. Nasprotno so »trde 
roke«, čeprav demokratično 
izvoljene, praviloma zanetile 
najhujše kataklizme v zgodo
vini človeštva. Županu Dia- 
ciju zaenkrat sicer ni mogoče 
očitati hudo trde roke, toda le 
zato, ker do sedaj še ni defini
ral strateških ciljev, za katere 
naj bi uporabljal župansko 
oblast. Težave s ŠF seveda niso 
relevantni pokazatelj občinske 
politike, mogoče pa le nakazu
jejo tavanje v megli občinske 
politike.
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Svčje pravice so do prostega
pretoka informacij nadzirali tud.
Anonvmous. d*: v. A.)

Guzaj tudi na svetovnem spletu
Podjetje SAMA Navitas s 

Preverja v sodelovanju s Krajevno 
skupnostjo Prevorje izvaja projekt 
»Večjezični informativno-turistični 
portal o Guzaju«. Osrednji del 
projekta je informativno-turistični 
portal www.guzaj.si, ki bo 
predstavljal zbrane vsebine v štirih 
jezikih: slovenskem, angleškem, 
nemškem in italijanskem.

Portal bo zbrane vsebine o 
znanem kozjanskem razbojniku 
Francu Guzaju, o njegovi ljubezni do 
mlinarjeve hčere Barbke in njegovo 
smrt v Košnici multimedijsko, s 
pomočjo sodobnih komunikacijskih 
sredstev, predstavil širši javnosti.

Na omenjeni strani se bodo lahko 
predstavili vsi registrirani turistični 
ponudniki na območju južnega 
dela občin Šentjur in Dobja.

Sestanka so se poleg delovne 
skupine udeležili tudi župan 
Občine Dobje Franc Leskovšek, 
Bojan Guček s Kozjanske 
domačije ter Martin Luskar iz KS 
Planina. Pripravili so že gradivo o 
markirani Guzajevi poti, ki poteka 
po južnem delu Občine Šentjur, 
skozi Prevorje, Planino in po 
območju Občine Dobje. Projekt 
je v 40 % sofinanciran iz sredstev 
Evropskega kmetijskega sklada za 
razvoj podeželja. (J. G.)

Organizatorji s portalom www.guzaj.si želijo povečati 
turistično prepoznavnost področja.
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Resevna in Rifnik bosta 
privlačni destinadji

Rado Frece bo znal poujčkati novo klavirsko harmoniko.

Planinci zborovali. V
toplem zavetju planinskega 

doma na Resevni je 

Planinsko društvo Šentjur 

pri Celju tretjo januarsko 

soboto izvedlo redni občni 

zbor.
Piše: Bogdan Rahten

Zbor Planinskega društva je 
vodil delovni predsednik Robert 
Maruša. V poročilu predsed
nika društva je Miro Rožej opisal 
preteklo leto in svoje tretje leto 
načelovanja društvu. Skupno 
so organizirali 21 izletov, ki se 
jih je udeležilo okoli 700 ljubi
teljev pohodništva. Pod streho 
so spravili vse tri tradicionalne 
prireditve: marčevsko komemo-

Opravljenih 900 ur
Na sami postojanki so 
v 2011 opravili beljenje, 
namestitev kamnite obloge 
na zunanjem platoju, 
ki je skladna z videzom 
okolice, sanacijo električne 
napeljave, največja 
pridobitev pa je septembrsko 
asfaltiranje kilometrskega 
odseka ceste od Kojtererja 
do jase. V evidenco so 
vpisali 900 ur prostovoljnega 
dela, ki ga je opravilo jedro 
15 do 20 planincev.

racijo pri spomeniku NOB na jasi, 
prvomajsko srečanje delovnih 
ljudi pri postojanki in jesenski 
kostanjev piknik. Poskrbeli so za 
izobraževanje, saj je Magda Guček 
iz Šolskega centra Šentjur pre
davala o prehrani na poteh. Izvedli 
so izlet v neznano; pot so začeli pri 
bolnici Zima, zaključili pa so jo na 
Resevni. Članstvo je v prejšnjem 
letu poraslo za 6 odstotkov, na 
202, kar je tudi siceršnji trend na 
državni ravni. Po njihovi oceni je 
Resevno lani obiskalo okoli 15.000 
ljudi. Za njihovo dobro počutje sta 
v domu pretežni del leta skrbela 
Marjan Kovačič in Greta Jošt, kas
neje pa so se pri tem izmenjevali 
člani PD. V društvu upajo, da bodo 
za izvajanje dežurstev uspešni pri 
kandidaturi za izvajanje javnih 
del, koče pa ne nameravajo oddati 
v najem.

V okviru 60-letnice, ki so jo 
združili z osrednjo občinsko pro
slavo, je v sodelovanju z likovniki 
nastalo veliko platno razgleda z Re- 
sevne, prav tako pa so založili novo 
razglednico. Pot od Ferleževega 
mlina je od lani poimenovana po 
dolgoletnem predsedniku Jožetu 
Gaberšku.

Izkoristiti podstrešje
V načrtu za leto 2012 sta poleg 

celoletnega programa izletov in 
prireditev tudi izleta v sodelovanju 
s PD Dramlje in PD Slivnica pri 
Celju. Organizirali bodo tudi tečaj 
za vodnike in markaciste. Pri 
domu bodo uredili drvarnico in 
prenovili spletno stran. V postopku

pridobivanja je dokumentacija za 
čistilno napravo. V prihodnje bi 
želeli bolj izkoristiti podstrešje.

V lanskem letu so pri PD imeli 
34 tisočakov prihodkov in tisočaka 
manj odhodkov. V upravnem od
boru so Slavka Bobka nadomestili 
z Mirkom Rančigajem, z dvigom 
rok kakšnih 40 prisotnih pa so 
častno članstvo podelili Stanku 
Lubeju. V letošnjem letu na ŠC 
Šentjur nastaja zanimiva diplom
ska naloga, kjer bodo predstav
ljena zelišča, ki rastejo na pobočjih 
Resevne.

Prisotne je nagovoril tudi 
šentjurski podžupan Robert Pol- 
nar, ki se je pohvalil, da je bil 
med letoma 1972 in 1984 aktiven 
planinec pri društvu. Predstavni
ca savinjskega meddruštvenega 
odbora Manja Rajh je menila, 
da bi lahko na 60-letnico povabili 
več okoliških društev. Predsednik 
prijateljskega PD Zabukovica Jože 
Jančič je omenil, da je škoda, da 
Savinjska planinska pot ne obsega

več Resevne. Na koncu je med 
prisotnimi zaokrožila škatla s 
prispevki za novo klavirsko har
moniko.

Urejanje tematskih poti
Pri Rožeju smo dobili odgovore 

na nekaj dodatnih tem. Pri PD si 
želijo Resevno in bližnjo okolico, 
kamor sodi tudi Rifnik, razviti v 
privlačno destinacijo, zato so se 
priključili projektu urejanja temat
ske poti, katere rdeča nit bodo nek
danji mlini od Ferleževega naprej. 
Resevna ima dovolj potencialov za 
obiske različnih skupin, ki bi jim 
lahko približali marsikatero po
sebnost, kot je npr. črna kuhinja, 
ki ni znana niti v lokalnem okolju. 
Za vse načrte potrebujejo še več 
aktivnega članstva. Ob očitni neu
rejenosti taborniškega poligona na 
jasi si želijo, da se to ne bi vleklo 
v nedogled. Pred časom je bilo v 
okolici doma tudi nekaj primerov 
vandalizma, kjer so med drugim 
uničili mladi lipi.

Folkloristi gostje
Folklorno društvo Sveti Štefan, 

Vaški kuharji in Štefanski fantje 
so bili gostje prijateljev KD 
Češka beseda Zagreb iz Zagreba. 
Juraj Babnik, predsednik KD, 
je nazorno prikazal delovanje 
skupin v njihovem Češkem 
narodnem domu. V kulturnem 
programu so se zvrstile slovenske 
pesmi naših babic in dedkov, 
kozjanski plesi in igranje na 
stare inštrumente, gostitelji 
pa so s skupino Jeteličeki in 
Polka prikazali stare češke in 
hrvaške plese. Sledila je večerja 
presenečenja. Po češkem običaju 
naj bi družina redila eno svinjo

v Zagrebu
za koline, kamor - na večerjo 
- povabijo predvsem dobre 
prijatelje. Tako so v svoj krog 
povabili prijatelje Slovence iz 
Svetega Štefana, pri katerih so 
bili na martinovanju. Na koncu so 
si izmenjali darila, med drugimi 
je mentor FD Srečko Krajnčan 
podaril svojo domačo kapljico.

Druženje s plesom in z igrami j e 
trajalo do jutranjih ur. Predsednik 
KD Sveti Štefan Martin Slatenšek 
se je vsem zahvalil za prisrčno 
gostoljubje in jih povabil, da 
kmalu obiščejo naše prelepo 
Kozjansko. (Milenka Blaževič, 
foto: Foto studio Mario Vitas) Srečko Krajnčan je gostiteljem podaril svojo domačo kapljico.
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Mlada pianistka 
četrtič uspešna

Pianistka Klara Jug se je letos že 
četrtič udeležila mednarodnega 
pianističnega tekmovanja. Tokrat 
se je udeležila mednarodnega 
tekmovanja »Ivan Rijavec« v 
Idriji, ki je letos potekalo prvič, 
in si je v disciplini Mladi pianisti 
A priigrala odlično 3. nagrado. 
Njena mentorica je profesorica 
klavirja Mojca Krajnc.

Tekmovanje, posvečeno 
skladatelju Ivanu Rijavcu, je 
potekalo 29. januarja v Kendovem 
dvorcu v Spodnji Idriji, udeležili 
pa so se ga pianisti iz več različnih 
evropskih držav, med njimi tudi 
iz Avstrije, Madžarske, Srbije in 
Izraela.

Klara je s svojim dosežkom zelo 
zadovoljna, saj je konkurenca na 
klavirskih tekmovanjih vedno 
močna, prav tako pa je zadovoljna 
njena mentorica Mojca Krajnc, ki 
pravi, da so tovrstna tekmovanja 
dobra izkušnja za nadaljnjo 
glasbeno izobraževanje. (M. K.)

Mlada pianistka Klara Jug 
že osvaja priznanja na 
mednarodnih tekmovanjih.

Možiček zasenčil prejemnike kulturnih priznanj
Osrednja kulturna 
prireditev. Vodja 

izpostave J5KD Šentjur 

Anita Kolesa je ob 

osrednji kulturni prireditvi 

podelila priznanja 

uspešnim društvom s 

področja kulture.
Piše: Jure Godler

Organizatorji prireditve ob 
kulturnem prazniku so že od lan
skega leta napovedovali spektakel 
desetletja, kar pa je multimedis- 
jka preobrazba prvega slovenske
ga baleta zagotovo bila. Vendar 
kljub vsem naporom in medi
jskemu pokrivanju prireditve 
obiskovalci dvorane Kulturnega 
doma Šentjur niso napolnili do 
zadnjega možnega kotička, kot 
bi marsikdo pričakoval. Nekaj 
stolov je bilo še vedno na voljo. 
Spektakel je skoraj zasenčil usp
ehe naših kulturnikov, med kat
erimi so prevladovali Planinčani.

Slavnostna govornica je bila 
Urška Arlič Gololičič, uspešna 
šentjurska sopranistka. Ta je v 
svojem govoru doživeto pred
stavila svoje videnje kulture 
doma in po svetu. Izpostavila 
je napore škofa A. M. Slomška, 
ki je knjigo približal sleherniku 
in njegovo umetniško ustvar
janje postavila ob bok Francetu 
Prešernu. Govornica je razvila 
ameriško tezo, da so tisti, ki be
rejo leposlovje, nosilci gospodar
skega razvoja, z moralno razvito

entiteto in narodno pripadnostjo. 
Stopnjo evolucije lahko določimo 
ravno na način konzumiranja 
umetniških del, ki nastajajo. 
Umetnost se lahko poraja tako 
iz kaosa kot iz lepih misli, je 
nadaljevala Gololičičeva. Dodala 
je še, da nujno potrebujemo tako 
novo glasbeno šolo kot kulturni 
dom ter da so se vsa prizadevanja 
dosedaj končala le pri naročilih 
za projekte.

Najuspešnejši 
v kulturi so...

Vodja izpostave JSKD Anita 
Kolesa je podelila priznanja 
najuspešnejšim kulturnim 
društvom. Nagrade so prejeli
Ljudski pevci in godci s Pre
verja, Otroški pevski zbor in 
gledališki krožek OŠ Planina 
pri Sevnici, Vokalna skupina 
Glasovir, MePZ Zarja Akvonij in 
Rado Palir. Slednji je zbranemu 
občinstvu namenil tudi svojo

Josip Ipavec
Sin Gustava Ipavca je 
najmlajši predstavnik 
šentjurske družine glas
benikov in zdravnikov. Rodil 
se je 21. 12. 1873 v Sv. Juriju, 
kjer je na dan slovenskega 
kulturnega praznika v 49. 
letu starosti tudi umrl.
Poleg prvega slovenskega 
baleta Možiček je napisal še 
komično opero Princesa Vr
toglavka ter številne samos
peve in zborovske skladbe.

Možiček je predstava, ki bi jo moral|,ldeti kakšen večji oder, kot je šentjurski.

pesem »Napisati pesem«. Vr
hunec osrednjega občinskega kul
turnega praznika pa vendarle niso 
bili naši najuspešnejši kulturniki, 
temveč jim je sijaj odvzela multi- 
medijska preobleka prvega slov
enskega baleta Možiček.

Možiček z novo preobleko
Možička je napisal Josip Ipavec, 

prvič pa je bil uprizorjen leta 
1901. Nekateri še pomnimo upri
zoritev Možička v Šentjurju leta 
2002, ko ga je izvedla Zdravniška 
glasbena komorna zasedba. Zad
nja uprizoritev, pod katero se 
podpiše Boštjan Korošec, zagoto
vo zelo odstopa od vseh prejšnjih.

V preobrazbo je vključil mod
erne prijeme in inštrumente, 
ki jih navadno ne srečamo v tej 
obliki klasične umetnosti. Za 
glasne glasbene dodatke je skrb
ela instrumentalna elektro-rock 
zasedba, v kateri je igral tudi 
šentjurčan Urban Krč na bobnih 
in avtor glasbe Gašper Piano na 
kitari. Za koreorežijo in vizulano 
podobo je skrbela Anka Rener. 
Med plesalci je bilo tudi nekaj 
domačink: Estela Žutič iz Dobja 
v vlogi Pierete ter Colombinini 
prijateljici Zala Koleša in Lea 
Jan. Glavni vlogi Colombine in 
Harlekina sta z izraznim plesom 
upodobili Katarina Slapnik in

Eva Jankovič. Edini moški ple
salec na odru je bil Bor Pantič. 
Korošec, ki je držal vse niti v 
svojih rokah, je skušal z sodo
bnimi tehnikami luči, glasbe in 
izraznega plesa približati balet 
predvsem mlajšim igralcem, kar 
mu je tudi odlično uspelo, če za 
vzorec vzamemo devetošolce, 
ki so si v predpremieri ogledali 
glasbeni performans.

Spektakel, ki so ga pripravili 
uspešni glasbeniki in plesalci, 
zagotovo sodi še na kakšen drug 
večji oder, kot je šentjurski, a 
vendar bo ponovna uprizoritev 
Koroščevega Možička zaradi 
velikih stroškov težko izvedljiva.

Z recitalom so navdušili tudi svoje sovrstnike

Rekel je, da bo pesnik
Devetošolci OŠ Franja Mal

gaja Šentjur so ob slovenskem 
kulturnem prazniku pod men
torstvom Bojane Potočnik 
pripravili recital Rekel je, da 
bo pesnik. Premierno so ga 
izvedli v torek ob 10. uri za 
učence predmetne stopnje. 
Na predvečer slovenskega kul
turnega praznika so ga pred
stavili še staršem učencev OŠ 
Franja Malgaja oz. vsem ljubi
teljem poezije.

Razmišljali so, kaj je sploh 
pesem, kdo je pesnik in kakšno 
je njegovo poslanstvo, zakaj 
ne prebiramo poezije in kako 
so besede v današnjem svetu 
mnogokrat napačno razum
ljene. V recitalu so se dotaknili 
tudi apatičnosti in duhovne 
izpraznjenosti sveta, v katerem 
štejejo le materialne dobrine, 
resnične vrednote, kot je sočutje 
do človeka, pa so pozabljene.

Katarina Pusser, Maja

Ravnikar Zabukovšek, Alja 
Lesnika, Urška Andrenšek, 
Zala Blazina in Matic Fideršek
so v 40-minutnem recitalu inter
pretirali pesmi Gustava Januša, 
Charlesa Baudelaira, Cirila 
Zlobca, Josipa Ostija, Vaška 
Pope, Elme Mitchell, Marka 
Pavčka, Ivana Minattija, Svet
lane Makarovič in Adriana 
Mitchella. Recital se je prepletal 
s tremi izraznimi plesi, za katere 
je koreografije naredila Ksenija 
Steblovnik Rak, in s projekcijo 
kratkega filma, citatov o poeziji 
in fotografij. Mentorica Bojana 
Potočnik je želela z recitalom 
razbiti nekatere predsodke o 
poeziji in pesnikih, ki jih imajo 
mladi bralci. Ker pa današnjemu 
bralcu poezija težko seže v srce, 
jo je želela približati že s samim 
izborom pesmi in seveda z in
terpretacijo, ki jo je nadgradila 
z vizualno podobo in gibom. 
(J. G.)

Dvanajst slikarskih dimenzij Polonce Kitak
Razstava Polonce Kitak nosi 

naslov Dvanajsta dimenzija, toli
kšno, kolikršno je tudi število me
secev v letu, ki jih je med drugim 
upodobila avtorica, ki je rojena 
12. decembra. V znamenju dva
najstič je bila tudi videoprojek- 
cija, ki so jo prikazali prisotnim, 
njen avtor pa je njen sin Domen. 
Župan Marko Diaci je našel še eno 
povezavo, saj je tisti dan prisegla 
10. slovenska vlada z 12 ministri. 
Kitakova se v povezavi s časom 
že od dijaških dni drži maksime: 
»Čas, v katerem se nič ne dogaja,

nima stebrov, na katere bi se oprlo 
trajanje.«

Pred časom je prejela odkupno 
nagrado poletnega ex tempora 
Prevorje 2009, doslej pa je bila 
trikrat prejemnica zlate palete, 
najvišjega priznanja Zveze likov
nih društev Slovenije, in še bi 
lahko naštevali. Akademski slikar 
Denis Senegačnik je v likovnem 
katalogu ob razstavi zaspisal, da 
likovna govorica Polone Kitak 
dosega mejo abstraktnega in jo 
celo presega. Njena izhodišča so 
prostori z najmanjšimi detajli,

Dvanajst je njeno število, cmo: Roben Gajšek)

zgodba je na široko odprta in ji na ogled do 31. marca v okviru 

ponuja skoraj brezmejno črpanje delovnega časa Turističnega infor- 

in eksperimentiranje. Razstava bo macijskega centra Šentjur. (B. R.)

Popotniške fotografije v Gorici
Kulturno društvo Gorica pri 

Slivnici vsako leto v počastitev 
kulturnega praznika na ogled 
postavi drugo vrsto kulture. 
Tokrat je prišla na vrsto popotni
ška fotografija. Ideja je prišla iz 
potopisnih večerov, ki jih društvo 
že peto leto zapored organizira v 
zimskem času in kjer se predsta
vljajo lokalni avanturisti.

Razstavljali so domači fotogra
fi - popotniki Jasna Potrata, Kar
la Šešerko, Maja Bevc Ravnak, 
Manca Čujež in Matej Planko. 
Ob otvoritvi razstave sta Barba
ra Gradič Oset in Saša Jagodič

pojasnili, da je 70 fotografij raz
vrščenih po kontinentih: Srednja 
in Južna Amerika, Evropa, Azija, 
Afrika in Avstralija. V kratkem 
pogovoru s fotografi smo izve
deli marsikatero zanimivost iz 
njihovega življenja, potovanj in 
fotografiranja. Tudi njihovo sku
pno značilnost, da so si služili 
oziroma si še služijo denar za po
tovanja v Ljubljani. S pesmijo je 
popotovala po svetu tudi Vokalna 
skupina Kresnice. Razstavo je 
bilo moč videti naslednji dan, 
ogledali pa so si jo še učenci OŠ 
Slivnica pri Celju. (S. J.)

Pet popotnikov - fotografov je svoje slike razstavilo na skupni 
razstavi v Slivnici.
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Jure Ivanušič navdušil

Nabito polna avla šole je Ivanušičev performans nagradila z 
velikim aplavzom.

e-Slomšek brez e-
Pridige o jeziku.
Kjerkoli smo, se moramo 

truditi, da ohranimo 

slovenski jezik.

Igor Grdina je zapisal: »Tru
bar je oče naše knjige, toda 
šele Slomšek je dosegel, da je 
ta zaklad zares prišel do sleh
ernika. Slovenski bralec je sad 
njegovih naporov.« V tem duhu 
se je začelo predavanje na zad
nji januarski dan v Knjižnici 
Šentjur. Predavateljica dr. Fanika 
Krajnc - Vrečko je ob 150-letnici 
Slomškove smrti predstavila ana
lizo njegove knjige Tri pridige o 
jeziku. Da danes lahko govorimo 
in pišemo slovensko, se imamo 
v veliki meri zahvaliti dvema 
duhovnikoma, leta 1550 Primožu 
Trubarju, ki je izdal Katekizem, 
in tristo let kasneje Slomšku, ki 
je ustanovil Mohorjevo družbo 
in s knjigo zagotovil ekspanzijo 
slovenskega jezika.

Tri pridige o jeziku
Mohorjeva družba je lani ob 

svoji 150-letnici delovanja izdala 
knjigo Tri pridige o jeziku, ki jo 
je uredil Jože Faganel. Zajete so 
pridige: Za krščansko govorjenje, 
Jezik je vir dobrega in zla ter 
Svoj jezik je treba spoštovati. 
Vrečkova, ki je tudi predavateljica 
na Teološki fakulteti, je pri tej kn
jigi skrbela za pravilen transkript 
iz originalnih Slomškovih zapi
sov in trideseterici poslušalcev 
na računalniški predstavitvi 
obrazložila vsako pridigo pose
bej. To je bil skoraj osamljen 
primer e-Slomška, če odštejemo 
še bežen klik na internetno stran, 
kjer se knjiga nahaja.

Slomšek pripravlja selitev
Za drugi del predstavitve je 

poskrbela Liljana Urleb, ki je 
na kratko predstavila potek 
prestavitve gostujoče razstave 
z nazivom Slomšek priprav
lja selitev, ki jo je pod vod
stvom ponkovškega župnika 
Alojza Kačičnika posodil 
Nadškofijski arhiv v Mariboru. 
Gre za Slomškov trud, da se je 
ta razstava pred 153 leti preselila 
iz avstrijske Koroške v Maribor. 
(J. G.)

Od tišine do glasbe.
Z monokomedijo je 

Jure Ivanušič navdušil 

drameljsko publiko.
Piše: Lucija Jager

Obiskovalci so avlo osnovne 
šole Dramlje, 2. februarja 2012, 
napolnili do zadnjega kotička. 
Drameljskemu občinstvu je 
Jure Ivanušič predstavil svojo 
monokomedijo Od tišine do 
glasbe, koncert za anekdoto 
in klavir; enourno glasbeno 
popotovanje - od kamene dobe 
do Rolling stonesov. Čeprav 
je odigral že več kot 200 
ponovitev te monokomedije, 
publika tega ni začutila, saj je 
vanjo dal vse svoje znanje, svoj 
talent in dušo.

Glasba skozi čas
V predstavi se Ivanušič poigra

Jure Ivanušič
je študiral klavir na Visoki 
šoli za glasbo v Gradcu in 
dramsko igro na ljubljanski 
AGRFT. Je človek mnogih 
talentov in deluje kot pisec 
besedil, režiser, skladatelj, 
šansonjer in gledališki 
igralec. Leta 2002 je prejel 
tudi Ježkovo nagrado, ki 
jo podeljuje RTV Slovenija 
v želji, da bi vzpodbudila 
izvirne dosežke in opuse 
v zvrsteh radijske in 
televizijske ustvarjalnosti.

v

Žogica nogica
Učenci OŠ Franja Malgaja so ob 

kulturnem prazniku za sovrstnike iz 
šole pripravili gledališko predstavo 
Žogica nogica po lutkovni igri 
Jana Malika. Mentorici sta bili 
učiteljici Alenka Žolgar in Breda 
Pavlič. Nastopali so učenci od 
prvega do četrtega razreda. Glavne 
vloge so imeli Oskar Gerenčer 
- dedek, Katja Strašek - babica, 
Neža Artnak - Žogica nogica in 
Neža Mastnak - Zmaj Tolovaj. 
Fotografije za ozadje je pripravil 
Ivo Brodej. Po zelo uspešni prvi 
predstavi so predstavo ponovili še 
za vrtčevske otroke. (J. G.)

z nastankom glasbe, kako so 
jo doživljali ljudje, ki so jo 
poslušali, ki so jo prepevali in 
igrali. Hkrati pa na duhovit način 
predstavi razvoj glasbe skozi čas, 
skladatelje, umetnike, pevce. 
Človek kar ne more verjeti, 
koliko talentov se skriva v njem. 
Klavir igra brezhibno, njegova 
dramska igra je brezhibna in 
njegova preprostost začara ter 
pritegne vsakogar.

V Dramljah še niso gostili 
takšnega umetnika in občinstvo 
je bilo več kot navdušeno nad 
njegovo igro. Ne le, da so ga 
na koncu nagradili z grom ko m 
aplavzom, tudi med samo pred
stavo ga je publika vzpodbujala 
s smehom in ploskanjem.

Združili moči
Kulturnega dne pa ne bi 

bilo, če ne pri organizaciji te 
kulturne prireditve pomagali 

KD Dramlje, Posvetno društvo 

Dramlje, župan občine Šentjur, 
Etra, gospod župnik iz Dramelj, 

starši, učitelji in seveda gospa 
Anica Čede, ki je bila glavna 

pobudnica in organizatorka te 
prireditve. Zatorej gre naj večja 

hvala njej, da je občinstvo, 

pred slovenskim kulturnim 
praznikom, v Dramljah 

doživelo nepozabno predstavo 
z enim izmed naj večjih 

umetnikov v Sloveniji, Juretom 
Ivanušičem.



Stičišče idej.

o
E

■Si.
■i
§
0

1

Petek, 9. marec 2012, 19.15, cerkev sv. Jožefa, Celje

Vesperae Josephinae
G. B. Pergolesi: Stabat Mater
Suzana Ograjenšek, sopran,
Morgan Crawley. kontratenor (Irska),
Orkester Hiše kulture Celje; 
dirigent: Simon Dvoršak
Ponovitev: 8. 3., 19.00, orgelska dvorana Glasbene šole Velenje 

Sobota, 10. marec 2012, 19.00, cerkev na Rogli

Glasba z Rogle
Mihael Strniša & Špela Črnko, glasba za akordeon

Sreda, 21. marec 2012, 19.00, Narodni dom Celje

ES WAR EINMAL .../NEKOČ JE BILO ...
Glasbeno-literarni večer ob svetovnem dnevu poezije

Ponedeljek, 26. marec 2012, 19.30, Narodni dom Celje

Pomladni koncert Zbora Antona Schwaba

Petek, 23. marec 2012, 21.00, Local

LocalCoolTura - Insight

Sobota, 31. marec 2012, 20.00, CKŠ Celje

Kulturni galop na CKŠC - 4Given

www.hisakulture.si, 041 708 945, info@hisakutture.si

Rezalno cepilni stroji

RCA 320-2, 320-2E, RCA 380, 380-E, RCA 400 joy

Gozdarski vitli Tajfun

KDO ZNA BOLJE KOT RENAULT 
VZDRŽEVATI VAŠ RENAULT?

Kaj pa privoščite 
motorju svojega vozila? 
Servis že od 60 EUR

kupo n

m°torn0 
olje J

RENAULT
STORITEV

£Rjž§jMnPRUDNIK,,..
AcNaprudnik d.o.o.
Vrbno 2, 3230 Šentjur, SLOVENIJA 
T: 03/ 749 01 30, M: 070/ 662 768 RENAULT

Gostilna pri Ahacu d.o.o. 
Stopče 31, 3231 G«|bclno

Tel.: 03/ 7^6 *40 
gostilnaffl aliac.si 

imviu.nriahacii.si
m*.
t
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O sodobnih načinih priprave in 
ponudbe mesa na Aninem večeru 
na Prevorju

Košček makedonskega sonca

Gostitelji so pripravili pester program za svoje goste iz 
Makedonije

Na Prevorju je na predzadnji 
januarski petek potekal že 4. 
Anin večer, na katerem je bil osre
dnji gost predavatelj dr. Slavko 
Čepin, dolgoletni profesor na 
Biotehniški fakulteti v Ljubljani, 
sedaj v pokoju, a po rodu Prevor- 
čan. Rodil se je v vasi Bistrica in 
osnovno šolo obiskoval na Pre
vorju. Tokrat pa so večnamenski 
prostor OŠ Prevorje napolnili obi
skovalci iz kraja in širše okolice, 
ki so želeli izvedeti kaj novega o 
shranjevanju in pripravi mesa.

»Zmerno uživanje govedine je 
zdravo za človeško telo,« trdi 
dr. Slavko Čepin

Rdeče meso je zdravo
Izpostavil je, kako zdravo je 

za človeški organizem zmerno 
uživanje govedine in ostalih vrst 
rdečega mesa. Posebej veliko 
pozornosti je namenil pečenju ali 
pripravi govedine v obliki stekov. 
Novo in zanimivo je bilo veliko 
poslušalcem najbrž tudi dejstvo, 
da je potrebno goveje meso pred 
zamrznitvijo ali pripravo pustiti, 
da se uleži, kar pomeni, da vsaj 
nekaj dni visi na hladnem (od O 
do največ 5 stopinj C), da se mesu 
zmehčajo kite in mišice. Tako po
stane meso mehkejše in boljše za 
peko in pripravo stekov, karpača 
in podobnih slastnih mesnih jedi.

Sodoben način priprave 
hrane

Svoje predavanje je popestril s 
primeri priprave jedi iz različnih 
delov sveta in gospodinjam na
vrgel kar nekaj zanimivih idej za 
sodobne načine priprave mesnih 
specialitet. Na koncu predavanja 
pa sta večer še glasbeno obogatili 
domačinki citrarka Jasmina Le
vičar in pevka Martina Zapušek 
z izbranimi domačimi pesmimi. 
Kot je že v navadi na Prevorju, 
sledi uradnemu delu vedno tudi 
prijetno druženje obiskovalcev 
ob jedači in pijači, ki so jo tokrat 
v izobilju pripravili krajani vasi 
Žegar. (Aleksandra Borštnar 
Maček)

Makedonci. Vrnili 

so obisk našim 

osnovnošolcem.

Piše: Jure Godler

Letošnje šolsko leto sta se v 
partnerstvo ACES povezale OOU 
Josipa Broza Tita in OŠ Franja 
Malgaja Šentjur. Učenci iz Struge 
so sredi januarja vrnili obisk in 
štiri dni preživeli v Šentjurju.

V šoli so šentjurski učenci in 
učitelji sprejeli 5 makedonskih 
učiteljev in 8 učencev in 
jim pripravili krajši kulturni 
program. Delegacijo je sprejel 
tudi župan mag. Marko Diaci in 
ji na kratko predstavil delovanje 
Občine Šentjur. Gostje so si 
ogledali Zgornji trg, slišali 
marsikaj zanimivega o naših 
slavnih Ipavcih ter o dediščini 
Rifnika v muzeju Zakladi Rifnika 
in si za zaključek obhoda ogledali 
še cerkev sv. Jurija. Naslednji

dan gostovanja so obiskali 
Varstveno-delovni center Šentjur 
in varovancem centra pomagali 
pri njihovih zadolžitvah. Po 
delovnem dopoldnevu so si 
gostje iz Makedonije ogledali še 
čokoladnico v Olimju, prisluhnili 
patru, ki jim je povedal nekaj o 
zgodovini samostana in cerkve 
ter si ogledali staro lekarno.

Sredino dopoldne so namenili 
delavnicam v šolski knjižnici, 
kjer so se igrali različne socialne 
igre ter tako spoznavali sebe 
ter pripravljenost pomagati in 
sodelovati z drugimi. Nato so 
si ogledali še Knjižnico Šentjur. 
Zvečer so gostitelji svojim 
gostom v avli šole pripravili 
zabavo in ples.»Marsikomu se 
je zazdelo, da so Makedonci v 
Šentjurju pustili košček svojega 
sonca, ki ga nosijo na zastavi, 
še posebej pa v srcih. Zato so si 
obljubili, da se bodo njihove poti 
še srečevale,« je povedala Jasna 
Drešček, vodja projekta.

Izberite pravega.

DEPOZIT
SANJSKIH HYP0

VAŠI. Z VAMI. ZA VAS.

Izbirate lahko med 5 dobami vezave 
in do 5,00 % obrestno mero.
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Vpliv idolov na mladostnike
Otroški parlament.
To prireditev že 22 let 

organizira Zveza prijateljev 

mladine Šentjur.
Piše: Jure Godler

Na Valentinovo se je v pros
torih Razvojne agencije Koz
jansko zbralo nekaj manj kot 
50 učencev vseh osnovnih 
šol v občini na zasedanju 
22. otroškega parlamenta. 
Temo letošnjega zasedanja je 
določila organizatorica Albina 
Karmuzel - Junaki našega 
časa, kdo so in zakaj?

Znani gostje
Kot se spodobi, so se parla

menta udeležili gostje, ki ima

jo na tematiko razprave v par
lamentu skupni imenovalec. 
Tako se je zasedanja udeležila 
Aksinja Kermauner, učiteljica 
na zavodu za slepo in slabo
vidno mladino ter pisateljica. 
Izdala je nekaj knjig, ki so 
povezane s slepoto, kot sta 
Berenkini kodri ter V kakšni 
barvi je tema. Parlamenta se 
je udeležil pevec skupine Mi2 
Tone Kregar, ki je tudi kustos 
v celjskem Muzeju novejše 
zgodovine in katerega doktorat 
so organizatorji namenoma 
ali nenamenoma izpustili. 
Sodelovala sta še predsednik 
Gasilske zveze Šentjur Janko 
Cerkvenik, kot predstavnik 
gasilcev, ki vedno priskočijo 
na pomoč, in Mojca Zupanc 
iz Mladinskega centra Šentjur, 
kot dolgoletna aktivistka in

prostovoljka. Največ pozor
nosti med gosti pa je požel 
radijski voditelj Denis Avdič, 
imitator znanih osebnosti s 
slovenske scene.

Delo v skupinah
Učenci so se razdelili na štiri 

manjše skupine, prav tako 
so bili skupinam dodeljeni 
tudi gostje parlamenta. En
ourno delo skupin je potekalo 
bolj kot ne nepregledno in 
marsikatera dobra zamisel in 
rešitev ni priromala v javnost. 
Štiri skupine so se ukvarjale z 
vprašanji, kakšno je sporočilo 
idolov na mladostnika, kaj je 
vzornik in kakšen mora biti, 
zakaj imamo idole junake, 
vpliv idola na našo samopo
dobo ter idoli in junaki nekoč 
in danes.

Končne izvlečke parlamenta 
sta podala po dva člana vsake 
delovne skupine. Ugotovili so, 
da so vzorniki v mlajših letih 
starši, v šoli ni dovolj spodbu
janja k prostovoljstvu, kar pa je 
bil edini sklep, ki ga je povzela 
Karmuzlova in ga bodo poslali 
tudi na šole.

dejstva rioflce

Regijski parlament
Iz vsake šole iz občin 
Šentjur in Dobje se bo po 
eden predstavnik udeležil 
tudi regijskega parlamenta, 
ki bo v Vojniku. Vsi 
šentjurski parlamentarci 
si bodo v organizaciji ZPM 
lahko ogledali še slovenski 
parlament na Šubičevi v 
Ljubljani.

Sneguljčica v
I V V" ■angleščini

Zaradi dinamičnosti pred
stave in znane zgodbe 
so zgodbo razumeli tudi 
najmlajši.

Učenci 6. in 7. razreda OŠ 
Hruševec Šentjur, ki obiskujejo 
angleški dramski krožek, so 
predstavo Sneguljčica - Snow 
White v angleškem jeziku 
- po uspešni premieri na 
šoli sredi februarja izvedli 
tudi v šentjurski knjižnici. 
Na to predstavo so se učenci 
pripravljali skoraj 4 mesece. 
Četudi je bila predstava v 
angleškem jeziku, so igralci 
zaradi dinamičnosti ter pevsko- 
plesnih elementov očarali tako 
mlajše kot starejše otroke in 
njihove starše. Zanimivost 
predstave je tudi ta, da je 
vlogo zlobne kraljice, na svojo 
željo, prevzel Timotej Ivakič. 
Igrali so še: Mark Zagmajster 
(pripovedovalec), Neja Krampi 
Mastnak (Sneguljčica) in 
drugi. Menotrica predstave 
je bila profesorica Nataša S. 
Bratina. (U. G.)V šoli je premalo spodbujanja k prostovoljstvu.

Bršljanka v Zgornjem trgu
Ob praznovanju kulturnega 

praznika so člani društva Zgornji 
trg 10. februarja pripravili Literarni 
večer s Planinčanko Ivanko 
Uduč. Udučeva je predstavljala 
svojo drugo knjigo z imenom 
Bršljanka. Spremno besedo je 
držal Rado Palir, šentjurski 
pesnik, ki se je uvrstil na državno 
srečanje literatov seniorjev in je 
ob letošnjem kulturnem prazniku 
dobil priznanje za svojo poezijo.

»Čeprav imajo Ivanko za 
ljudsko pesnico, še zdaleč ni 
preprosta pesnica. Del njenih

pesmi je z globoko eksistencialno 
vsebino, vsebino usode, pa tudi 
z razmišljanjem o življenju, ki 
ni tako preprosto kot ljudska 
pesem,« je njen pesniški opus 
označil Palir. Udučeva je 
prebrala nekaj svojih pesmi po 
Palirjevem izboru. Za intermezzo 
so poskrbeli pevci Paridolskih 
korenin. Predsednik društva Edi 
Poštrak je bil vidno zadovoljen 
ob polnem društvenem prostoru, 
četudi je nedaleč stran istočasno 
bilo odprtje slikarske razstave. 
(J. G.)

Ivanka Uduč in Rado Palir sta Zgornjetržanom predstavila 
pesniško zbirko Bršljanka.



Nekaj iz 
naše ponudbe.
- malice, kosila
- pestra izbira pizz
- kmečka kuhinja

z domačim kruhom
- jedi po naročilu
- solate in sladice

GOSTILNA JUG 
JOŽICA JUG S.P.

UL. SKL. IPAVCEV 18 
3230 ŠENTJUR 

telefon 03/ 749-23-10 
mobitel 051 688 045 

mali: gostilna.jug@gmail.com 
www.gostilna-jug.si

Priporočamo se za obisk 
in naročila za skupine 
ob raznih priložnostih
kot so praznovanja, 

birme, obhajila, 
sedmine ipd.
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ZA VAŠE POSLOVNE REŠITVE - AP STORITVE

Potrebujete v vašem podjetju več kot samo klasičen 
računovodski servis?

Takšnega, ki ima celovite rešitve na področju 
računovodstva, davčnega, računovodskega, podjetniškega 

in kadrovskega svetovanja?

Tovarniška cesta 10 GSM: 031/675-093
3210 Slov. Konjice Tel: 03/757-25-80
www.ap-storitve.eu Fax: 03/757-25-84

“Podjetje AP storitve d.o.o. nam s svojim strokovnim 
znanjem optimizira davčne in poslovne bilance.”

Raziskave in Raziskave d.o.o., Celje

.

TEMELJ D.0.0.,
Prapretno 7, 
3225 Planina 

pri Sevnici
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Vrste gramoza: ^ ® |
- grobi nasipni material
- mleti material
- tampon
- tampon mešan z glino 
Vsi materiali so testirani.
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IZVEDBA NIZKIH GRADENJ
Milan ZAPUŠEK 

gsm: 041 290 750
e-mail: milan.temelj@siol.net

sanacija plazov
- izgradnja cest 
urejanje dvorišč
- izkopi jarkov...

KAMNOLOM ZELENCE PLANINA PRI SEVNICI
Prodaja peska z možnostjo dostave ali lastnega prevzema.
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So otroci na Pesnici varni?
Gradbišče. Ker v bližini 

vrtca na Pesnici raste nov 

objekt, vas je zanimalo, 

kako je z varnostjo otrok.

Na elektronski naslov beseda@ 
radiorogla.si je pisala Milena 
iz Šentjurja. Zaskrbljena je nad 
varnostjo otrok v vrtcu Pesnica, 
saj je v bližini gradbišče.

»Za varnost 
je poskrbljeno«

Ravnateljica šentjurskih vrtcev 
Elizabeta Jelen je v oddaji Bese
da je vaša na Radiu Rogla poveda
la, da so se lastnik nastajajočega 
objekta, ravnateljica in preds
ednica sveta vrtca, predstavniki 
izvajalcev, nadzorniki in projek
tant sestali že pred začetkom 
gradnje in dogovorili, kako bodo 
poskrbeli za varnost otrok. Do 
gradbišča so tako uredili pose
ben dovoz, ki je z ograjo ločen 
od območja vrtca. V času, ko 
so otroci zunaj, žerjav tam ne

obratuje. Poleg tega gradbišče od 
vrtca ločuje kovinska ograja, ki jo 
glede na gradnjo objekta nadgra
jujejo. Ko bo gradnja šla h koncu, 
bodo postavili tudi zvočni zid.

»Sicer pa naše želje lastniki in 
izvajalci dosledno upoštevajo, 
z njimi dobro sodelujemo. Do 
večjih težav tako ne prihaja. 
Lahko pa še omenim, da ima tudi 
lastnik nastajajočega objekta svo
jega otroka v varstvu v vrtcu na 
Pesnici,« je povedala Jelenova.

Kaj pa hrup?
Mileno še zanima, kako lahko 

otrokom zagotavljajo dnevni 
počitek, saj je na gradbišču seve
da hrupno, poleg tega se čutijo 
tudi tresljaji. Vzgojiteljice v času 
dnevnega počitka zaprejo okna 
in otroci po besedah ravnateljice 
lahko nemoteno počivajo. »Na 
spremljajoči hrup, ki ni moteč, 
so se otroci navadili. Sicer pa 
nobena od vzgojiteljic do zdaj ni 
zaznala, da bi bile zaradi hrupa 
kakšne težave oziroma počitek 
moten,« je še dodala ravnateljica. 
(N. K.)

Otroci zaradi gradnje nakupovalnega središča niso v nevar
nosti, pravi ravnateljica.

89,4-101,8

beseda je vaša
radijska oddaja, sobota med 11, in 12. uro 

tel. 03 757 45 00 ali 757 45 15

V državi denarja za večje naložbe ni. Tudi to križišče bo moralo 
počakati na boljše čase.

Nimajo kje parkirati
Jože iz Šentjurja. Zani

ma ga, kako je s parkirišči 

in križiščem pri Petrolu.

Jože pravi, da pred stanovanjski
mi bloki na ulicah Miloša Zidanška 
in Dušana Kvedra še vedno ni 
dovolj parkirišč. »Parkirnih mest je 
premalo, zato me zanima, kdaj bo 
Občina končno kaj naredila. Pro
sim, da preverite tudi, kako daleč 
je gradnja krožišča pri Petrolu,« 
nam piše Jože.

Denar in lastniki
Šentjurski župan mag. Marko 

Diaci se zaveda, da ima problema
tika parkirišč na omenjenih ulicah 
že dolgo brado. Občina Šentjur 
je lani izdelala projektno doku
mentacijo za razširitev parkirišč 
med bloki na obeh ulicah, zdaj 
pa so na potezi lastniki stanovanj, 
ki so obenem tudi etažni last
niki. Občina, ki sicer ni večinska 
lastnica, se bo z njimi poskušala 
uskladiti. Po županovih besedah je 
ureditev parkirišč tudi naloga last

nikov, zato pričakujejo, da bodo z 
njimi dobro sodelovali. »Občina bo 
skupaj z upravnikom stavb, pod
jetjem Atrij, projekt koordinirala 
in tudi sodelovala pri njegovi 
realizaciji. Vse je torej odvisno od 
lastnikov in razpoložljivega dena
rja,« je pojasnil župan in še dodal, 
da bodo problem parkirnih mest 
reševali po fazah, saj gre za veliko 
in kompleksno naložbo.

Križišče pri Petrolu
Tudi projekti za ureditev križišča 

pri šentjurskem Petrolu so priprav
ljeni in tudi v tem primeru je, kot 
vedno, vse odvisno od denarja. Po 
podatkih Občine je republiška Di
rekcija za ceste lani sicer že izvedla 
razpis za izbor izvajalca del, ven
dar zaradi pritožbe ponudnikov 
postopek ni bil končan. Seveda pa 
glede na trenutno finančno stanje v 
državi župan ne more napovedati, 
kdaj naj bi začeli z deli. Predvi
deno je, da bi omenjeno križišče 
semaforizirali, sočasno pa uredili 
tudi križišče Šentjur-Dobovec z 
regionalno cesto Šentjur-Lesično. 
(N. K.)

Kdaj normalen pouk na Planini?
Kdaj bodo končana dela v 

Osnovni šoli Planina pri Sevnici 
in bodo otroci pouk lahko obisko
vali normalno, nas sprašuje Aleš 
s Planine.

Pouk na tamkajšnji šoli od začet
ka novembra namreč poteka na šti
rih nadomestnih lokacijah, saj šolo 
obnavljajo. Ravnateljica šole Anica 
Novak pravi, da pouk kljub temu 
poteka normalno. »Pogoji za učen

ce in učitelje niso najboljši, vendar 
oboji to strpno prenašajo, za kar 
se jim zahvaljujem,« je povedala. 
Predvidevajo, da bo izvajalec del, 
podjetje Remont, dela končal nekje 
spomladi, pouk v novih prostorih 
pa naj bi začeli naslednje šolsko 
leto, torej septembra. Ko bodo dela 
končana, bo šola večja in lepša, 
imeli bodo tudi novo telovadnico, 
novo igrišče pa že imajo. (N. K.)
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Roboti zavzeli Hruševec
Robotki. Osnovna šola 

Hruševec Šentjurje 

gostila prvo slovensko 

državno prvenstvo FLL, 

kjer so se osnovnošolske 

ekipe pomerile v 

programiranju Lego 
robotov.
Piše: Jure Godler

Državno prvenstvo je s 
sodelovanjem OŠ Hruševec 
Šentjur organizirala Mladinska 
knjiga Trgovina, ki je tudi 
poslovni partner FLL, ta pa je 
tudi pripeljala tovrsten program 
med slovenske otroke. Je 
najbolj razširjen izobraževalni 
program in hkrati tekmovanje 
s poudarkom na robotiki na 
svetu. Ekipe otrok, starih od 
9 do 16 let, na zabaven način

Jajčki so v robotskem delu 
zasedli 5. mesto

Pri upravljanju z robotki je potrebna največja natančnost, saj hitro aidejo iz začrtane smeri.

z raziskovanjem, z izdelavo 
projekta in programiranjem 
robotov usvajajo različna znanja. 
Matematika, računalništvo, 
logika, raziskovanje, inženiring, 
komunikacija in sodelovanje 
so znanja in veščine, ki jih 
tekmovalci pridobivajo s 
sodelovanjem v FLL. V letu 2011 
je v FLL sodelovalo kar 63 držav 
in 19.000 ekip.

Prvič v Sloveniji
Na prvo Slovensko tekmovanje 

se je prijavilo kar 16 ekip. Od 
teh je bilo 14 ekip slovenskih 
osnovnih šol ter po ena ekipe 
iz črnogorske Podgorice in 
iz hrvašekega Zagreba. Našo 
občino sta zastopali kar dve 
šentjurski ekipi: iz OŠ Franja 
Malgaja in OŠ Hruševec Šentjur. 
Večina nastopajočih ekip si je

dejstva nov,ce

FLL (First LEGO 
League)
Gre za mednarodni pro
gram, ki si prizadeva vzpod
buditi in ohraniti zanimanje 
otrok in najstnikov za nara
voslovje, tehniko in znanost. 
FLL je namenjen otrokom od 
9. do 16. leta in je zasnovan 
na problemih sodobnega 
časa. Vsako leto je razpisana 
nova tema tekmovanja, in 
sicer je to eden od sodobnih 
znanstvenih problemov. 
Ekipe uporabljajo Complete 
LEGO Mindstorms NXT.

nadela zanimiva imena, tako 
smo lahko opazili imena Cyber 
zadetki, Grizzbots, RoboPrule, 
Roosters in druga. Malgajeve! 
so se poimenovali kar Jajčki, 
hruševljani pa Robosmart.

Zmaga Šentjerneju
Tekmovalci so svoje Lego 

robotke programirali tako, da so 
izpolnjevali določene ukaze in 
reševali naloge. Tema letošnjega 
tekmovanja je bila Prehrana 
- kako ohraniti varno hrano. 
Tako so robotki na zanimiv

način pobirali ribe in podgane, 
zbirali bakterije, metali hrano na 
mizo, odvekli tovorno prikolico 
in avtomobile. Istočasno sta 
tekmovali dve ekipi, vsaka na 
svoji tabli in vsaka s svojim 
robotkom. V omejenem času so 
se morali tekmovalci odločiti, s 
katero nalogo začeti in katera 
prinaša največ točk, saj je 
bila vsaka naloga točkovana. 
Pomanjkljivo opravljena 
naloga je bila tudi kaznovana z 
odvzemom točk.

Najbolje se je odrezala ekipa

Roosters iz OŠ Šentjerneja, ki se 
je z zmago uvrstila na evropsko 
prvenstvo, ki bo v Nemčiji. 
Malgajeve! so bili v robotskem 
delu peti, hruševljani pa deseti. 
Naslednje leto se bodo ekipe 
spopadle z izzivom Rešitve za 
starejše - Kako ostati še naprej 
neodvisen, vključen in povezan?

Kako ohraniti varno hrano
Vzporedno s tekmovanjem so 

se ekipe strogi komisiji morale 
dokazati s projektom, kako 
ohraniti varno hrano. Ekipe so

se lotile različnih problemov, 
od tega, kdaj se pojavi plesen 
na kruhu, do zaščite banan pred 
prehitrim zorenjem, podaljšanja 
svežine mleka, konzerviranja 
soka, kisanja mleka in še mnogih 
drugih zanimivih rešitev, ki so jih 
predstavile komisiji.

V skupno zmago so se štele 
točke tekmovanja z roboti in 
točke projektnega tekmovanja. 
Tako so učenci OŠ Franja 
Malgaja v skupnem seštevku 
osvojili odlično tretje mesto in 
si s projektom o staranju kurjih 
jajčk prislužili nagrado za najbolj 
inovativno rešitev. Komisija je 
poleg robotskega dela na mizi in 
projekta ocenjevala še vrednote 
in tehnični intervju. Skupni 
seštevek točk vseh štirih področij 
je podal zmagovalca FLL 2011.

FLL-vrednote
Smo prava ekipa. Delamo, 
da bi našli rešitve. Vodijo 
in spodbujajo nas vodje in 
mentorji. Zavedamo se, da 
naši vodje ekip in mentorji 
nimajo odgovorov na vsa 
vprašanja; učimo se skupaj 
Častimo duh prijateljskega 
tekmovanja. Naša odkritja, 
spoznanja in izkušnje so 
pomembnejše od zmage. 
Izkušnje prijazno delimo z 
drugimi. Gracious Profes- 
sionalism™ je naše vodilo 
pri vsem, kar počnemo. 
Zabavamo se!

Hruševljani stavili na plesen
Gostitelji državnega 

prvenstva FLL, učenci 
OŠ Hruševec Šentjur, so 
v projektni nalogi o varni 
prehrani spraševali, zakaj na 
kruhu nastane plesen. Ekipo 
so sestavljali Nina Muškotelc, 
Anna-Marie Frank, Zala 
Golob, Žiga in Denis Tojnko, 
Žan Jakopin, Žan Kovačič in 
Ambrož Romih. Mentorica 
FLL-skupini je bila Mateja 
Rezar Ulaga. Kot vzorec so 
si učenci izbrali pirin kruh 
ekološke pridelave. Polovico

kruha so pustili v plastični, 
polovico pa v papirnati vrečki.
V plastični vrečki se je pojavila 
plesen, ki lahko škoduje 
zdravju. Kot problem so 
učenci tudi izpostavili, da na 
kupljenem kruhu ni naveden 
izvor moke. V tekmovanju 
z robotskim delom na mizi 
so uspeli zbrati 101 točko.
V skupnem seštevku so bili 
Robosmarti, kakor se je 

poimenovala ekipa iz OŠ 
Hruševec Šentjur, deseti.

Robosmarti so prepričali komisijo, da je potrebno kruh 
shranjevati v papirnatih vrečkah.

Jajčki skupno tretji
Osnovno šolo Franja Malgaja 

so na tekmovanju FLL zastopali 
Alja Tovornik, Tinkara Godec, 
Nina Salomon, Jan Časi, Maks 
Moser in Amadej Kladnik. 
Ekipa je delovala pod mentor
stvom Branka Vizjaka. V okviru 
projektne naloge se je ekipa uk
varjala z jajci, od tod tudi izvira 
ime ekipe. Ugotovili so, da redko 
kdo preveri rok uporabe jajca 
pred užitjem. Težava pri starih 
jajcih nastopi zaradi okužbe s 
salmonelo. Tako so izdelali ino
vativno napravico, ki sveti prvi

teden, ko je jajce sveže, z zeleno 
lučko, drugi teden sveti rumeno, 
tretji teden pa z rdečo. Takrat je 
čas, jajce vržemo v smeti, saj je 
okužba s salmonelo, ki je lahko 
tudi na lupinici jajca, zelo velika.

Za to idejo je ekipa prejela 
nagrado za najbolj inovativno 
rešitev, ki bi jo lahko uporabili 
tudi v življenju. Z robotki so fan
tje dosegli 127 točk in se tako 
uvrstili na peto mesto, skupen re
zultat pa je malgajevce posadil na 
tretje mesto na FLL-tekmovanju. 
(J. G.)

To je tehnologija prihodnosti
Gerhard Bjerrum-
Andersen. Kako 

direktor tega programa v 

danskem podjetju LEGO, 

vidi prvo slovensko 

državno tekmovanja FLL.
Spraševal: Jure Godler

Gospod direktor, kakšen je 
vaš pogled na prvo FLL- 
tekmovanje v Sloveniji?

V Sloveniji sem prvič in sem 
zelo vesel, da sem tukaj. Slovenija 
je čudovita dežela in ljudje tukaj 
so zelo prijazni in gostoljubni. 
Drži, kar ste povedali, to 
tekmovanje je prvič v Sloveniji 
in je odlično organizirano. Vse 
teče zelo gladko in opazil sem, 
da so vaše ekipe enako dobre 
kot drugje po svetu. V projektnih 
nalogah je bilo nekaj odličnih 
idej.

V katero smer se bodo ti 
roboti v prihodnosti razvijali?

Težko rečem, v katero smer bo 
šel razvoj. Drži, da se tehnologija 
vedno bolj izpopolnjuje, ta, 
ki jo uporabljamo v LEGO 
robotih, je zaenkrat zadostna 
za pokrivanje osnovnih nalog. 
Enako tehnologijo uporablja 19 
tisoč ekip v 63 državah, prav tako 
se soočajo z istimi nalogami po 
vsem svetu. Zato se v prihajajočih 
letih ta tehnologija ne bo veliko 
spreminjala.

Na kakšen način lahko to 
tehnologijo uporabimo v 
vsakdanjem življenju?

Velikokrat opazimo, da

Direktor progama FLL na 
Danskem Gerhard Bjerrum - 
Andersen.

nekatere rešitve, ki se jih 
domislijo otroci, zaživijo tudi v 
resnici. Pred leti smo se vprašali, 
kako robotizirati transport, in 
danes je ta tehnologija zajeta 
že v avtomobilski industriji, 
kjer računalniki, vgrajeni v 
avtomobile, preprečujejo nesreče. 
Tako bomo čez leta sedli v avto 
in se odpeljali drugam, ne da bi 
za to potrebovali volan in druge 
pripomočke, ki jih uporabljamo 
sedaj. Danes otroci izdelujejo 
robote, ki prepoznavajo ovire 
in se ne zaletavajo ob nje. 
Na tak način se je prijela ta 
tehnologija. Drugi takšen primer 
so robotski sesalniki, ki so danes 
že vsepovsod v prodaji, pred 
sedmimi leti pa so se te ideje 
domislil prav otroci. (J. G.)
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Malgajeve! so prejeli nagrado za najbolj inovativno rešitev.



KRONIKA
HOl februar 2012
£01 urednistvo@sentjurskenovice.si

Kazni zaradi snega
Zaradi snega ste lahko ob 400 evrov. Toliko vas bodo na
mreč oglobili policisti, če bi zaradi snega, ki pade s strehe 
vašega vozila, ogrozili promet. Milejša različica kazni je 
120 evrov - toliko vam grozi, če vas bodo ustavili policisti 
in ugotovili, da je vaš avtomobil poln snega, ledu, vode 
ali umazanije, ki bi se lahko raztresala z njega. Pravna 
oseba, samostojni podjetnik tvega kazen 1.200 evrov, 
podjetje pa 4 tisoč evrov, če vozil ne očistijo.
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Vozniki navdušeni 
nad policijskim nadzorom

Zastoji zaradi polomljene 
polzapornice
Šentjur, 25.1. - Nekdo je na železniškem 

prehodu pri cevarni odlomil 

polzapornico, ker pa je bilo to okoli 15. 

ure, so v okolici nastali veliki zastoji.

Bo še kdaj videla denar?
Šentjur, 25. 1. - Oškodovanka je 

naznanila goljufijo, saj je investirala 

finančna sredstva v podjetje znanega 

poslovneža, vendar sredstev ni dobila 

povrnjenih.

Ni se skrival dolgo
Šentjur, 25. 1. - Voznik oranžnega 

fiat punta, ki ne premore vozniškega 

dovoljenja, se je izognil policijskim 

znakom za ustavljanje in kasneje avto, ki 

ni bil registriran, skril in se do izsleditve 

skrival. Na koncu so mu vozilo zasegli.

Opreznost rešila gozd
Šentjur, 26.1. - Voznik je v okolici mesta 

opazil, da v gozdu gori, razlog pa je bil 

v odloženem pepelu, v katerem je še 

tlela žerjavica.

Zgodnja pijanka
Šentjur, 27. 1. - Ob 13. uri je patrulja 

ustavila pijano voznico, ki je krepko 

napihala.

Prepoved približevanja
Šentjur, 28. 1. - Zaradi izvajanja 

psihičnega in fizičnega nasilja nad svojo 

partnerko so partnerju izrekli prepoved 

približevanja.

V »rikverc« in au!
Šentjur, 1. 2. - Na kmetiji v okolici 

mesta je pri nalaganju goveda pri 

dajanju znakov vozniku, koliko lahko 

zapelje vzvratno, občan stal preblizu 

prikolice, ki ga je oplazila po nogi in lažje 

poškodovala.

Čebelji tatovi so med nami
Kalobje, 1. 2. - Nekdo je odtujil dva 

panja čebel.

Za prosjačenje rabiš papirje
Šentjur, 3. 2. - Občani so naznanili 

Poljakinjo, ki je prosjačila za denar po 

hišah in za to ni imela ustreznih papirjev.

Črpalkarji ne strežejo zastonj
Šentjur, 5.2.-V večernih urah je nekdo 

na »pumpi« natočil za 93 goriva v opel 

omego zlate barve, vendar je pozabil na 

fazo plačila.

Šentjurski policisti so 27. 1. 
izvedli šesturno preventivno 
akcijo Peš po levi - lučka v desni. 
Pri tem so ustavili sedem pešcev, 
ki so imeli odsevna telesa, in 75 
vozil. Osmim kršiteljem - vozni-

Dramlje, 7.2.- Blizu avto
cestnega izvoza je prišlo do 
verižnega trčenja, kjer je av- 
tocisterna prebila ograjo med 
voznimi pasovi, vpletena pa so 
bila še tri osebna vozila. Promet 
je bil oviran več ur. Tuji voznik

Clia katapultiralo
Istega dne je prehitrega voznika 

na avtocesti katapultiralo čez stran-

kom - so izrekli zgolj opozorila, 
vozniki pa so po navajanju po
licistov s hvaležnostjo sprejeli 
delni tehnični pregled luči, ki ga 
je opravilo osebje Zveze šoferjev 
in avtomehanikov Celje.

tovornjaka se je v nesreči huje 
poškodoval. Razlog nesreče je 
bila prevelika hitrost, zaradi 
katere je cisterno in prikolico 
pričelo zanašati po vozišču, prav 
tako pa vozilo ni bilo tehnično 
brezhibno.

sko ograjo v jarek. Zaradi poškodb 
so ga morali odpeljati v bolnišnico.

Razbijač
Šentjur, 6.2.- Lastnik ute ob ribniku, kjer 

ima spravljeno hrano za ribe, je naznanil, 

da mu je na njej nekdo razbil stekla.

Prikolice ne bo v Dramljah
Dramlje, 6. 2. - Na deponiji v bližini 

naselja so policisti izsledili avtomobilsko 

prikolico, ki jo je nekdo ukradel na 

območju Žalca.

Nerodni sankač na bencin
Šentjur, 8. 2. - Voznik motornih sani je 

precenil svoje zmožnosti in si pri skoku 
poškodoval noge. Po vrnitvi iz bolnišnice 

ga je pričakala položnica zaradi vožnje v 

naravnem okolju.

Jeklenkar
Gorica pri Slivnici, 10.2. - Iz ograjenega 

skladišča kmetijske zadruge je nekdo 
odtujil 15 plinskih jeklenk.

Terorist?
Šentjur, 11. 2. - Neznani falot je na 

železniške tire nastavil kamenje in sneg. 

Na srečo je na hitrem vlaku, ki je naletel 

na oviro, nastala le materialna škoda.

Naftotat
Šentjur, 14.2. - Neznani ljubitelj naftnih 

derivatov je užalostil lastnika tovornega 

vozila, saj mu je odtujil okoli 50 litrov 

nafte.

Prepirljivka
Šentjur, 15.2. - V enem od stanovanjskih 

blokov so policisti obravnavali 30-letnico, 
ki se je najprej prepirala s partnerjem, 

potem pa še z njegovo staro mamo, za 

kar so jo oglobili.

»Obvoz« se ni splačal
Vrbno, 15.2. - V bližini čistilne naprave j e 

počilo zaradi prekratke varnostne razdalje 

oz. alkohola, saj je bil povzročitelj pijan. 
Do izhlapitve maliganov je počakal v 

policijskih prostorih.

Bo preprodajal gnojilo?
Dramlje, 16. 2. - Trenutno neznani 

storilec je vlomil v ograjeno skladišče 
v Dramljah in odpeljal skoraj dve toni 

umetnega gnojila v vrednosti 900 EUR. 
Pred podvigom je premaknil varnostno 

kamero, ki pa je ga je do tiste faze 

posnela...

Razprikoličen
Šentjur, 16. 2. - Nekdo je ukradel 500 

vreden lahki priklopnik za osebni 

avtomobil znamke Pongratz.

Avtomobil je poletel čez varnostno ograjo v sneg. (foto: PGE]

Smrt pri 
podiranju dreves

Ponikva, 25. 1. - Pri spravilu 
lesa pri Lutrju je zaradi poškodb 
umrl 56-letni domačin, ki je 
skupaj s sorodniki podiral 
drevesa.

Pri podiranju dreves je umrl 
Ponkovljan.

Verižno trčenje in polet v jarek

Prevelika hitrost tovornjaka s cisterno je botrovala verižnemu 
trčenju, [foto: PGE]



Tilkinih 100 let
27. februarja bo minilo 

natanko 100 let, ko je na svet 
privekala Matilda Erjavec, 
takrat seveda še pod dekliškim 
priimkom Pevec. Kot zadnji 
otrok od enaindvajsetih, kot rada 
pove Tilka. Živela je v Hruševcu 
na kmetiji, kjer je preživljala 
svojo rano mladost. Med prvimi 
generacijami je hodila na zdajšnjo 
OŠ Franja Malgaja Šentjur, nato 
seje izšolala za šiviljo. Pred vojno 
je na Kalobju spoznala svojega 
bodočega moža Florjana Cveta, 
ki je bil kmalu poklican v nemško 
vojsko. V kasarni v Gradcu med 
vojno sta se poročila. Nato je 
dolga leta, vse do pokoja, delala 
v šentjurski trgovini Resevna kot 
trgovka. Ima tri otroke: Florjana 
Cveta, Romana in Zorico, seveda 
so vsi že zdavnaj odrasli in imajo

Za Matildo v starosti skrbi 
vnukinja Dolores.

svoje družine. Pravnuke še vedno 
čaka.

Za rojstni dan ji je voščil 
tudi župan mag. Marko Diaci, 
čestitkam pa se pridružujemo 
tudi v uredništvu Šentjurskih 
novic. Pogovor z Matildo Erjavec 
bomo objavili v marčevski številki 
Šentjurskih novic. (J. G.)

Želijo svoj defibrilator
Na pobudo kardiologinje, 

dr. Petre Žohar, so v mesecu 
decembru 2011 začeli na Ponikvi 
z zbiranjem sredstev za nakup 
avtomatskega defibrilatorja. 
Naprava, katere elektrode se 
priključijo na telo poškodovanca, 
ki ne diha in mu ne bije srce, začne 
samodejni postopek oživljanja 
z elektrošoki. Masažo srca je še 
vedno potrebno izvajati ročno. 
Uporablja se pri nudenju prve 
pomoči pri nenadnem srčnem 
zastoju, utopljencih itd.

»Zelo koristno, bi bilo če bi 
avtomatski defibrilator imela 
tudi naša KS, saj k nam prihaja

vedno več obiskovalcev in tudi 
krajani potrebujemo tako obliko 
hitre pomoči,« nam je zaupala 
Tatjana Lesnika. Svoje prispevke 
so že nakazala nekatera ponkovška 
društva, Občina Šentjur, KS Ponikva 
in nekateri posamezniki. Zbrali so 
že polovico sredstev. Cena naprave 
je 2.500 EUR. V želji, da bi sredstva 
zbrali v najkrajšem roku, vabimo 
tudi ostale prebivalce Ponikve, 
da svoja sredstva prispevajo v ta 
namen. Zbiramo jih na računu 
Društva prijateljev mladine Ponikva 
(TRR 0600-0092-3179-078. Pri 
nakazilu navedite: defibrilator), je 
dodala Lesnikova. (J. G.)

Proseniška žaba
Podružnična OŠ Blagovna 

praznuje letos že 110 let. Odločili 
smo se, da bomo takšno častitljivo 
starost praznovali vse šolsko leto. 
Ker radi ustvarjamo, smo si izbrali 
likovno področje, in ker štorklje in 
žabe simbolizirajo naše ribnike in 
življenje v njih, smo jih izbrali kot 
motiv kiparjenja.

V mrzlem sončnem dnevu smo

na sosednjem travniku preživeli 
zanimiv športni dan. Iz snega smo 
kiparili veliko žabo. Učenci so na 
snegu zelo uživali. Pri delu so se 
močno prepotili, kar je bil dokaz, 
da so bili zelo športno aktivni. 
Tako smo združili šport, umet
nost in veselje. Naše navdušenje 
je prišel opazovat tudi predsednik 
KS Blagovna Anže Rezar. (A. G.)

Na Proseniškem so izdelali ogromno žabo iz snega.

Združenja zahodnoštajerske pokrajine za pomoč pri 
demenci Spominčica Šentjur vas v okviru projekta 

DOTIK SPOMINA

VABI
na predavanje z naslovom

Značilnosti, zdravljenje 
in zapleti demence.

Predaval bo doc. dr. Aleš Kogoj, dr. med., 
specialist psihiatrije.

Predavanje bo v četrtek, 15. 3. 2012, 
ob 17. uri v Domu starejših Šentjur.

Vabljeni.

Projekt »Dotik spomina« je sofinanciran iz Evropskega kmetijskega sklada za 

razvoj podeželja, os Leader, pod okriljem Lokalne akcijske skupine »Od Pohorja 

do Bohorja«. Za vsebino je odgovoren nosilec projekta Spominčica Šentjur.
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Evropski kmetijski sklad za razvoj podeželja 
Evropa investira v podeželje 
Projekt sofinancira EU
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Vtt
MARKETING
Šentjurskih novic

Oglašujte tam, kjer so ljudje! 
Nika Zorič 041 677 561

1 ^ F
Gregor Zdolšek s p., Bevkova ulica 5, 3310 Žalec

Trgouina Sistemko
bedno za razpolago.

SISTEMKO

-CELOVITE IT REŠITVE
za vaše celotno poslovanje 

-VZDRŽEVANJE (celotne IT 
infrastrikture vašega podjetja)

- NAJEM programske in 
strojne opreme

- GOSTOVANJE namenskih 
strežnikov Win, Mac in Linux

-SPLETNA TRGOVINA

VESTE ZA ZGODBO, 

NOVICO, IMATE 

FOTOGRAFIJO?

Pokličite ali pošljite.

Kličite 040 47 11 33. Pošljite 

po elektronski pošti na naslov 

urednistvo@sentjurskenovice. 

ali z navadno pošto na naslov 

MediaStar, d. o. o., Pod vrbco 

20a, 3230 Šentjur.



Tehnologija je žal prinesla v človekovo pred
vsem mlado življenje resno miselno oviro in 
odločitev: Ali doživljati šport preko potenja, 
utrujenosti, morda porazov ali ga raje doživljati 
skozi udobje pred TV zasloni ali računalnikom.

Vlado Artnak, predsednik Športne zveze Šentjur

Najuspešnejši v letu 2011 so bili ■■■
Športniki. Občina Šentjur 

in Športna zveza Šentjur 

sta razglasili najuspešnejše 

športnike.

Piše: Jure Godler

Po nekdanjem kolapsu in razkolu 
v šentjurskem športu se, kot kaže, 
zadeve počasi stabilizirajo in 
prihajajo v utečene tirnice. Na 
poziv Občine Šentjur so športna 
društva in klubi predlagali svoje 
najuspešnejše športnike, samo 
rangiranje pa je bilo izvedeno s 
pomočjo meril Športne zveze in 
ga je opravila županova komisija.

Razcvet športnih površin
Slavnosti govor je imel 

predsednik Športne zveze 
Vladimir Artnak. Izpostavil je, 
da je bilo leto 2011 ponovno s 
športom bogato leto. Poudaril je, 
da so športne zveze prepuščene 
velikokrat politični volji izbrancem 
ljudstva. »V Šentjurju smo končno 
dobili koordinatorja za šolski šport, 
v občinski komisiji za financiranje 
športa zasedajo športniki polovico 
članov, imenovali in financirali 
smo lahko tudi sekretarja zveze, a 
globlje vrednosti vsega tega bomo 
lahko presojali šele čez leta,« je 
nadaljeval Artnak. Dodal je še, 
da so športne površine v občini v 
zadnjem desetletju doživele velik 
razcvet in še vedno se po celotni 
občini gradijo številni športni 
objekti in se v imenu zveze zahvalil 
tako prejšnjšnjemu kot sedanjemu 
občinskemu vodstvu.

r—

Športnik leta
Prvo prireditev Športnika 
leta so leta 1997 organizirale 
prav Šentjurske novice.
Takrat so bralci časopisa 
z glasovanjem izbirali 
najuspešnejšega v letu 
1996. Razglasitev je bila v 
šentjurskem Motelu.

Priznanja
Razpisanih je bilo 7 kategorij. 

Priznanja za perspektivne 
športnike so prejeli Nuša Hercog 
(Šahovsko društvo Šentjur), Matic 
Polutnik (Atletski klub Šentjur) in 
štafeta 4 x 100 m AK Šentjur do 
16 let. Priznanja za delo v športu 
so prejeli Marjan Gradišnik, Miha 
Iskra in Jože Palčnik. Najupešnejši 
šentjurski športniki, ki tekmujejo 
v klubih izven občine, so Andraž 
Hriberšek (Mini moto - AMD 
Orjaki Ljubljana), Aljaž Hrovatič 
(mali nogomet - KMN Dobovec) 
in Darko Petelinšek (Judo klub 
Bežigrad). Prizanje za najboljši 
ekipi sta prejeli Strelsko društvo 
Rifnik Šentjur in TRK Tajfun 
Šport. Najuspešnejši športnik 
invalid je že vrsto let Henrik 
Plank. Najbolj izpostavljeni 
priznanji sta prav gotovo priznanji 
najboljšim športnikom v moški in 
ženski kategoriji. Drugo mesto v 
ženski kategoriji je prejela jadralna 
padalka Mojca Pišek (Društvo 
jadralnih padalcev Lintvar), prvo 
pa atletinja Martina Ratej (AK 
Šentjur). V moški konkurenci so 
bili kot nauspešnejši imenovani 
strelec Štefan Gajšek, košarkaš 
Tadej Ferme in brez presenečenja 
ponovno na vrhu teakovvondoist 
Denis Drapič.

Organizatorji prireditve so 
poskrbeli tudi za kulturne vložke. 
Igrali so šentjurski big bandovci

pod vodstvom Boštjana Jagra. 
Zapela sta Mateja Rajh Jager 
in Matic Plemenitaš. Zanimiv 
nastop o hiphopu je pripravil 
Miha Poznič. Voditeljski par 
Polonca Mastnak in Luka Žerjav 
sta v angleškem jeziku nekaj 
o njegovih vtisih povprašala še 
visokega ameriškega košarkarja 
Travisa Nelsona, ki igra center v KK 
Šentjur in v kratkem pričakuje tudi 
naraščaj. Zanimiv odgovor tega 
velikana na vprašanje voditeljev, 
v čem se razlikuje način življenja 
tu in v ZDA, je bil ta, da se je v

Denis Drapič je že nekaj 
let zapored najuspešnejši 
šentjurski športnik.

ZDA potrebno vsepovsod peljati z 
avtomobilom, v Šentjurju pa vse 
lahko opraviš peš.

Pod črto
Čeprav naj bi bil Športnik leta 

osrednja slavnostna podelitev 
priznanj najuspešnejšim 
športnikim, je bila šentjurska 
kulturna dvorana napol prazna. 
Razen samih prejemnikov 
priznanj, pa še teh je precej 
manjkalo, političnega vrha, 
medijev in nekaj drugih športnih 
sotrpinov prireditev ni pritegnila 
skoraj nikogar drugega.

Prav tako je svojo sporočilo 
posredno oddala tudi nekdanja 
šentjurska olimpijka Martina 
Ratej, ki se prireditve ni udeležila, 
kljub temu, da je ravno na takšnih 
prireditvah redno dobivala 
priznanja za najboljšo šentjursko 
športnico. Spomnimo, Ratajeva 
je lani novembra prestopila iz 
AK Šentjur v celjski klub AD 
Kladivar, do takrat pa je nosila 
šentjurske barve. Kot je med 
vrsticami povedal Artnak, bi ob 
primerni finančni vzpodbudi 
olimpijka mogoče še vedno ostala 
v Šentjurju. Še naprej bi živela v 
občinskem stanovanju in nosila 
klubske barve. So uradni vzroki 
za odhod iz Šentjurja »boljši pogoji 
za trening« bili le iz trte izviti in je 
bilo vodilo nje in njene ožje ekipe 
le finančna stimulacija?
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Okrepitev za dvig šentjurskih »delnic«

Ivica Jurkovič v šentjurskem dresu.

Ivica Jurkovič.
Legendarni slovenski 

košarkaš za Šentjur.
Piše: Bogdan Rahten

Slovenski mediji so dan pred 
Valentinovim obširno poročali 
o novem članu Šentjurja, 
38-letnem in 206 cm visokem 
Ivici Jurkoviču, ki je za slov
ensko reprezentanco zbral 61 
nastopov, med drugim je bil 
tudi na edini šentjurski tovrstni 
tekmi februarja 1996. Veteranu 
do optimalne forme manjka še 
precej, vendar je do lige za pr
vaka, ki naj bi se pričela šele 24. 
marca, sorazmerno dovolj časa. 
Jurkovič je leta 1992 skupaj z 
Damjanom Novakovičem prišel 
v Rogaško Slatino in od takrat 
prijateljujeta, kar je tudi glavni 
razlog, da je oblekel šentjurski 
dres, kombinacije za to pa so 
obstajale tudi že v preteklosti.

Odločile stotinke 
oz. ogled posnetka

21. 1.: KK Šentjur: KK Maribor 
Messer 69:68; Nelson 19 točk, 
Rembert 15, Držič 11, Ferme 10 
... Lani je prav mariborska ekipa 
preprečila napredovanje Šentjurju 
v ligo za prvaka, nekaj podobnega 
pa bi se lahko primerilo tudi tokrat. 
V izjemno izenačeni zadnji četrtini 
je po minuti odmora tri sekunde 
pred koncem zadel Nelson, gos
tje pa so zadeli ob zvoku sirene. 
Sodniki so se odločili za ogled 
videoposnetka kar na tribunah, 
kjer je kamera TV Celje, in odločili, 
da je bil Španov met za trenutek 
prekasen.

»Stop« v 32. minuti
28. L: KK Elektra Šoštanj : KK 

Šentjur 84:75; Nelson 25 (indeks 
učinkovitosti 33, najkoristnejši 
igralec kola), Ferme 11, Pelc 10 ... 
Na gostovanju pri drugouvrščeni 
ekipi so Šentjurčani parirali 32 
minut, potem pa so domači tekmo 
odločili s serijo 12:0.

Dve minuti
4.2.: KK Šentjur: KD Hopsi Pol

zela 82:69; Nelson 22 (15 skokov, 
ind. 31), Marič 16, Ferme 12 (4x3), 
Pelc 12 ... Potek sreča n ja'je bil 
podoben, kot v Šoštanju, le da so 
tokrat od 33. minute Šentjurčani 
dosegli ducat točk zapored in to 
iz trojk in protinapadov z zabija
nji, ki so dvignila na noge domače 
pristaše. Omenimo še množičen 
zumba plesni nastop 23 deklet, ki 
ga vadijo v Aspari.

Gorenjci »prešvoh«
11. 2.: LTHcast Mercator : KK 

Šentjur 73:84; Marič 21 (ind. 27, 
MVP), Nelson 18, Ferme 14 (4x3), 
Držič 10 ... Gorenjci so se po za
ostanku v 32. minuti približali na 
2 točki zaostanka, a je Šentjur takoj 
pobegnil na dvoštevilno prednost.

Dragič ni bil za 
presenečenje

16. 2. (četrtfinale pokala Spar, 
Brežice): Krka : KK Šentjur 75:64; 
Nelson24, Ferme 11... Šentjurčani 
so pričeli s poškodovanim nov
incem Jurkovičem, vendar je igra 
bolje tekla, ko so bili na parketu 
bolje uigrani člani. Za igro je bil 
resnično razpoložen le Nelson, 
nekaj trojk pa je prispeval Ferme. 
Neprepričljivi in agresivnejši 
državni prvaki so imeli na srečo

izjemno razpoloženega Zorana 
Dragiča, za nekaj minut pa so utih
nile tudi sodnišče piščalke.

Brez „očka" Nelsona
22. 2.: KK Šentjur : KK Helios 

89:96; Držič 23 (3x3), Rembert 22 
(4x3, 8 as.), Ferme 12, Pelc 11, Se- 
bič 10,... Brez Nelsona, ki je odšel 
v ZDA „rodit“, in poškodovanega 
Jurkoviča so domači košarkarji 
nudili dober odpor ABA-ligašu, ki 
je imel izjemen strelski večer s 15 
trojkami.

Lestvica
Lestvica: 1. Helios 14 (zmag) 
: 2 (poraza), 2.-3. Elektra, 
Zlatorog 12:4, 4. Šentjur 
11:6, 5.-6. Rogaška C., 
Maribor 8:8 ...

Tretja zmaga
Naše kadetinje so ta mesec 

nanizale nekaj odličnih rezul
tatov. Konec januarja so gostile 
tekmice iz ŽKD Tolmin. Pri
morke so sicer v začetku skušale 
presenetiti, vendar so varovanke 
trenerja Dejana Rodiča odločno 
branile svoj koš in celotno tekmo 
brez večjih težav vodile. Končni 
izid srečanja je bil 61 proti 34 v 
prid ŽKK Šentjur, najboljši strelki 
pa sta bili Neža Belak z 11 in 
Vanja Tanšek s 16 točkami.

V petek, 3. februarja, ko 
je bil odigran 3. krog, so bile

Šentjurčanke v gosteh pri eki
pi Wellness center Patricia iz 
Rogaške Slatine. Naša dekleta so 
srečanje odigrala brezhibno, z 
izjemno dobro obrambo in kako
vostnim napadom. Tekmo so do
bila z rezultatom 56 proti 63, med 
strelke so se tokrat vpisale: Murn 
23, Kračan 11, Belak 10, Šentjurc 
10, Piki 6, Mulej 2, Tanšek 2.

Omenimo še, da košarkarice 
ŽKK Šentjur v drugem delu 1. 
SKL za kadetinje v skupini C os
tajajo še edina neporažena ekipa 
v skupini. (B. M.)

Kadetinje so v zadnjem mesecu priigrale še dve zmagi, in sicer 
proti Tolminu in Rogaški Slatini.
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Kratke košarkaške novice

Zadaj z leve: Luka Kovačič, Luka Palčnik, Martin Pevec in Gašper 
Dobnik; spredaj: Valentin Brglez, Primož Zagajšek, Luka Šuster, Rok 
Potočnik, Matej Brglez, Alen Šolinc in Jan Andrinek. Manjkata: Miha 
Andrinek in Matevž Rezar.

Mihevc in Stane do 
lovorike na Angleškem

Nekdanji trener mlajših 
selekcij in pomočnik trenerja 
pri KK Šentjur Dejan Mihevc je že 
nekaj časa aktiven v Angliji, kjer 
je z ekipo London Leopards, ki 
zaseda 9. mesto v britanski drugi 
ligi, osvojil angleški ligaški pokal. 
Njegov pomočnik je Ožbej Stane, 
ki je še lani deloval v Šentjurju.

Končno uspeh mladih 
košarkarjev

V večletnem premoru, ko 
nismo mogli poročati o uspehih 
mladih košarkarjev, je končno le 
prišla razveseljiva novica. Ekipa 
dečkov do 12 let iz OŠ Blaža 
Kocena Ponikva se je prebila 
skozi občinsko in področno 
sito do državnega nivoja, saj se 
bodo priključili Pionirskemu 
festivalu. Njihov trener je Andrej

Podgoršek, pomaga mu Klemen 
Zdolšek. Nekateri fantje trenirajo 
tudi v okviru KK Šentjur pri 
Sebastjanu Germeku.

Kosiji izstopili
Iz 4. SKL - vzhod je v svoji 

drugi sezoni po prazničnem 
premoru iz tekmovanja izstopila 
ekipa ŠRK Koši, ki je zasedala 
mesto v zgornji polovici lestvice.

Veterani vodijo
V veteranski mini ligi VeLiKo 

Kozjansko so šentjurski veterani 
doslej nanizali same zmage.

3.2.: Podčetrtek: Šentjur 2000 
61:74; Plošnik 22, Prezelj 18, 
Grajžl 14 ...

18. 2.: Šentjur 2000 : Dren 
Lesično 74:62; Prezelj 26, 
Urbanija 19 ...

Lestvica: 1. Šentjur 2000 8, 2. 
Kozje 7, 3. Podčetrtek 5, 4. Dren 
Lesično 4. (B. R.)

Z leve stojijo: Miha Golob, Kristijan Košak, Kiha Zorko, Alen Bedek; 
čepijo: Jernej Gajšek, Roman Verhovšek, Blaž Virant in Andraž 
Arzenšek.

Zgornjetržani osvojili Rozalijo
Nekaj čez trideset pohodnikov sicer ne sodi med zahtevnejše, 

se je predzadnji januarski petek zanimiv pa je bil po tem, da so si 
zbralo pred prostori Društva pohodniki svojo pot označevali 
Zgornji trg. Pohod je organiziral z lučkami, saj je bil start šele ob 
Jože Jazbec, smer poti pa je na- 17. uri. Na vrhu Rozalije je MePZ 
tančno opisal potovodja Bogdan Zgornji trg s pesmijo sprejel po- 
Hvalc. Pohod na sosednji hrib hodnike. (J. G.)

Na pohod z lučkami seje odpravilo skoraj 30 pohodnikov

največje narodnozabavne 

uspešnice vseh časov

RADIO ROGLA 
PO SLOVENSKO
Poslušaj na: www.radiorogla.si!

CASINO FONTANA ROGAŠKA SLATINA
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Štirinajsta na 
Uršulo
Pohod. Po poteh 14. 

divizije iz Dramelj na Uršulo 

so izvedli že 31-krat.
Piše: Primož Laubič

Vsako drugo soboto v februarju 
se v spomin na pohod 14. divizije 
na Štajersko organizira pohod tudi 
na Drameljskem, letošnji je bil 
že 31. V ostrih zimskih razmerah 
se ga je udeležilo le okrog 350 
pohodnikov, v boljših pogojih se 
število udeležencev giblje okoli 
tisoč.

Od Dramelj do Uršule
Organizatorji iz PD Dramlje 

so pot že pred leti registrirali in 
poimenovali Dramelj ska planinska 
pot, ki meri 20 km, od tega poteka 
približno polovico po »originalni« 
poti, po kateri so februarja 1944 
hodili borci legendarne 14. divizije. 
Od štartnega mesta pri gasilskem 
domu so se pohodniki skozi sneg 
in veter podali proti Svetelki in 
naprej proti Slemenam. Preko 
zasneženih hribov so prispeli do 
Žičke kartuzije, končni cilj pa je bila 
planinska postojanka na Uršuli, kjer 
so pohodnike vpisali ter jim podelil 
značke in priznanja.

Organizatorji zadovoljni
»Za 31. pohod smo se, kot 

vedno, tudi tokrat dobro pripravili. 
Drameljski planinci smo postorili 
vse potrebno, da so se udeleženci 
pohoda v Dramljah počutili prijetno, 
se na zaključku malo poveselili 
ter zadovoljni nadaljevali pot 
domov. Veseli smo, da je pohod 
po DPP zelo dobro obiskan, da 
ljudje radi prihajajo ter nas s tem 
spodbujajo. V imenu drameljskih 
planincev se zahvaljujem vsem, ki 
ste nam pomagali,« nam je zaupal 
predsednik PD Dramlje Zdravko 
Golež.

Zaradi ostrih vremenskih 
razmer se je na Uršulo podalo 
»samo« 350 planincev.

Padalci nizajo uspehe
Med člani Društva jadralnih 

padalcev Lintvar, ki ga vodi 
Damjan Čretnik, je od leta 
2008 Mojca Pišek, ki sicer 
prihaja iz okolice Ptuja. Na 
lanskem svetovnem prvenstvu 
v natančnostem pristajanju z 
jadralnimi padali je s slovensko 
reprezentanco na Češkem 
osvojila zlato medaljo, kar je še 
eden v vrsti njenih uspehov v 
tem športu.

Najdaljša
Prvič je bila v reprezentanci 

leta 2009 in na SP osvojila 5. 
mesto. Želje po dobrem rezultatu 
na EP ji je v letu 2010 skalila težja 
poškodba. Lani je na državnem 
prvenstvu v natančnostnem 
pristajanju osvojila 1. mesto, v 
preletih pa je bila druga. Uspel ji 
je najdaljši ženski prelet v dolžini 
102 km. Jadralni padalci imajo v 
zimskem času najboljše razmere

za letenje v Vipavski dolini, v 
spomladanskem obdobju pa 
je zelo priljubljeno vzletišče 
Žusem, ki ga obiskujejo jadralci 
od blizu in daleč. Od tam je 
bilo odletenih nekaj daljših 
preletov v državi, med drugim 
140-kilometrski do Sežane.

Zanimanje raste
Odkar v okviru društva deluje 

šola jadralnega padalstva, se je 
članstvo v zadnjem času povečalo 
na 75 članov. Tako spadajo 
med največja in najbolj aktivna 
društva s člani iz vse Slovenije. 
Znotraj društva delujejo sekcija 
paramotorcev, sekcija vitla, 
gorsko letenje in pohodništvo.

V letu 2012 želijo med drugim 
izvesti srečanje jadralnih 
padalcev v točnosti pristajanja 
z Žusma, tekmovanje v preletu 
z Lisce na prireditev Klumpanje, 
mnogo letalnih odprav,

Mojca Pišek bo prihodnje
leto glavna kandidatka za 
šentjursko športnico leta.

predvsem pa člane in ostale 
jadralne padalce izobraževati, 
da bo letenje še bolj varno. S 
serijo predavanj v šentjurskem 
športnem parku so pričeli ravno 
ta mesec. (B. R.)

Pohod v snežnem metežu

Pohodniki so bili bitko s sneženjem in z vetrom.

Mrzel Valentinov pohod
Snežnim padavinam in mrazu 

navkljub se je 16. Valentinovega 
pohoda na Žusem tudi tokrat 
udeležilo lepo število pohodnikov, 
ki so 669 metrov visoko vzpetino 
zavzeli po poti Dobrina-Žamerk- 
grad-vrh-Dobrina. Poleg vmesnih 
postojank je bil organiziran tudi 
bogat spremljevalni program.

Nagradili so najmlajšega 
pohodnika, 10-letnega 
Alena Recka iz Košnice, ki 
je pot prehodil že sedmič, in 
najstarejšega, 66-letnega 
Hruševčana Iva Grgiča, ki je 
šele pričel s tovrstnimi pohodi. 
Simbolične nagrade imajo

organizatorji iz Društva Izviri 
Dobrina pripravljene za Valentine 
oz. Zdravke, a se niso preveč 
razdali, saj je bil med pohodniki 
le Zdravko Maček. Med blizu 
200 udeleženci je bil tudi 
župan Podčetrtka in predsednik 
Turistične zveze Slovenije Peter 
Mišja, ki ga predsednica Danica 
Recko vedno pogosteje gosti na 
prireditvah društva. Po okrepčilu 
v lovskem domu in povratku v 
Dobrino so zaplesali še kurenti, 
lep spomin na zimo pa bo imela 
tudi izžrebanka za pomorski 
izlet iz Pirana do Benetk Natalija 
Dečman iz Grobelnega. (B. R.)

Pohod po poteh 14. divizije s 
Prevorja do Planine, Bohorja in 
cilja v Zabukovju nad Sevnico, 
je zaznamoval pravi snežni 
metež in tudi do polmetrski 
sneg. Slavnostni govor ob 
spomeniku na Planini je imel 
župan mag. Marko Diaci, ki je 
kljub sneženju prišel na Planino. 
Kulturni program so izvedli 
učenci planinske šole. Pohodniki, 
zbralo se jih je 65, so se po 
okrepčilu na Naratovi domačiji 
odpravili naprej proti Bohorju v 
boj z vetrom in s sneženjem. Tako 
je 38. tradicionalni pohod trajal 
celih devet ur, ko so izmučeni 
pohodniki le prispeli na cilj. (J. G.)

Danica Recko je bila znova 
»v formi«.
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Narodna scena ekspresno
V novi rubriki bomo 

v Šentjurskih novicah 

spremljali naše glasbenike 

na narodnozabavni sceni. 

Ljubitelji glasbe boste 

zagotovo izvedeli veliko 

novega.
Piše: Vid Aužner

Danes sem razmišljal o glasbi. 
Ne vem, morda si domišljam, 
morda pa je prav, da tudi glasba 
najde svoje mesto v življenju. 
Odpiram čisto novo rubriko, 
ki bo posvečena predvsem 
ljubiteljem narodnozabavne 
glasbe. Že kar na začetku tega 
leta se je na področju šentjurske 
narodnozabavne glasbe dogajalo 
marsikaj.

Unikati novoletno
Če malo zavrtim mesec 

nazaj, so na Golteh v oddaji Na 
zdravje izbirali prvo pesem zime.

dejstva nriflce

Modrijani 
z DVD-jem
Končno smo dočakali že 
težko pričakovani DVD - 
Noč Modrijanov 2011, ki so 
ga zadnji petek v januarju 
in prvi petek v februarju 
predvajali tudi na nacionalni 
televiziji TVS1, namesto 
že tradicionalne oddaje Na 
zdravje, ki se je na male 
zaslone zopet vrnila 10. 
februarja.

Oddajo so veselo otvorili naši 
domačini - ansambel Unikat 
iz Gorice pri Slivnici s skladbo 
Najin božič. Vendar je v izjemno 
hudi konkurenci enajstih 
ansamblov ledeno skulpturo 
odnesel ansambel Toneta Rusa 
s skladbo Čas bi zavrtel nazaj. 
Naši unikatovci so v nedeljo, 
19. februarja, nastopili na 
dobrodelnem koncertu v Zrečah 
z naslovom Dobrota opogumlja, 
kar pozdravljam, saj je dobrota v 
teh časih večkrat le sirota.

Pustna Petka
Ansambel Petka je igral na 

uradnem delu svetovnega pokala 
v smučarskih skokih za dekleta

na Ljubnem. Tudi februar, ki je 
mesec ljubezni ter pustnih norčij, 
seveda ni šel brez domače glasbe. 
Petkaši so gostovali tudi v pustni 
oddaji Na zdravje na nacionalki, 
ki jo vodita Boštjan Romih in 
Jasna Kuljaj.

Te dni je izšel prvenec 
štirih mladih fantov iz okolice 
Šentjurja, ki slišijo na ime Poet. 
Svojo prvo zgoščenko Poet so 
poimenovali kar po polki Rad 
bil bi tvoj poet, katere vižo je 
napisal Jože Pšeničnik, besedilo 
pa prispeval Jože Galič. Fantje 
pa so za pesem Rad bi bil tvoj 
poet posneli tudi videospot, ki je 
bil posnet na Gučkovi Kozjanski 
domačiji.

Fredi 
v Miksiju

Zadnji januarski petek je v 
Miksi baru v Šentjurju nastopil 
znani pevec in komedijant Fredi 
Miler. Da je pevec še vedno 
ohranil svoje občinstvo, so 
dokazali številni mladci, ki so ob 
ritmih njegove Vedno si sanjala 
njega in drugih slovensko- 
hrvaških pop uspešnic rajali do 
jutra. Fredi se je znova dokazal 
kot zabavljač in dvigovalec 
zabav. Novi najemnici bara naj 
bi se njegov nastop celo splačal.
(J- G.) Fredi Milerje v Miksi baru naredil pravo fešto.

Akustični Mi2 v
V

Šentvidu
Nastop skupine Mi2 v 

Šentvidu je stopil sveže 

zapadel sneg.
Piše: Saša Jagodič

Na turneji koncertov se je »ru
ralni rock band« Mi2 iz Rogatca, 
kot se člani sami radi imenujejo, 
11. 2. 2012 ustavil tudi v Šentvidu 
pri Planini. Mala dvorana, ki je 
kot nalašč za tovrstne dogodke, 
je pravzaprav zibelka njihovih 
začetnih nastopov. Tudi zato se 
skupina rada vrača v odmaknjeno 
kozjansko vasico.

Vreme odvrnilo obiskovalce
Organizatorju, Klubu mla

dih Planina, žal ni uspelo pov
sem napolniti dvorane. Glavni 
krivec je verjetno bilo vreme, ki 
je pogumnežem, ki so se vseeno 
podali po zasneženi cesti v Šentvid, 
pričaralo še bolj čarobno vzdušje. 
Mogoče je tudi zato poslušalce na
jbolj razvnela epska desetminutna 
izvedba klasike Oda gujdeki, ki je 
vključevala melodije Boba Marleya 
in Tine Turner. Izvirnosti fantom 
res ne manjka.

Brez »štroma«
Seveda akustični koncert ne 

pomeni, da ni bilo ozvočenja, 
le prednost so dobili drugi 
inštrumenti, kot so akustična kit
ara, kajon, orglice in harmonika.
V tej izvedbi smo slišali skladbe, ki 
jih sicer na odrih ne izvajajo, npr.
V Rudekovi gorci, Topli jug, Šlager, 
priredba Sve ove godine pa je dobila 
novo ritmično preobleko.

Mi2 dela posebne zagotovo dober 
stik, ki ga zna skupina vzpostaviti z 
občinstvom. Včeraj je bilo vzdušje 
še posebej pristno in vsa dvorana 
je dve uri prepevala zanimiva be
sedila njihovih pesmi. Prav kmalu 
jih bomo lahko poslušali tudi 
na novem koncertnem albumu 
Decibeli.

Zaigrali so na akustične kitare, 
kajon, orglice in harmoniko.



Narišite Radio Rogla in Pepelka bo prišla v vaš vrtec!
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Vrtcu iz občine Šentjur ali 
Dobje, iz katerega bomo dobili 
najbolj všečno risbico, nova medi
jska prijatelja RADIO ROGLA in 
ŠENTJURSKE NOVICE podarjata 
predstavo PEPELKA.

In kaj rišete? Naj mlajše vabimo:
narišite radio rogla.

Dobrodošle so vse risbice, v 
vseh tehnikah. Narišete karkoli, 
kar si predstavljate pod Radio 
Rogla.

Pošljite jih do 20. marca na na
slov Mediastar, d. o. o., Pod vrbco 
20 a, 3230 Šentjur.

Najbolj zanimive bodo tudi

razstavljene v naši pisarni v 
Šentjurju.

0 Pepelki
Pravljico o prijazni in ljubki 

deklici, ki jo obišče dobra vila in 
se vanjo zaljubi kraljevič, bodo 
za vas uprizorili dijaki Srednje 
zdravstvene šole Celje z mentorico 
Petro Mrzdovnik.

Predstava je namenjena 
otrokom od dveh let, v njej pa 
uživajo tudi odrasli. Traja 30 
minut. Izvedli jo bomo dopoldne 
v igralnici vašega vrtca, datum po 
dogovoru.

ITfeOTTTfl rHtrrfta
Imate 

svoj proizvod 
in verjamete, da 

je edinstven? Ni 
pomembno, koliko 

zaslužite, niti s čim se 
ukvarjate, pomembno je, 

da imate zanimiv proizvod, 
za katerega si želite, da bi 
ga poznalo čim več ljudi.
Prijavite se in Radio Rogla ga bo brezplačno predstavil svetu!

Če želite postati mali biznis tedna, nam pošljite podatke o sebi 
(ime, priimek, ime podjetja ali obrti, kontaktni telefon) in opišite, 
s čim se vaše podjetje/obrt ukvarja, na e-naslov: malibiznis@ 
radiorogla.si.

Mali biznis tega tedna je Diagnostika Dušan Plevnik 
iz Podčetrtka. Ukvarjajo se z lociranjem in sanacijo 

puščajočih cevi. Poglejte na www.radiorogla.si, 
kakšno ugodno ponudbo vam ponujajo do 

sobote, 3. marca.

Ml

eb VMMSnico
Valentinovo je dan, ki enim bolj, 

drugim manj všeč. Pa vendar je 
Priložnost, da si spet povemo, da 
Se imamo radi in da cenimo drug 
drugega. Ker nam poslušalci vse leto 
izkazujejo svoje prijateljstvo, smo 
jim želeli na Valentinovo reči hvala 
na prav poseben način. V jutranji 
Program smo k Iztoku in Petru 
Povabili Modrijane.

Valentinovo jutro je bilo polno

smeha. Franjo se je na primer 
izkazal kot dober poznavalec 
vsega štajerskega v Štajerskem 
dvoboju, ker je na vprašanje, kje na 
štajerskem so snemali prvi erotični 
film, izstrelil odgovor kot iz topa (na 
Starem gradu Celje).

So pa Modrijani zapeli tudi v 
živo in med drugim povedali, da so 
imeli ob nastajanju komada Ti moja 
rožica v mislih Natalijo Verboten.

Peter in Iztok v Štajerskem 
jutru vsak dan tudi obujata 
spomine na minula glasbena 
leta. Na pesmi in izvajalce, ki jih 
ne bomo nikoli pozabili in jih 
mnogi povezujemo z najlepšimi 
mladostnimi spomini. Tako sta 
v rubriki Nazaj v preteklost 
zavrtela tudi izsek pesmi Arsena 
Dediča Pegasto dekle. Pesem je 

PUH1......

takoj prepoznala Dragica Kuhar 
iz Šentjurja, ki je poklicala in 
navdušeno povedala, da je to 
pesem njene mladosti in da so 
jo fantje peli dekletom, ko so 
bili zaljubljeni. »S to pesmijo ste 
mi zadeli v srce,« je bila vesela 
Dragica in se spomnila časov, 
ko med ljudmi še ni bilo toliko 
razlik.

Tudi Modrijani nosijo Štajersko v srcu. Petru in Iztoku so družbo delali Rok, 
Franjo in Blaž.

Radio Rogla na
Šentjurskem najbolje slišite na 101.8

RADIO ROGLA V SISTEMIH KABELSKA:
TURNŠEK 99,2, SIOL!

Štajerska danes - novice
Štajerske novice v programu Radia Rogla vsake pol ure meti 6.30 in 17.30.

Štajerske novice dneva združene Se ob 10.00, 17.00. 
O imate novico za nas, pišite: info(g>radiorogla.si. i

Štajerska danes - obvestila
ponedeljek - sobota: 8.30, 12.30, 16.30, nedelja: 9.30 

Obvestila občin, javnih zavodov, sporočila o kulturnih, družabnih, špor
tnih dogodkih, osmrtnice, obvestila o izgubljenem.

Obvestila o izgubljenih živalih, predmetih objavljamo 
brezplačno (do 4 objave). 

Za pojasnila o radijskih voščilnicah, naročila osmrtnic, obvestil ... kličite
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1 Pujske za nadaljnjo rejo ali zakol 
prodam. Telefon 041 423 571.

I Mlade muce podarim. Telefon 
03 576 30 73.

Poni žrebička, starega 9 mesecev, 
prodam. Cena 280 EUR. Telefon 031 
774 532.

Kupim vse vrste krav in telic za 
zakol ter bikce in teličke, težke od 120 
do 200 kg. Telefon 031 734 351.

E Ugodno prodam prašiče, težke 
od 30 do 180 kg, hranjeni z domačo 
krmo. Zelo ugodno prodamo tudi 
svinjske polovice. Možna dostava. 
Telefon 070 714 599.

Prodam dve svinji, težki 180 in 
160 kg, hranjeni z domačo hrano, 
možna dostava. Telefon 041 679 895.

Odkupujemo vse vrste krav in 
telic za zakol. Plačilo takoj. Telefon 
040 673 009.

Prašiče za nadaljno rejo in po
rodne bokse za svinje, prodam. 
Telefon 070 315 124, popoldan.

Prodam prašiče, težke od 90 do 
240 kg, možen zakol in dostava. Tele
fon 041 882 359.

Prodam prašiča, 220 kg, krmljen 
z domačo kuhano hrano, lahko tudi 
polovico. Telefon 05 994 69 26.

Prodam dve kravi mlekarici, stari 
6 in 9 let. Telefon 040 771 526.

Kupim bikce, mesni tip, težke od 
120 do 200 kg, kupim tudi telice in 
krave za zakol. Telefon 031 832 520.

NEPREMIČNIN^^^^^
r^rodan^vosobn^^anovanje 

v centru Šentjurja ali menjam za 
manjše. Stanovanje je opremljeno z 
lastno plinsko napeljavo, balkonom, 
ima klet in parkirni prostor. Velikost 
stanovanja je 57 m2, je v 4. nads
tropju in je bilo delno renovirano. 
Informacije na: 030 917 795.

3 V centru Slov. Bistrice oddam 
komfort opremljeno manjšo garson
jero. Telefon 041 705 499.

B Prodam seno v Slovenski Bistrici. 
Telefon 070 850 180.

33 Na lepi lokacijo prodam lepo 
urejeno hišo v Slovenski Bistrici. In
formacije 041 749 608.

1 Hišo z dvema stanovanjema v 
Loški Gori 1 pri Zrečah, z zemljiščem 
1300 m2, prodam. Nakup možen takoj. 
Telefon 0041 79 480 62 86.

3 Novo opremljeno stanovanje, 50 
m2 v Ločah, oddam v najem. Telefon
040 696 867.

Opremljeno stanovanje, prim
erno za dve osebi, oddam. Telefon
041 733 265.

B Pritlično stanovanje, v velikosti 
65 m2, v Tepanju, oddam v najem. 
Telefon 070 550 304.

i V Zrečah oddam dvosobno, delno 
opremljeno stanovanje. Telefon 041 
855 492.

8 Opremljeno dvosobno stanovanje 
v Zrečah prodam. Stanovanje ima svoj 
števec za kurjavo. Cena 68.000 EUR.

Telefon 051 673 023.

B Novo stanovanje v Žiberniku v 
Rogaški Slatini, v velikosti 56 m2, v 2. 
nadstropju, oddam v najem. Selitev 
možna takoj. Telefon 070 819 652.

Kmetijsko zemljišče, 1.20 ha, 
njiva, travnik, 4 parcele, lahko posa
mezno parcelo, ravna lega, dobra 
rodna zemlja, možno za ekološko 
pridelavo, prodam. Telefon 040 776 
110.

■ Trisobno stanovanje v stanovan
jski hiši v centru Slovenskih Konjicah 
oddam. Telefon 03 5755 630.

■ Novo takoj vsiljivo enodružinsko 
energijsko varčno stanovanjsko hišo 
z večjim zemljiščem na lepi in mirni 
lokaciji Slovenske Konjice, Loče, pro
dam po ugodni ceni 129.000 EUR. 
Telefon 040 20 99 20.

B Rogla apartma za 4 osebe, blizu 
smučišča, oddam. Telefon 041 844 
557.

ZORO nepremičnine V kolikor 
želite prodati hišo, stanovanje, 
zemljišče, ... nas pokličite! Ogled 
nepremičnine brezplačen! Brez 
stroškov do prodaje nepremičnine! 
V naši bogati ponudbi nepremičnin 
je lahko tudi Vaša nepremičnina. 
Nepremičnine tudi odkupimo. ZORO 
d. o. o., Trg svobode 25, Slovenska 
Bistrica, www.zoro.si, tel. 02/8183 
053, 041/543 478

Oddam stanovanje, primerno 
za štiri osebe, popolnoma obnovlje
no in opremljeno, na Vid Ivanuševi 
6, Rog. Slatina. Najem možen od 15. 
februarja. Telefon 041 669 273.

Oddam enosobno stanovanje v 
zasebni hiši v Rog. Slatini. Telefon 
031 407 915.

B V zasebni hiši v bližini Rog. Sla
tine oddamo v najem 3-sobno sta
novanje. Zaželeni so upokojenci ali 
starejše osebe z lastnim prevozom. 
Telefon 041 364 261.

Ugodno prodam 1,5-sobno sta
novanje v bloku v Žiberniku (Rog. 
Slatina). Urejena vknjižba v zemljiš
ko knjigo. Telefon 040 861 446.

* Vrtičkarju prodam parcelo v
Rog. Slatini, 1000 m2, ograjena, z ba
rako za orodje, 200 m od obvoznice, 
cena 6000 EUR. Telefon 041 865 078 
(med 17. in 20. uro).

B Družina najame kmetijo, prev
zamemo tudi skrb za ostarele lastni
ke. Telefon 051 234 478.

Prodam hišo v središču Rog. 
Slatine, z zemljiščem (888 m2). Te
lefon 070 831 878.

Prodam gradbeno parcelo v
Tekačevem ob glavni cesti, 872 m2. 
Pridobljeno gradbeno dovoljenje za 
stanovanjsko gradnjo. Možnost ta
kojšnje gradnje. Telefon 051 658 500.

V Laškem prodam 4-sobno sta
novanje (82 m2) v dvostanovanjski 
hiši, z dodatnimi prostori, 45 m2 
in zemljiščem. Odlična lokacija in 
razgled. Možna menjava. Telefon 
051 658 500.

■ V centru Celja prodam oprem
ljeno stanovanje v velikosti 75 m2. 
Telefon 041 666 864.

čl Na lepi, mirni lokaciji med 
Celjem in Vojnikom prodam stano
vanjsko hišo z dvema trisobnima 
stanovanjema, s pokritim prostorom 
za tri avtomobile. Cena je 140.000 
eur. V račun vzamem enosobno 
pritlično stanovanje na relaciji Slov
enske Konjice-Žalec. Telefon 070 
777 281.

Sobo, dvoposteljno in enop
osteljno, opremljeno, internet, cen
tralna kurjava, v Ljubljani oddam 
študentkam. Souporaba kuhinje in 
kopalnice, vhod lasten. Cena je 85 
eur + stroški. Telefon 041 867 798.

■ V Šmarjeti pri Celju prodajo 
dvostanovanjsko hišo, na mirni 
lokaciji, ob gozdu. Od avtoceste je 
odmaknjena približno kilometer. 
Telefon 041 715 039.

Oddam enosobno stanovanje, 
na lepi lokaciji v parku term Dobrna, 
pošteni in zanesljivi gospodični s 
službo, nekadilki, ostalo po dogo
voru. Telefon 040 244 091.

Oddam garsonjero v centru 
Celja. Telefon 041 531 284.

Garažo na Vrunčev! v Celju, pri 
blokih, oddam. Telefon 041 818 899, 
popoldan.

Prodam dvosobno stanovanje,
na Zelenici v Celju, v velikosti 53 
m2, visoko pritličje, prenovljeno 
leta 2006, vseljivo takoj. Telefon 031 
265 372.

V okolici Celja oddam sobe, s 
televizorjem, kuhinjo, kopalnico, 
pralnim strojem. Cena od 100 EUR 
dalje. Telefon 03 5471 244 ali 041 
763 800.

STIKI________________________
■■■■■■■■■■»■■■Mani
■ Sem vdovec, star 74 let, imam 
svojo hišo z ohišnico ter avto. Rad 
bi spoznal pridno in pošteno gospo
dinjo iz okolice Rog. Slatine. Ostalo 
se bova pogovorila ob dobri kavici. 
Telefon 03 5815 412 in 041 555 045.

Iščem prijatelja, ki je delal v 
Berlinu v podjetju BMW (v pako- 
valnici), naj me kontaktira na naslov 
Anton Gobec, Prijateljeva 7, Šentjur, 
ali pokliče na 031 75 33 88.

VOZILA, DELI_________________
Osebno vozilo znamke Kia 

pride, od letnika 97-03, ali avto 
znamke Lada, v kakršnem koli 
stanju, kupim. Telefon 031 350 291.

Osebni avto Ford escord CLX, 
1.6, 16 V, letnik 98, prevoženih 
100-tisoč, metalik sive barve, pro
dam. Cena 500 EUR. Telefon 041 
763 660.

Prodam VW Caddy life, 75 KM,
letnik 2007 (junij), lepo ohranjen, 
metalno sive barve, opravljen velik 
servis. Telefon 041 765 345.

Prodam 4 kovinska platišča z 
gumami (165/70/13) za Forda. Te
lefon 070 876 354.

STR0£NAPRAVE^^^^
Samonakladalno prikolico 

20m ter suha bukova drva , pro
dam. Telefon 031 498 891.

Tračni obračalnik ter samo
nakladalno prikolico SIP, prodam. 
Telefon 041 764 055.

Hidravlični cepilec 15 ton z
vitlo, ter bukova drva, prodam. Za 
cepilec možna menjava za bukovo 
hlodovino. Telefon 031 240 163.

Plužno desko ali plužni plug 
prodam. Telefon 041 658 604.

Kupim traktor Zetor, Ursus, 
IMT. Lahko so starejši ali v slabšem 
stanju. Telefon 041 678 130.

Prodam traktor TV 523, letnik 
1987, zelo lepo ohranjen, registriran. 
Telefon 03 5815 508 in 030 917 606.

Ugodno prodam sobno kolo.
Telefon 041 249 950.

Prodam ročni rezalec silaže, 
zgrabljalnik SIP Star 340, odjemalec 
silaže Kuhn. Telefon 031 870 171.

Zaposlimo pleskarja-fasaderja.
Slikopleskarstvo Srečko Ogrizek s.p., 
Hribarjeva 19, 2314 Zg. Polskava. 
Telefon 041 349 605.

■ Študentka iščem občasno delo 
v računovodstvu, komerciali ali 
pomoči pri pisarniških delih. Tel
efon 031 259 105.

B Iščem delo (inštrukcije slov
enskega jezika, pomoč pri bralnih 
in učnih težavah osnovnošolcev). 
Telefon 031 222 914.

Iščem delo (likanje, pospravl
janje). Sem zanesljiva, delo opravl
jam temeljito. Telefon 031 623 482.

Iščem delo (pomoč starejšim 
osebam). Telefon 041 506 142.

Iščem delo (varstvo otrok in 
pomoč starejšim). Telefon 051 688 
054.

Iščem delo (gospodinjska 
opravila ...). Telefon 031 738 707.

I Suhi smrekov les, debeline 5 
cm, prodam ter iščem nekoga, ki bi 
mi obrezal sadno drevje, skupno 15 
dreves. Telefon 031 814 299.

Odlično domače belo vino, 
vrhunske kvalitete. Različnih sort 
in okusov, prodam. Ugodne cene. 
Telefon 040 680 800.

Prodam smuči za 6, 8 ali 10 
let. Cena po dogovoru. Telefon 040 
270 516

Prodam laški rizling in beli 
pinot ali menjam za meso. Telefon 
08 81 83 502.

Prodam luščen fižol. Telefon 
070 281 640.

Prodam suhi fižol, sortiran, 
cena 5 EUR. Telefon 031 414 203.

Strešno kritino, imitacija opeke, 
črna barva, nova 115x87, prodam, 5 
EUR/kom. Telefon 070 895 879.

S Metrska žagana bukova drva 
prodam. Telefon 041 840 158.

Bukove brikete Fishner, 1 tona 
nadomesti 7,5 m* 1 * * * S običajnih bukovih 
drv, prodam. Telefon 051 828 683.
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Lucijina reportaža
Recimo tokrat o aktualnem 

Prešernovem kulturnem prazniku
v našem rodnem Šentjurju. Seveda 
obvezno poglobljeno in bolj pozitiv

no, kot so to skupaj spackali različni 

pisuni v konkurenčnih časopisih. Ali 
ste morda lahko kje prebrali, kaj vse 

nam je v slavnostnem nagovoru, di
rektno ali med vrsticami, sporočila 
oziroma nam je zamolčala naša 
Urška s Kamena. No, sedaj je 

sicer bolj kot ne Celjanka, ampak 

spočeta ja pa le bila pri nas. Lepo 

razumljivo nam je razložila o vlogi 

kulture in umetnosti, o naših velikih 
možeh Ipavcih, Slomšku in njim

To, da nam je Janša 
ukinil ministrstvo za kul
turo, očitno ni problem.

podobnem dvojnem doktorju Igorju, 
Vsaj za slednjega do sedaj še ni bilo 
nikjer tako eksplicitno povedano, 
da je že med nesmrtnimi. Zaradi 
njih si zaslužimo kulturni center in 
pol, pač takšnega, da bodo k nam 
lahko hodili muzicirat tudi sodobni 
ipavci, ki jih druga okolja bolj slabo

razumejo, mi smo pa ravno dovolj 
malo mestece, da jim bomo znali 
hvaležno ploskati.

Poleg prave koncertne dvorane -
mar naj Juretovi pleharji, Urška, 
Dada, Pusarca, Unikat, Petka, 
Matejevi pevci ... nastopajo pod 
kakšnim kozolcem? - in glasbene 
šole moramo v našem centru imeti 
še gledališče, pa kongresni center 
itd. Nič hudega, če sedaj nimamo 
niti gledališke skupine, saj nas 
Celjani za male denarje vedno radi 
pridejo zabavat in kulturno izgraje
vat. Asparo in klavnico že imamo, 
ko pa bomo imeli še spodobno 
kulturno zgradbo, bodo k nam radi 
pridrveli bogati sladokusci in kon
gresni turisti in denarja bo toliko, 
da bomo z levo roko poplačali vse 
občinske pufe, s katerimi jo bomo 
spravili pod streho.

To, da nam je Janša ukinil minis
trstvo za kulturo, očitno ni problem. 
Vsaj Urška se je komentiranju tega 
groznega političnega napada na 
kulturo na daleč izognila, kar mi je 
dalo misliti, da punca morda sploh 
ni v pravem kulturnem trendu. Ali

pa ji njeno kulturno-umetniško 
udejstvovanje tako dobro nese, da 
nima nobene potrebe, da bi se sku
paj z mnogimi znanimi slovenskimi 
kao kulturniki, ki jim posel ne teče 
najbolje, drenjala pri državnem 
koritu. Tako kot recimo Boris Kobal, 
ki je javno protestno napovedal svoj 
kulturni molk, za kar mu bom vsaj 
jaz globoko hvaležna, če bo le trajal 
vsaj do konca Janševe vladavine.

Se je pa Urška izkazala kot 
manekenka seksi nosečniške 
garderobe. Naj bo tako ali drugače, 
jaz sem se dobesedno zatelebala 
v njene rodovitnostne obline, pa 
simbolika gor ali dol. Navdušil me 
je tudi Možiček, Josipov multi- 
medijsko preštrikani prvi sloven
ski balet. Za glasbo sem žal rahlo 
naglušna, mi je pa bilo zelo všeč nje
govo moderno, slovensko in evrop
sko orientirano sporočilo. Nobenih 
»ičev« ali celo plesa v trenerkah, le 

internacionalno zveneči Pierotti, 
Colombine, Harlekini.... pri čemer 

za naš družinski zakonik sploh ni 
nepomembno, da je bil Colombinin 
ljubimec dejansko punca, pa zato 
ni bilo nobenih težav. Kar je le še 
eno umetniško pričevanje, da so 
naši referendumaši, ki ne marajo 
pedrskih družin, eni čisto navadni 
fosilni homofobi. Če v ustavi piše, 
da smo vsi enako vredni, je tako in 
nič drugače.

Še nekaj besed o letošnjih An
ilinih kulturnih nagrajencih.
Pravzaprav o »priznanovancih«, ali 
kako bi jim že rekla, ko pa pildekom 
ni priloženega nič konkretnega. 
Moram priznati, da jih je izbrala 
zelo premišljeno. Po dve priznanji 
za najmlajše in najstarejše, v sredini 
pa glasovirke, za katere še ni jasno, 

kam pašejo. Priznanja so si ne
sporno zaslužili, saj so tako dobri, 
da lahko nastopajo na regijski ravni, 
šentjurski poet št.l Rado, ki je z eno 

sebi posvečeno pesmico (celo v 
rimah!) očaral vse navzoče ljubitelje 
kulturnega praznika, pa celo med 
državnimi penzionisti. Moti me le to, 
da je Anita preveč škrta s priznanji, 
ko pa imamo v občini še kar nekaj 
takšnih in drugačnih ljudskih in 
manj ljudskih umetnikov ter dovolj 
papirja. Vsi bi si vsako leto zaslužili, 
da pridejo za prešerca na oder.

(Lucija)

Imenovanja predstavnikov v 
svetu zavodov postajajo tako v 
Dobju kot Šentjurju prava mala 
politična vojna.

Ko je najuspešnejša športnica 
zapustila Šentjur, je za sabo 
podrla vse mostove.

Zakaj bi stvari delali 
enostavno in hitro, če lahko 
zakompliciramo in delamo 
počasi.

Znani Slivničan se je znašel sredi 
pasje vojne. Kmalu je ugotovil, 
da z ljubitelji štirinožcev ni dobro 
češenj zobati.

V Dobju se nekomu maje sedež. 
Pravijo, da je tisti prosti sedež 
v občinski upravi veliko bolj 
stabilen.

Visoki predstavnik šentjurske 
nestrankarske liste je odstopil. Se 
bo poznalo pri kulturnem kolaču?

Kulturniki so nezadovoljni, 
ker si neko kulturno društvo 
odreže tretjino torte. Predlog 
sprememb rezanja kolača so 
spreminjali tako dolgo, da so 
pozabili na rok za oddajo.

Šentjurski športni ekipi se je 
pridružil legionar. Sliši se, da je 
od nekdanje slave ostalo le nekaj 
malega.

Pohodniki po poteh štirinajste 
divizije so naleteli na pravi 
snežni vihar. Še dobro, da ni 
koga odpihnilo ali zametlo.

Znana Šentjurčanka se je veselila 
Valentinovega. Na ta dan dobi več 
daril kot za rojstni dan in še več 
poljubov.

,,

Krivec za mrzlo vreme naj bi 
bilo globalno segrevanje. Čemu 
naj potem pripišemo poletno 
vročino? Ledeni dobi?
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100 let Kmetijske šole
Šolsko gospodarstvo v letu
1990

Šolsko gospodarstvo je obsegalo: sad
ovnjak (9960 m2), vrtnarijo (8950 m2), 
od tega rastlinjak (197 m2), plastinjak 
(200 m2) in tople grede (89 m2), ter ob
jekt za praktični pouk strojništva, ki je bil 
potreben temeljite obnove in razširitve.

Kmetijska šola je imela še 
zemljiškoknjižno pravico nad površinami 
nekdanjega šolskega posestva, ki je bilo 
kupljeno leta 1909 za kmetijsko šolo, v 
približni izmeri 134.173 m2 in je obsegalo 
njive, travnike, stavbne parcele in gozd.

Vpis v zemljiško knjigo je bil izveden 
ob nakupu leta 1909, še v času avstroogr- 
ske monarhije. Po končani 1. svetovni 
vojni leta 1918 je bilo posestvo vpisano 
kot last Dravske banovine v Kraljevini Ju
goslaviji. Podrobnosti menjavanja imena 
države Jugoslavije so vpisane v zemljiški 
knjigi, vendar tega ne bom opisovala.

Po 2. svetovni vojni, leta 1945, so 
obseg posestva spreminjali, ker so mu 
dodajali različne površine, ki so bile 
podržavljene ali pa dane KŠ v uporabo 
oziroma so bile dokupljene.

Iskanje podatkov od sodišča do ge
ometrov je bilo dolgotrajno. Vsi originali 
izpiskov so v arhivu Kmetijske šole.

Po letu 1962 je bilo posestvo skupaj z 
opremo po ukazu oddano v brezplačno 
uporabo kmetijski zadrugi v Šentjurju 
oziroma z zadnjim nazivom Kmeti
jskemu kombinatu Šentjur.

Z izgubo posestva skupaj z živino 
in opremo je imela Kmetijska šola ve
like težave pri organiziranju prakse za 
učence. Težave so bile v začetku skoraj 
neopazne, dokler je bil upravnik enote 
na Kmetijski šoli Franc Knez, ki je bil 
učenec Kmetijske šole in kasneje zapos
len v šoli kot delovodja enote, posebej 
zadolžen za prakso pri živinoreji, kjer 
je skupaj z menoj, ki sem bila takrat 
tudi učiteljica živinoreje na šoli (Ne
venko Cmok, dipl. ing. agr.), skrbel, da 
se je praksa odvijala po načelih šole in 
predpisanih učnih programih oziroma 
učnih načrtih. Toda z menjavo vodilnih

kadrov na odvzeti enoti pri KŠ je bilo 
vedno težje.

Težnja Kmetijskega kombinata Šentjur 
je bila, da bi Kmetijsko šolo izbrisali iz 
zemljiške knjige in da bi KŠ izgubila 
pravice za koriščenje površin in objektov 
za uporabo za šolske namene. Posa
mezne izbrise šole so opravljali brez 
vednosti KŠ. To je bilo opravljeno brez 
šolskega pristanka. Edino, na kar je šola 
pristala, je bil vpis koriščenja površine, 
kjer sta stala dva čudovita kozolca, ki ju 
je zažgal piroman, KK pa je potreboval 
naš pristanek za izplačilo zavarovalnine, 
ker je bil objekt zavarovan s strani KK.

To je trajalo kar nekaj let, dokler se 
ni zamenjalo vodstvo na Kmetijski šoli. 
Ravnatelj

Tone Jenšterle, dipl. ing. agr., je po 
20 letih uspešnega dela na šoli leta 1976 
šolo zapustil. Odšel je na drugo delovno 
mesto izven šolske dejavnosti.

Na mestu predstojnika v Šentjurju 
je bil od leta 1965 Branko Resman, 
dipl. ing. agr., vse do prezgodnje smrti 
leta 1978.

Leta 1976 je Marjan Drobne, dipl. ing. 
agr., prevzel ravnateljstvo Kmetijskega 
šolskega centra Celje, pod katerega je 
spadala enota v Šentjurju. Drobne je 
prišel iz Hmeljarskega inštituta v Žalcu 
in je ostal kot ravnatelj na KŠ do leta 
1981. Po izteku mandata ni več kandidiral 
za ravnatelja. Vrnil se je na svoje staro 
delovno mesto v Žalcu v Hmeljarskem 
inštitutu. Za ing. Drobnetom je kan
didirala profesorica biologije na vrtnarski 
šoli Astrid Pešec, ki je bila ravnateljica 
Srednje kmetijsko-živilske šole od leta 
1981 do 1984, nakar je odšla na delovno 
mesto na Občino Celje.

Oba direktorja sta se posvečala pred
vsem enoti vrtnarske šole, ki je im
ela lokacijo v Medlogu, celotna uprava 
takratne Srednje kmetijsko-živilske šole 
pa je bila v Celju. Oba direktorja sta tudi 
stanovala v Celju in so jima bili bližji 
problemi šole v Medlogu.

Po smrti ing. Resmana leta 1978 
sem prevzela predstojništvo oddelka v 
Šentjurju (Nevenka Cmok, dipl. ing. 
agr.) in ostala na tem delovnem mestu

do leta 1985. Dolga leta sem stanovala v 
šolskem stanovanju na šoli, kasneje pa si 
je moja družina zgradila lasten dom, ki 
je bil oddaljen od šole približno 400 m. 
Dobro sem poznala šentjursko problema
tiko, ker je ravno v tem času politično- 
občinska garnitura v Žalcu imela idejo, 
da naj bi kmetijsko in gospodinjsko šolo 
preselili v Žalec v staro osnovno šolo pri 
železniški postaji. V Šentjurju pa naj bi 
stavbi kmetijske in gospodinjske šole 
prepustili osnovni šoli v Šentjurju. To bi 
bila velika škoda, da bi dosežek župana 
Gustava Ipavca in takratnih slovenskih 
poslancev v deželnem zboru v Gradcu 
uničili. Bili so hudi politični pritiski preko 
ministrstev in drugih državnih organov 
na šolo in občino Šentjur. Stala sem pred 
težko nalogo, kako to preprečiti. Šla sem

Podatki o gradnji:
vrsta del: novogradnja, 
projekt izdelal: Projektivni biro 
Velenje, Velenje,
odgovorni projektant: Gregor 
Klančnik, dipl. inž. arh., 
izvajalec gradbeno-obrtniških 
del: Gradbeno industrijsko pod
jetje Ingrad, Celje, TOZD GO 
Šentjur pri Celju, 
nadzor nad gradnjo vodil: Projek
tivni biro Gokop, Rogaška Slatina, 
TO gradbeništvo in obrt, 
pooblaščen nadzorni organ: 
Stane Ravnak, dipl. inž. gradb., 
odgovorni delavec doma, ki je 
vodil gradnjo: mag. Nevenka 
Cmok, dipl. inž. agr., ravnateljica, 
pričetek gradnje: 1982, 
zaključek gradnje: 1983, 
neto zazidana površina objekta: 
378 m2,
skupna vrednost investicije:
56.484.470.00 din,
Viri financiranja:
sredstva solidarnosti samou
pravnih stanovanjskih skup
nosti, namensko združena pri 
Izobraževalni skupnosti Slovenije:
48.064.185.00 din,
Srednja kmetijsko-živilska šola 
Celje: 8.137.341,00 din,
P1S za agroživilstvo: 200.000,00 din, 
SO Šentjur pri Celju: 82.944,00 din.

Podatki o domu:
bivalni prostori,
spalnice: 120 ležišč - 40 spalnic 
s tremi ležišči, 4 kopalnice, 12 
WC-jev,
dnevni prostori: 4 učilnice s 30
sedeži,
večnamenski prostor - jedilnica s 
samopostrežnim pultom in s 120 
sedeži,
knjižnica - skupna s šolo, 
strokovne službe in uprava: 1 zbor
nica, 3 kabineti pedagogov, 
ambulanta: 2 sobi, 
gospodarski prostori: kuhinja z 
zmogljivostjo 150 obrokov, pral
nica in likalnica, kurilnica skupno 
s šolo,
športno-rekreacijski objekti 
na zemljišču: asfaltno ograjeno 
igrišče.Pogled na stavbo doma na zahodni strani in glavni - 

samostojni vhod v dom.

32. nadaljevanje piše 
mag. Nevenka Cmok

na občino k predsedniku Skupščine 
občine Šentjur ing. Stanku Lesniki in 
predsedniku izvršnega sveta občine 
Šentjur g. Ludviku Mastnaku. Imela 
sem srečo, da sem naletela na razume
vanje in nesebično pomoč. Sprejela sta 
me zelo lepo, poslušala in tudi ukrepala. 
Vpeljala sta me v sistem odgovornosti 
in mi pomagala. Kar je bilo še posebej 
pomembno, da sta mi odpirala vrata do 
pomembnih ljudi. Šola je bila potrebna 
obnove, saj je od 50-letnice šole minilo 
mnogo let.

V tistem času so ravno v Sloveniji 
organizirali obnovo in izgradnjo dijaških 
domov, ker je večina dijakov bivala v 
starih in za dijaški dom neprimernih 
stavbah.

Ustanovljen je bil Odbor podpis
nikov družbenega dogovora o gradnji 
domov učencev in študentov v obdobju 
1976-1985. Zakonsko je bilo urejeno, 
da so del solidarnostnih stanovanjskih 
sredstev v letih 1976-1985 namenili za 
prenovo domov.

Zadnji razpis v republiki za republiška 
sredstva za izgradnjo dijaških domov je 
bil pred vrati. Mudilo seje pripraviti pro
gram za izgradnjo doma in razvoj šole.

Program sem ob pomoči nasvetov 
dipl. ing. Milivoja Lapuha, vodje pro
jekta na Ministrstvu za šolstvo, prof. dr. 
Joža Osterca, ministra za kmetijstvo in 
Janeza Gorjanca, predsednika odbora 
podpisnikov družbenega dogovora o 
gradnji domov učencev in študentov v 
obdobju 1976-85, sestavljala sama. Da
tuma se ne spomnim točno, toda vem, 
da je bila seja za pregled programov v 
ponedeljek zjutraj.

Program je bilo treba natipkati v 3 
izvodih in ga dostaviti pravočasno v Lju
bljano. Program je natipkala tajnica na 
izvšnem svetu občine Šentjur ga. Senica, 
občina je dala na razpolago občinski 
avto s šoferjem in jaz sem telefonirala g. 
Lapuhu, naj me počaka na Izobraževalni 
skupnosti RS, da mu bom še v petek 
prinesla program za šolo in dijaški dom v 
Ljubljano. Uspelo mi je, da sem program 
še pravočasno oddala.

Dom učencev je bil projektiran tako, 
da je pod skupno streho z veznim hod
nikom povezal 3 stavbe: stavbo gospod
injske šole, zgrajeno 1930, novozgrajen 
dom učencev 1983 in stavbo kmetijske 
šole, zgrajeno 1910. Povezava treh stavb 
je zelo olajšala izvedbo učno-vzgojnega 
procesa za učence in učitelje, saj je bilo 
zelo neprijetno hoditi ven, da si prišel iz 
ene stavbe v drugo.

Prav je, da objavim nekaj podatkov o 
Domu učencev Srednje kmetijske šole v 
Šentjurju pri Celju.
(se nadaljuje)
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Prijatelja preprečila spopad
1. nadaljevanje

Življenje v času vojne je vedno 
nevarno in je prav vseeno, ali 
ga živiš kot vojak, policist, 
železničar ali kot popolnoma 
navaden državljan. Na vsakem 
koraku te lahko doleti. Razplet je 
odvisen od številnih okoliščin. Ko 
se zaplet konča dobro, običajno 
rečemo, da je bilo srečno 
naključje. Takih srečnih naključij 
smo imeli vsi, ki smo dejavno 
sodelovali v osamosvojitveni 
vojni, kar veliko.

Sošolca skozi muho
Srečo so imeli tudi miličniki 

in teritorialci. Pomanjkljivo 
obvestilo pozno zvečer, 1. 
julija 1991, da je pri gostilni 
Salobir v Jakobu JLA napadla 
enoto teritorialne obrambe 
(TO), bi skoraj povzročilo hude 
posledice. Na podlagi obvestila 
sta posredovali milica in TO. 
Ker akcija med njima sploh 
ni bila usklajena, bi se skoraj 
spopadli. To sta preprečila 
nekdanja sošolca in sodelavca 
v Alposu, Ludvik Pinter iz 
Kamena in Janez Tomplak iz 
Črnolice. Pinter je bil rezervni 
miličnik, Tomplak pa rezervist 
v TO. Njuno poznanstvo je hitro 
utrdilo identiteto enot in umirilo 
napetost.

Franc Kokot
Franc Kokot, takratni 

komandir postaje milice v 
Šentjurju, je o tem povedal: 
»Ob 22.15. uri je major TO 
Stanko Arzenšek sporočil, da 
so njihovo enoto, nameščeno 
v Jakobu, pri gostilni Salobir 
napadle enote JLA. Na kraj sem 
šel s skupino osmih miličnikov. 
Bila je tema. Tam smo opazili 
vojake in se postavili v borben 
položaj. Postopoma smo se 
skupini začeli približevati. Tudi 
oni so nas opazili. Slišali smo, da

pripravljajo orožje za streljanje. 
Verjetno so se počutili ogrožene. 
Tedaj je miličnik iz naše ekipe 
Ludvik Pinter spoznal nekoga 
iz skupine vojakov. Poklical ga 
je in povedal, da smo miličniki. 
Nevarnost, da bi se lahko začeli 
medsebojno obstreljevati, je s tem 
minila.

Primer je bil zapleten, saj smo 
ugotovili, da je bil vodja enote 
precej opit in je dal povelje za 
napad, ker je nekdo pred gostilno 
vrgel petardo. Vodstvu TO sem 
svetoval, da takšne poveljnike 
odstrani, kar so v tem primeru 
tudi upoštevali. Zahteval sem 
tudi, da me bolj natančno in 
sproti obveščajo o namestitvah 
enot in se na ta način izognemo 
podobnim primerom.«

I iŠMlilfc
Ludvik Pinter

Ludvik Pinter se dogodka 
dobro spominja: »Ne vem, kako 
je prišlo do obvestila o napadu 
enote TO v Jakobu. Komandir 
Kokot je dal povelje, da gresta 
tja dve skupini miličnikov. Mojo 
je vodil Peter Školnik, drugo pa 
Drago Maček. Mi smo šli prvi na 
teren, vendar so se nam drugi 
kmalu pridružili. Občutki napoti 
v Jakob niso bili prijetni. Takrat 
smo že nekaj časa sprejemali 
obvestila o različnih pristajanjih 
helikopterjev JLA, ki naj bi 
odlagali vojake. Čeprav uradno ni 
bil potrjen niti en primer, nisi bil 
nikdar povsem prepričan, da se to 
ni zgodilo. Vozili smo se z vozilom 
običajne civilne barve. Parkirali 
smo za objektom v bližini gostilne 
in začeli opazovati okolico. Jaz 
sem skočil čez ograjo in zavzel 
položaj pri kaminu. Bil sem zelo 
blizu neznane vojske.

Se nadaljuje

Po poteh 14. divizije
1. nadaljevanje

Vsako prvo soboto v februarju 
se v spomin na pohod 14. divizije 
na Štajersko organizira pohod tudi 
na Drameljskem, letošnji je bil 
že 31. V ostrih zimskih razmerah 
se ga je udeležilo »le« okrog 350 
pohodnikov, v boljših pogojih se 
število udeležencev giblje okrog 
številke tisoč. Zavzeti organizatorji 
iz PD Dramlje so pot že pred 
leti registrirali in poimenovali 
Drameljska planinska pot, ki meri 
20 km, od tega poteka približno 
polovico po »originalni« poti, po 
kateri so februarja 1944 hodili 
tudi borci legendarne 14. divizije. 
V našem prispevku želimo 
približati prav takratno dogajanje, 
opirajoč se na zapise, ki jih je na 
podlagi dokumentov in pričevanja 
domačinov v monografiji Dramlje 
1935-1945 zapisal dr. Miro Mastnak.

Prehod 14. divizije skozi 
Dramlje

14. divizija je prišla v Dramlje 
zjutraj, bil je ponedeljek 14. 
februarja 1944. leta. Kot je splošno 
znano, se je divizija proti Dramljam 
premikala iz smeri Štor, kjer je 
pri Opoki prečkala Voglajno, ter 
pot nadaljevala proti Blagovni 
in Cerovcu, kjer je imela krajši 
postanek. »Divizija je nadaljevala 
pot po nenadelanem kolovozu, 
nekoliko nižje od predzadnjega 
mostu čez Sloveniko pri odcepu v 
Dramljah. Šla je po kolovozu, ki je 
sedaj podvoz pod cesto in prispela 
na jugovzhodno območje sedanje 
krajevne skupnosti Dramlje, precej 
vzhodno od Tanika. Nato je šla 
skozi Jarmovec med Mihačem in 
Zavržem ter prečkala cesto Jarmovec 
in mimo sedanjega ribnika v 
Lazah pod Avžnerjem dosegla 
južni del naselja Laze. Nato je šla

Piše: Primož Laubič

skozi zaselek v središču naselja 
Dramlje. Posamezne enote divizije 
so si za nekaj časa dale opravka v 
središču naselja Dramlje, medtem 
ko je predhodnica nadaljevala pot, 
maršruto mimo Pečka, Straže na 
Gori, proti Slemenom in se tam 
ustavila,« opisuje Mastnak premik 
divizije.

Prihod partizanske divizije v 
Dramlje je povzročil precejšnje 
vznemirjenje med šolarji. »Drenjali 
so se okoli peči in še posebej so bili 
dobre volje, ker se je um bližala 
osmi, reditelja pa še nista naznanila 
prihoda učiteljev. Reditelj jih je 
poskušal pomiriti s staro ukano, 
vendar zaman. Tudi služiteljica 
Mirna z bukovim polenom v roki 
ni dosti opravila.« Ko je eden 
izmed učencev naposled opazil 
oborožene ljudi, ki so se premikali 
mimo Slomškove dvorane, je kmalu 
zavladala panika. Otroci, ki so bili 
prestrašeni od protipartizanske 
propagande nemških učiteljev, so na 
hitro pospravili šolske potrebščine v 
torbe in nahrbtnike ter se prerivajoč 
pognali proti vratom. Po hodniku so 
stekli do pritličja in proti izhodnim 
stranskim vratom na vzhodni 
strani. »Tam pa je spet nastala huda 
gneča, ker so dečki stežka odprli 
vratazaradi visokega snega, kigaje 
bilo pred njimi zaradi vetra še toliko 
več. Nekaj najmočnejših šolarjev se 
je s hrbti uprlo v dvokrilna vrata in 
z njimi odrinilo sneg, pri tem so se 
vrata na pol zlomila.« Otroci so se 
razpodili na vse konce, kamor je 
kdo vedel in znal.

14. divizija na pohodu.



KoroškoPreproste jedi
V preteklih dneh smo se na veliko 

mastili s krofi, tako da sedaj lahko 

nekaj časa jemo kaj lažjega. In 

ker je seveda še zima, ki nam je 

letos pokazala svoje zobe, in da ne 

pozabimo nanjo, se nam večkrat 

prileže obrok na žlico.

Seveda nas živilska industrija vsak dan okupira 
z reklamami, prav tako tudi proizvajalci »zdrave« 
hrane in raznih čudežnih dodatkov. V tem času se 
bomo dnevno srečevali z nasveti, kako se postiti 
in pripraviti telo za poletje, da izgubimo nekaj 
odvečnih kilogramov.

Tokrat se lahko izgovorimo na postni čas in 
si privoščimo obdobje, ko ne bomo veliko jedli, 
predvsem težje hrane, saj je potrebno nekaj mesa 
od kolin prihraniti za kasnejši čas. Predvsem 
velja to za podeželje. Nekateri se bodo kar 
disciplinirano držali svojih načrtov, predvsem 
tisti, ki bodo pričeli v tem času z dietami. Pa saj 
bo že čez 40 dni priložnost za obilnejšo hrano, 
ko se pričnejo velikonočni prazniki.

In da ne bom preveč besedičila, sem tokrat 
pripravila juho, ki nima posebnega imena, saj 
sem v njo dala veliko zelenjave, nekaj piščančjega 
mesa, zraven pa še žgance iz grobo mlete pirine 
moke. To si lahko naredimo tako za kosilo kot za 
malico, pa še veliko časa ne porabimo.

Zelenjavno-mesna juha
Pripravimo si zelenjavo (čim več domače 

in različne, kar imamo na zalogi, od sveže do 
suhe), čebulo, začimbe (peteršilj, bazilika, lovor, 
poper...), bučo, por, zelenje repe, ki poganja, in 
seveda meso.

Bolj je pomembno, da je priprava zdrava in da 
ne uživamo preveč zažgane in nepravilno pražene 
zelenjave. Priporočam, da zelenjavo narežemo in 
jo skupaj s koščki mesa damo v lonec, zalijemo 
z malo vode, dodamo suhe začimbe in dušimo. 
Čez približno pol ure dolijemo vodo, dodamo 
sveže začimbe, ki jih nismo dali dušiti, saj tako 
izgubijo svojo vrednost, dosolimo, še začinimo 
in jed tako dokončamo.

Tisti, ki ne morete jesti takšne juhe brez 
maščobe, jo lahko na koncu dodate, priporočam 
pa, da na krožniku dodate par kapljic bučnega 
olja. Mogoče se sliši čudno, vendar je okus 
božanski.

Pirini žganci
V slan krop na sredino vsujemo moko in 

pustimo vreti na zmernem ognju okoli 15 minut, 
nato obrnemo, prerežemo čez pol in kuhamo še 
okoli 10 minut.

Po najmanj 20 minutah vretja odstavimo z 
ognja, odlijemo vodo in mešamo moko z vodo, 
dodamo olje ali že pregreto Ocvirkovo maščobo. 
Mešamo do gladkega.

Količina za dve osebi: 21 vode in okoli 30 dag 
moke. Če nam je to premalo, si lahko privoščimo

na žlico

Piše: Tanja Gobec

še kakšno sladico ali kruh. Lahko pa namesto 
žgancev v juho vkuhamo riž, testenine, žličnike...

Če si pripravite kaj podobnega, vam želim 
dober tek.

Zelenjava in začimbe, ki sem jih uporabila.

Por z okenske police.

Moko obrnemo in prepolovimo.

Za mešanje žgancev moramo uporabiti moč.

Naše skromno, a nasitno kosilo.

Q

0

0

0

OVEN (21. 3.-21. 4.)
Nad strastjo se v ljubezni res ne morete pritoževati, 
zato vas bodo druge motnje v komunikaciji spravljale 
v slabo voljo in vam »kravžljale« živce. Pojdite v 
akcijo in se pogovorite.

BIK (22. 4. - 20. 5.)
Pred vami so intenzivni dnevi, preživite jih polno 
in ne oklevajte, ko boste morali sami v akcijo, tako 
in tako si slej ko prej vedno vzamete, kar želite. 
Uporabljajte svojo intuicijo.

DVOJČKA (21. 5. - 21. 6.)
Bilo bi vam lažje, če bi si priznali, da sanjate o nečem, 
kar ni dosegljivo, in zaživeli tukaj in zdaj. Preusmer
ite svojo pozornost v prijetnejša razmišljanja, pojdite 
ven in se zabavajte.

RAK (22. 6. - 22. 7.)
Veliko več boste imeli od življenja, če težke misli 
odrinete nekoliko na stran in naredite nekaj novih 
načrtov, predvsem pa se zavedajte, da ste sami svoje 
sreče kovač.

LEV (23. 7. - 23. 8.)
Z glavo skozi zid pač ne bo šlo, pa če se še toliko 
trudite. Poiščite v sebi tisto najboljše in počakajte, 
da gre nevihta mimo vas. Stvari v vašem življenju se 
bodo počasi obračale na bolje.

DEVICA (24. 8. - 23. 9.)
Zelo živahno boste zakorakali v nov mesec in se 
prepustili dogajanju, takoj na začetku se vam bodo 
razjasnili še nekateri stari dvomi in potem boste 
resnično zaživeli in lažje zadihali.

TEHTNICA (24. 9. - 23.10.)
Življenje boste živeli in zajemali s polno žlico. 
Ljubezenske avanture vam bodo pisane na kožo. 
Kljub vsemu boste to dojemali kot igro in se boste z 
večjim srcem posvečali delu.

ŠKORPIJON (24.10. - 22.11.)
Nenadoma se vam bo zazdelo, da si morate v 
življenju vzeti čas tudi samo zase. Razvajajte svoja 
čutila, razvajajte se in pozabite na to, da morate 
vedno vse nadzorovati.

STRELEC (23.11. - 21.12.)
Pravi čas za spremembe je tu, zdaj lahko obrnete 
nov list v življenju in greste naprej. Nekaj prijetnih 
sprememb vas čaka tudi v službi, ki bo nenadoma 
postala bolj zanimiva.

KOZOROG (22.12. - 20.1.)
Obsedeni boste z denarjem, pa čeprav v sebi veste, 
da vam materialno ne more nadomestiti čustvene 
varnosti. Več časa posvetite sebi in razmišljanju 
o odnosih.

VODNAR (21.1. -19. 2.)
Čeprav si boste težko priznali, je dejstvo, da si vedno 
vse otežujete tudi tam, kjer ni treba. Občutek imate, 
da stvari okoli vas šibajo nekoliko po svoje. Pošljite 
možgane na pašo.

RIBI (20. 2. - 20. 3.)
Če ste bili do zdaj v ljubezni neodločni in omahljivi, 
se boste sedaj junaško postavili na prvi tir in prijeli 
bika za roge. Tisto, kar se vam je do zdaj samo zdelo, 
bo postalo otipljiva resničnost.

acnuutoivL
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Srečni izžrebanci januarske številke Šentjurskih novic so: Marjetka Trnovšek iz Dramelj, Marija Čujež s Tratne in Stanka 
Kodrnja iz Vrbnega. Nagrade - storitve Modnega frizerstva Marjetka Frece - prejmejo po pošti. Iskreno čestitamo!
V novi nagradni križanki je pokrovitelj: Gostilna Lesjak, Gorica pri Slivnici.
Izpolnite geslo, napišite ga na kupon in pošljite najkasneje do: 20. marca 2012 na naslov: MediaStar, založništvo, d. 
o. o., Drofenikova ulica 16, 3230 Šentjur.
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I Ime in priimek: 
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Zakaj se ograja zruši, ko se blondinka 
nasloni na njo?
Pametnejši odneha.

Policaj pade v odprt kanalizacijski jašek. 
S težavo zleze ven, pogleda jašek in pravi: 
»Še dobro da je bil odprt, sicer ne vem, 
kako bi prišel ven ...«

Ostržekje bil že v puberteti in čas je bil, da 
izgubi nedolžnost.
Toda vsa dekleta so ga odklanjala, ker je 
imel preveč oglat penis.
Zato je odšel k mizarju in ga zaprosil, če 
mu lahko penis zgladi.
»Na, tukaj imaš šmirgel papir in si zbrusi 
robove kar sam, jaz imam preveč dela.« 
Ostržek se je zahvalil in odšel domov. 
Naslednji dan ga je srečal mizar in ga 
vprašal: »Si zdaj že našel kakšno dekle?« 
»Kakšno dekle neki! Šmirgel papir je 
zakon!«

©

»Očka, ali mi daš pet evrov, da si grem v 
živalski vrt ogledat novo veliko kačo, ki 
sojo dobili včeraj?« je sinko vprašal očeta 
Gorenjca.
»Ni govora! Na vrtu poišči deževnika, pojdi 
k sosedu, ki ima debele leče na očalih in si 
oglej deževnika pod lečami, pa bo ravno 
tako velik kot tista kača v živalskem vrtu, 
pa še zastonj bo!«

Fant kupi kondome v trgovini in ga trgovka 
vpraša: »Ali rabite vrečko?« Fant odvrne: 
»Ne, ne saj ni tako grda ...«

©
Se peljeta dve bolhi na motorju. Zadnja 
pravi: »Blatnik ti ropota!«
Prva: »Ne slišim te! Ker mi blatnik ropota!«

©

Sedita dve roza kravi na telegrafskem 
drogu in pleteta nogavice.
Naenkrat mimo njiju po zraku priplava 
riba.
Pogleda prva krava drugo in odkima: »C, 
c, c. Česa vsega ne srečaš!«

Zakaj imajo Arabci nafto in Gorenjci 
krompir?
Ker so Gorenjci prvi izbirali.

®
»Zakaj blondinka dojenčku menja plenice 
vsak drugi teden?«
»Ker na plenicah piše: Do 10 kg.«



ŠENTJURSKE Zakaj radi beremo
v

Šentjurske novice?

Dobrodošli. Sedaj se splača!
Letna naročnina na Šentjurske novice je 24 EUR,
vrednost naših nagrad pa kar 56,5 EUR!
Predstavljajte si čudovito jutro, iz kuhinje že omamno diši po kavi, vi 

pa pogledujete skozi okno, kdaj bo prišel. Pojavi se pred vrati in vi ga 

pozdravite z nasmeškom. Vzame jih iz torbe, vi pa jih že na vratih na hitro 

prelistate. Nato si vzamete čas samo zase, srkate kavico in jih preberete od 

začetka do konca.

Branka Artnak, podjetnica 
»Šentjurske novice so moj redni in obvezni 

del spremljanja aktualnih zadev v lokalnem 
okolju. Te je zaradi splošne razgledanosti 

dobro poznati, nemalokrat pa je to tudi ne 
le poslovno koristno, ampak celo nujno. Še 
posebej me torej zanimajo teme in zanimiv

osti s področja poslovnega sveta.«

Takšna občutja doživljajo naši zvesti bralci, ko jim poštar vsako zadnjo sredo v mesecu prinese njihov 
najljubši časopis, Šentjurske novice. Že devetnajsto leto razveseljujemo naše bralce. Danes pa vabimo v našo 
medijsko družino tudi vas.Izvod Šentjurskih novic stane samo 2 EUR, mi pa vam podarjamo še kupončke 
za pet malih oglasov v časopisih Rogaške novice, Celjan, Novice, Bistriške novice ter nedeljsko radijsko 
voščilnico na Radiu Rogla v skupni vrednosti 21,5 EUR.

Danes imamo pripravljeno za vas še posebno darilo!
Na uredništvu vas čaka vrhunska ponev nemškega proizva
jalca Fissler, s teflonsko prevleko proti sprijemanju hrane. 
Uživali boste, ko boste pripravljali hrano v tej edinstveni 
ponvi.
Ko boste poravnali polletno naročnino na Šentjurske novice, 
boste ponev lahko osebno prevzeli na uredništvu. Število 
teh vrhunskih ponev je omejeno.

Darilo za vas:
vrhunska ponev 
VIENNA proizvaj alca
v vrednosti 35 EUR

‘ZlSS&f

Ponev VIENNA, idealna za 
pripravo zelenjave, paniranega 

mesa in jajčnih jedi. Ima 
kvalitetno prevleko proti prije

manju. Premer 28 cm.

P.S.: Danes je poseben dan za vas.
Vabimo vas, da postanete naš prijatelj, mi pa bomo poskrbeli, da boste ob prebiranju 

Šentjurskih novic doživljali prijetne občutke. Darilo - vrhunska ponev Fissler - že čaka na vas v 
uredništvu Šentjurskih novic, Drofenikova ulica 15, Šentjur (Center Selič).

NAROČITE SE DANES

Letna naročnina na Šentjurske novice je 24 EUR,
vrednost naših nagrad pa kar 56,5 EUR!

r — ^*= — — — — — — — — — — — —^

Moje ime in priimek: I

Naslov:___________________________________________________   I

Telefonska številka:_______________     I

E-poštni naslov:__________________________________________________________>

Lastnoročni podpis:

Jelka Godec,
direktorica Ljudske univerze Šentjur 

»Šentjurske novice predstavljajo pojem 
lokalnega časopisa, ki prinaša kritičen pogled 
na dogodke v občini. Je časopis, ki prikazuje 

celovito zgodbo kraja in ljudi. Upam, da bodo 
Šentjurske novice še naprej ostale kritično 

ogledalo dogajanja v naši občini.«

Klemen Zdolšek,
profesor športne vzgoje na Ponikvi 
»Šentjurske novice red berem, ker lahko v 

njih najdem vse, kar me zanima o lokalnih 
dogodkih in ljudeh. Zame je pomembno, da 
so stvari predstavljene iz vseh zornih kotov, 
saj si tako lahko ustvarim pravo sliko. In to 

mi Šentjurske novice prinašajo.«

Larisa Žmaher, 
vodja Mladinskega centra 

Šentjurske novice rada prelistam, ker me 
seznanijo z dogajanjem v Šentjurju, tako na 
politični sceni kot na družbeno kulturnem 
področju. Všeč so mi predvsem kolumne s 

komentarji, ki so sicer lastno mnenje avtorja, 
sprožajo pa debato in razpravo v civilni 

družbi, kije je na mnogih področjih premalo.
U J



hitex

Štajerska, naspi se!
Na ležiščih in vzglavnikih Hitex in Vitapur.

Zdravo spanje

Dotrajanost je eden najpogostejših razlogov, da zamenjamo naše staro ležišče z novim.
Povprečna življenjska doba ležišča je 5-7 let. Vendar se pogosto dogaja, da ležišče uporabljamo 
še dolgo po preteku tega časa in tako škodujemo hrbtenici in s tem seveda svojemu zdravju.

Telo vsako noč izloči okoli 1/3 litra znoja in drugih telesnih izločkov 
(kar je primerljivo z 1 pločevinko pijače) in vse to se vpije v vaše ležišče.
Ležišče, ki ste ga uporabljali 5-6 let, zadržuje v sebi več kot 200 gramov organskega 
in anorganskega prahu.
Vsako noč na postelji pustimo okrog 1,5 g prhljaja in odmrle kože.
Po grobih ocenah je v ležišču, ki ste ga uporabljali 10 let, okoli 2 milijona pršic in, 
kar je še huje, velika količina njihovih izločkov.

Lateks ležišča nimajo v jedru 
nobenih kovinskih vzmeti. 
Namesto njih za udobje poskrbi 
predelan naravni kavčuk - 
lateks, ki je zelo prožen in nudi 
konstantno oporo hrbtenici po 
celotni dolžini telesa. Lateks ima 
antibakterijski učinek in

Sodelujte v nagradni igri! je zaradi svoje strukture zelo
zračen.

GLAVNA NAGRADA:

kakovostno ležišče 
iz lateksa Hitex uorr >^ j f ; j ij.j, J f
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Nagradno vprašanje
Izrežite tukaj! w*^

Hitex za jedra svojih ležišč uporablja? (obkrožite pravilen odgovor)

a) Vzmeti z žepki iz tekstilnega materiala b) Lateks (predelani naravni kavčuk) c) Kovinske vzmeti

Ime in priimek: Ulica:

Poštna številka: Kraj: Telefon:

E-naslov: Datum rojstva: Podpis:

Spalni studio Vitapur-Hitex

Celje (Planet Tuš)
Maribor (Europark)
Koper (Planet Tuš)
Velenje (Velejapark)

Kupon dajte v pisemsko ovojnico in ga pošljite na naslov: VITAPUR, Stari trg 33,3210 Slovenske Konjice. Nagradni kupon lahko oddate 
do 14.3.2012. Žrebanje za nagrado bo 19.3.2012. Slika nagrade je simbolična. Podarili bomo eno ležišče iz lateksa, dimenzije 90x200 
cm. Več informacij o nagradni igri na (03) 757 14 40. Nagrajenci bodo o nagradi obveščeni po pošti. Pred prevzemom nagrade mora 
nagrajenec posredovati svojo davčno številko. Nagrade niso izplačljive v gotovini.

Udeleženec nagradne igre dovoljuje organizatorjema, družbama Novice d.o.o. in AD Vita, d. o. o., uporabo osebnih podatkov. Osebni podatki udeležencev 
se uporabljajo in shranjujejo skladno z Zakonom o varstvu osebnih podatkov (ZVOP-1-UPB1, Ur. I. RS, št. 94/2007). Udeleženec dovoljuje, da organizatorja 
navedene osebne podatke obdelujeta v svojih zbirkah in jih uporabljata v namene obveščanja o ponudbi podjetja preko brezplačnih tiskovin in internetnih 
sporočil ter obdelave zbranih osebnih podatkov. Navedene osebne podatke lahko organizatorja hranita in obdelujeta neomejeno oziroma do pisnega preklica 
privolitve udeleženca. Udeležencu pripadajo vse pravice skladno z Zakonom o varstvu potrošnikov (ZVPot, Ur. I. RS, št. 20/98 do 86/2009). Organizatorja si 
pridržujeta pravico, da v medijih objavita ime nagrajenca. Prejemanje promocijskih in izobraževalnih sporočil je mogoče kadar koli preklicati.

Naročila in informacije: (03) 757 14 40 (klicni center: od s. do 1 s. ure, v soboto do h ure), www.vitapur.si


